
Pag 1 din 98 

 

PV nr.23 -21.06.2023 

 

PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei ordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată pentru  

data de 21 iunie 2023, ora 1200 

     Nr. 23 din data de 26.07.2023 

 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul 

Sectorului 1, prin Dispoziţia nr. 2611/15.06.2023, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. b) 

din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, coroborat cu art. 133 alin. (1), art.134 alin. (1) lit. a) și art.135 din actul normativ mai sus-

menționat, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 20 privind lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Sectorului 1 convocate pentru data de 9 mai 2023. 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 21 privind lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Sectorului 1 convocate pentru data de 24 mai 2023. 

Descărcarea Procesului-verbal nr. 22 privind lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

Sectorului 1 convocate de îndată pentru data de 26 mai 2023. 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 197 / 

19.12.2022 privind aprobarea „Regulamentului privind aprobarea unor măsuri locale destinate 

asigurării nevoilor energetice și eficientizării consumului de energie în gospdăriile din Sectorul 1, 

în sezonul rece 2022-2023”, cu modificările și completările ulterioare (K2-145/15.06.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

 

2. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Secotrului 1 nr. 

94/28.05.2015 privind acordarea normei de hrană pentru personalul Poliției Locale Sector 1, cu 

modificările și completările ulterioare (K2-147/15.06.2023)  

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
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3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Protocolului privind finanțarea și realizarea în parteneriat a 

proiectului cultural-religios de interes public local denumit ”Concert de Muzică Sacră – Tu ești 

preot în veci” , între Sectorul 1 al Municipiului București și Arhiepiscopia Romano-Catolică 

București (K2-144/15.06.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice „Creșterea eficienței 

energetice și gestionarea inteligentă a energiei la nivelul unităților de învățământ din Sectorul 1 

(amplasarea, montarea și punerea în funcțiune a panourilor fotovoltaice la nivelul a 10 unități de 

învățământ)” și a indicatorilor tehnico-economici pentru 8 din cele 10 unități de învățământ (K2-

113/03.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

5. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 

1 nr.154/21.10.2022 privind aprobarea numărului și cuantumului burselor de performanță, 

burselor de merit, burselor de studiu și burselor de ajutor social pentru elevii de la cursurile cu 

frecvență din învățământul preuniversitar de stat Sector 1 pentru anul școlar 2022-2023, cu 

modificări și completări (K2-142/14.06.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5); 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor 

tehnico-economici ai obiectivului de investiții “Modernizarea și extinderea infrastructurii de 
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iluminat în zona apropiată Primăriei Sectorului 1 și în spațiul verde aferent străzii Mureș”  (K2-

143/14.06.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea și finanțarea proiectului cu titlul “Dotare unități de 

învățământ preuniversitar de pe raza Sectorului 1 al Municipiului București” în cadrul apelului de 

proiecte PNRR/2022/C15/ Componenta C15 - Educație (K2-133/29.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5); 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor 

tehnico-economici ai obiectivului de investiții „Ansamblul de locuințe sociale din șos. Odăii nr. 

3-5”, Sectorul 1 (K2-040/08.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

9. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului București pentru 

împuternicirea expresă a Sectorului 1 în vederea achiziționării în numele și pe seama 

Municipiului București, a imobilului situat în București, Șoseaua Pipera nr. 19A, Sector 1, având 

număr cadastral și carte funciară 242409, în scopul amenajării unei parcări de reședință și 

transmiterea acestuia în administrarea Sectorului 1 (K2-130/18.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
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10. Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii mixte de negociere în vederea 

achiziționării în numele și pe seama Municipiului București a imobilului situat în București, str. 

Căpâlna nr. 5, Sector 1, înscris în cartea funciară nr. 207014,  în scopul amenajării unei parcări de 

reședință (K2-285/29.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

11. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Protocolului privind realizarea în parteneriat a unor acțiuni 

și lucrări de interes public local, între Sectorul 1 al Municipiului București și Federația Română 

de Polo (K2-116/08.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, procnoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1) 

- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4)  

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și culte (C5) 
 

12. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 

1 nr. 365/05.12.2018 privind aprobarea indicatorilor tehnico–economici aferenți subprogramului 

de investiții: ‟Modernizarea parcului de ascensoare din blocurile reabilitate termic ca măsură de 

îmbunătățire a eficienței energetice în Sectorul 1 al Municipiului București cu modificările și 

completările ulterioare (K2-289/21.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

13. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 196 din 

16.07.2020 privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-

economici ai obiectivului de investiții “Modernizare, restaurare și eficientizare energetică pentru 

imobilul situat în Bd. Bucureștii Noi nr. 66, sector 1, București”, cu modificări și completări (K2-

021/26.01.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   
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- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea componenței nominale a Comisiei de Evaluare a 

Persoanelor Adulte cu Handicap (K2-146/15.06.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

15. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 225 din 

31.10.2012 privind transmiterea din administrarea Direcției Generale de Impozite și Taxe Locale 

a Sectorului 1 în administrarea Poliției Locale a Sectorului 1 a spațiului cu altă destinație, situat 

în Calea Griviței nr.208, în suprafață de 649,60 mp (K2-094/31.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

16. Proiect de hotărâre  privind abrogarea Hotărârii Consiliului Local nr. 176 din 14.11.2013 

privind transmiterea din administrarea Direcției Generale de Impozite și Taxe Locale a Sectorului 

1 în administrarea Poliției Locale a Sectorului 1 a spațiului cu altă destinație situat în str. Pajurei 

nr. 13, sector 1 în suprafață de 175,65 mp (K2-097/06.04.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

17. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 

42/13.04.2022 pentru aprobarea Protocolului privind finanțarea de către Sectorul 1 al 

Municipiului București a unor cheltuieli de investiții – “Consolidare, refacere finisaje exterioare, 

înlocuire ferestre, schimbare învelitoare biserică, refacere împrejmuire, amenajarea curții, 

refacere canalizare, sistem de drenaj, preluare și evacuare ape pluviale, iluminat arhitectural 

biserică și curte pentru Biserica Evanghelică C.A. București, Sector 1, strada Luterană, nr. 2 (K2-

265/17.11.2022) 
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Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și cule (C5) 

18. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 1 nr. 57 din 

13.04.2022 pentru aprobarea Protocolului privind finanțarea și realizarea în parteneriat a unor 

acțiuni și lucrări de interes public, între Sectorul 1 al Municipiului București și Parohia Pitar 

Moșu, având ca obiect finanțarea de către Sectorul 1 al Municipiului București a cheltuielilor de 

investiții necesare la Parohia Pitar Moșu, situată în strada Dionisie Lupu nr. 45, București, Sector 

1 (K2-266/17.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și cule (C5) 

 

19. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Protocolului privind finanțarea și realizarea în parteneriat a 

unor acțiuni și lucrări de interes public, între Sectorul 1 al Municipiului București și Parohia 

Ramano-Catolică “Sfinții Apostoli Petru si Pavel”, având ca obiect finanțarea de către Sectorul 1 

al Municipiului București a cheltuielilor de investiții solicitate pentru montarea de instalații de 

încălzire cu radiatoare electrice la Parohia Ramano-Catolică “Sfinții Apostoli Petru si Pavel”, 

situată în Strada Pechea Veche, Nr.16, București, Sector 1 (K2-271/18.11.2022) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de cultură, învățământ, sport, mass-media și cule (C5) 

 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocoalelor de colaborare dintre Ministerul 

Muncii și Solidarității Sociale și Sectorul 1 al Municipiului București prin Direcția Generală de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1, în scopul implementării proiectului HUB de 

Servicii MMSS-SIIMMSS, cod MySMIS 130963 (K2-100/13.04.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  
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- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

21. Proiect de hotărâre pentru aprobarea costului mediu lunar/beneficiar în cadrul Complexului 

Social de Servicii Odăi-Centrul de Urgență pentru Persoane fără Adăpost, servicii sociale din 

subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 1 (K2-

067/13.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

 

22. Proiect de hotărâre privind probarea costului mediu lunar/beneficiar în cadrul centrelor de zi 

pentru persoane adulte cu dizabilități din structura Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Sector 1 (K2-068/14.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

23. Proiect de hotărâre privind probarea costului mediu lunar/beneficiar în cadrul centrelor de zi de 

recuperare copii cu dizabilități din subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Sector 1 (K2-069/14.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

24. Proiect de hotărâre privind probarea costului mediu lunar/persoană adultă cu dizabilități 

protejată în cadrul Centrelor de Abilitare și Reabilitare pentru persoane adulte cu dizabilități din 
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subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 1 (K2-

070/14.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

25. Proiect de hotărâre privind probarea costului mediu lunar/persoană adultă cu dizabilități 

protejată în cadrul Centrelor de Îngrijire și Asistență pentru persoane adulte cu dizabilități din 

subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 1 (K2-

071/14.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

26. Proiect de hotărâre privind probarea costului mediu lunar/copil protejat în cadrul serviciilor 

sociale de tip rezidențial destinate copiilor, centrelor de zi de tip creșă și modulelor pavilionare de 

recuperare și reabilitarea neuropsihiatriatică destinate copiilor din cadrul Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 1 (K2-072/14.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

27. Proiect de hotărâre privind probarea costului mediu lunar și a normelor metodologice privind 

modul de calcul al contribuției lunare de întreținere stabilite pentru beneficiarii Complexului 

Social de Servicii Odăi-Cămin pentru persoane vârstnice și complexului Social de Servicii 

Străulești din subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 1 

(K2-073/14.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

- Comisia de sănătate și protecție socială (C6) 

 

28. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Consiliul General al Municipiului Bucuresti de a 

aproba transmiterea în administrarea Consiliului Local al Sectorului 1, prin Direcția Generală de 

Asistență Socială și Protecția Copilului, a imobilului aparținând domeniului public al 

Municipiului Bucuresti situat în str.Petru Poni nr.1-3, în scopul dezvoltării unor servicii sociale 

(K2-020/25.01.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale 

(C1); 

- Comisia de comerț, prestări servicii către populație și promovarea inițiativei 

private (C3); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada Elena 

Clucereasa”, Sectorul 1, București (K2-026/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada Islaz”, 

Sectorul 1, București (K2-028/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada Panait 

Istrati”, Sectorul 1, București (K2-029/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 
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Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Gherghel Paraschiva”, Sectorul 1, București (K2-030/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada Virgil 

Pleșoianu ”, Sectorul 1, București (K2-031/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție execuție 

„Modernizare si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 

– Strada Costache Sibiceanu”, Sectorul 1, București (K2-033/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

35. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Butuceni”, Sectorul 1, București (K2-034/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 

 

Comisii:   
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- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Intrarea 

Godeni ”, Sectorul 1, București (K2-035/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Volumului”, Sectorul 1, București (K2-036/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Craiovei”, Sectorul 1, București (K2-037/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Pinului”, Sectorul 1, București (K2-038/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
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40. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 2 – Strada 

Frasinului”, Sectorul 1, București (K2-039/03.02.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

41. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Teodor 

Iliescu”, Sectorul 1, București (K2-079/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

42. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Theodor 

Aman”, Sectorul 1, București (K2-080/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

43. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Intrarea 

Grigore Alexandrescu”, Sectorul 1, București (K2-081/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
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- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

44. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada 

Hristache Pitarul”, Sectorul 1, București (K2-082/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

45. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Victor 

Eftimiu”, Sectorul 1, București (K2-083/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

 

 

46. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Iuliu 

Tetrat”, Sectorul 1, București (K2-084/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

47. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Ioan 

Zalomit”, Sectorul 1, București (K2-085/29.03.2023) 
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Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

48. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Aristide 

Demetriade”, Sectorul 1, București (K2-086/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

49. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Albac”, 

Sectorul 1, București (K2-087/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

50. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Dionisie 

Fotino”, Sectorul 1, București (K2-088/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 
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51. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada 

Constantin Mille”, Sectorul 1, București (K2-089/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

52. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare si 

repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 4 – Strada Chille”, 

Sectorul 1, București (K2-091/29.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lurărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4); 

 

53. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (P.U.D.) Str. Macului nr. 

10, sector 1, București (K2-118/09.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

54. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (P.U.D.) Str. București-

Târgoviște nr. 19,  sector 1, București  (K2-119/09.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 
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55. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (P.U.D.) B-dul Mircea 

Eliade nr. 113B, sector 1, București (K2-120/09.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

56. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (P.U.D.) Bulevardul 

Bucureștii Noi nr. 4-8, sector 1, București (K2-134/29.05.2023)) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 

 

 Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

57. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (P.U.D.) Drumul Piscu 

Rusului nr. 19B, sector 1, București (K2-135/29.05.2023)) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

58. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (P.U.D.) Str. Jandarmeriei 

nr. 3H, sector 1, București (K2-136/29.05.2023)) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

59. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (P.U.D.) Strada Pinului nr. 

22, sector 1, București (K2-137/29.05.2023)) 
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Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

60. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (P.U.D.) Str. Gârlei nr. 

118, sector 1, București (K2-138/29.05.2023)) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 

 Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

61. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (P.U.D.) Drumul Agatului 

nr. 76C (fost Drumul Muntele Găina nr. 116-136, lot 1-lot 2), sector 1, București (K2-

139/29.05.2023)) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

62. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (P.U.D.) Drumul Agatului 

nr. 76D (fost Drumul Muntele Găina nr. 116-136, lot 1-lot 1), sector 1, București (K2-

140/29.05.2023)) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

63. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu (P.U.D.) Drumul Muntele 

Găina nr. 171, sector 1, București (K2-141/06.06.2023)) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

 Comisii:  
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- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare 

urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, 

respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

 

 

 

64. Diverse  

D1. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/24875/P/05.05.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 276/15.05.2023, respectiv K/1410/17.05.2023 prin care se transmite faptul că au fost 

verificate de legalitate Hotărârile nr. 167-168 și nr. 171-173/25.11.2022; 

D2. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/25633/P/05.05.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 275/15.05.2023, respectiv K/1409/17.05.2023 prin care se transmite faptul că au fost 

verificate de legalitate Hotărârile nr. 169-170 și nr. 174-187/25.11.2022; 

D3. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/6561/P/21.04.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 252/02.05.2023, respectiv K/1222/05.05.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată 

de legalitate Hotărârea nr. 32/28.03.2023 și au fost reținute anumite aspecte de nelegalitate; 

D4. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/6561/P/21.04.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 253/02.05.2023, respectiv K/1223/05.05.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată 

de legalitate Hotărârea nr. 32/28.03.2023 și au fost reținute anumite aspecte de nelegalitate; 

D5. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/6561/P/21.04.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 254/02.05.2023, respectiv K/1231/05.05.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată 

de legalitate Hotărârea nr. 32/28.03.2023 și au fost reținute anumite aspecte de nelegalitate; 

D6. Adresă de răspuns a Ministerului de Afaceri Interne nr. 12288/17.05.2023, înregistrată la 

Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 31670/24.05.2023, respectiv sub nr. K /1521/26.05.2023 

referitoare la sesizarea nr. 12288 respectiv nr. 12290 din 25.04.2023 cu privire la Hotărârea 

Consiliului Local nr. 32 adoptată  în ședința din data de 28.03.2023; 

D7. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/26381/P/11.05.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 300/22.05.2023, respectiv K/1476/24.05.2023 prin care se transmite faptul că au fost 

verificate de legalitate Hotărârile nr. 188-195/15.12.2022; 

D8. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/26139/P/11.05.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 299/22.05.2023, respectiv K/1475/24.05.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată 

de legalitate Hotărârea nr. 196/19.12.2022; 

D9. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/26828/P/15.05.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 295/22.05.2023, respectiv K/1468/24.05.2023 prin care se transmite faptul că au fost 

verificate de legalitate Hotărârile nr. 197, nr. 199-212 și nr. 214/19.12.2022; 

D10. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/26674/P/11.05.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 313/22.05.2023, respectiv K/1490/24.05.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată 

de legalitate Hotărârea nr. 198/19.12.2022; 

D11. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/26354/P/11.05.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 298/22.05.2023, respectiv K/1472/24.05.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată 

de legalitate Hotărârea nr. 213/19.12.2022; 
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D12. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/26723/P/11.05.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 301/22.05.2023, respectiv K/1477/24.05.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată 

de legalitate Hotărârea nr. 215/28.12.2022; 

D13. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/13//P/15.05.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 294/22.05.2023, respectiv K/1467/24.05.2023 prin care se transmite faptul că au fost 

verificate de legalitate Hotărârile nr. 216-217/28.12.2022; 

D14. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/26770/P/11.05.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 311/22.05.2023, respectiv K/1488/24.05.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată 

de legalitate Hotărârea nr. 218/28.12.2022; 

D15. Adresă Instituția Prefectului nr. AGG/26768/P/11.05.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 312/22.05.2023, respectiv K/1489/24.05.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată 

de legalitate Hotărârea nr. 219/28.12.2022; 

D16. Adresă Instituția Prefectului nr. VM/9316/P/12.10.2023, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 830/17.10.2022, respectiv K/3058/19.10.2022 prin care se transmite faptul că au fost 

verificată de legalitate Hotărârile nr. 44, 48, 51, 58, 63, 65, și 66/13.04.2022 și au fost reținute 

anumite aspecte de nelegalitate; 

D17. Adresa formulată de Compania de Investiții și Dezvoltare Sector 1 S.A., înregistrată la Sectorul 

1 al Municipiului București sub nr. 32283/26.05.2023, respectiv sub nr. K /1551/30.05.2023, cu 

referire la obicetivul de investiții "Consolidarea, modernizarea și restaurarea imobilului Teatrul de 

Vară Nicolae Bălcescu"; 

D18. Adresa formulată de Compania de Investiții și Dezvoltare Sector 1 S.A., înregistrată la Sectorul 

1 al Municipiului București sub nr. 32366/26.05.2023, respectiv sub nr. K /1552/30.05.2023, cu 

referire la obicetivul de investiții "Lucrări privind modernizarea, restaurarea și eficientizarea 

energetică pentru Teatrul Excelsior". 

D19. Adresa Instituția Prefectului nr. VM/10560//P/12.10.2022, înregistrată la Registratura Generală 

sub nr. 825/17.10.2022, respectiv K/3056/19.10.2022 prin care se transmite faptul că au fost 

verificate de legalitate Hotărârile nr. 67-69 și nr. 71-85/28.04.2022; 

D20. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/9238/P/30.05.2023, înregistrată 

la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 364/06.06.2023 respectiv sub nr. K/ 1643/08.06.2023 

prin care se transmite faptul că a fost verificate de legalitate și, la data examinării legalității, au fost 

reținute aspecte de nelegalitate care impun modificarea Hotărârii nr. 62 adoptată de Consiliul Local 

al Sectorului 1 București în ședința din data de 09.05.2023; 

D21. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/409/P/30.05.2023, înregistrată 

la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 346/06.06.2023 respectiv sub nr. K /1631/08.06.2023 

prin care se transmite faptul că a fost verificată de legalitate Hotărârea nr. 1 adoptată de Consiliul 

Local al Sectorului 1 București în ședința din data de 06.01.2023; 

D22. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/2757/P/30.05.2023, înregistrată 

la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 349/06.06.2023 respectiv sub nr. K /1634/08.06.2023 

prin care se transmite faptul că au fost verificate de legalitate Hotărârile nr. 2-18 adoptate de 

Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința din data de 31.01.2023; 

D23. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/3833/P/30.05.2023, înregistrată 

la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 348/06.06.2023 respectiv sub nr. K /1633/08.06.2023 

prin care se transmite faptul că au fost verificate de legalitate Hotărârile nr. 19-21 adoptate de 

Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința din data de 16.02.2023; 
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D24. Adresa adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/3996/P/30.05.2023, 

înregistrată la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 350/06.06.2023 respectiv sub nr. K 

/1635/08.06.2023 prin care se transmite faptul că a fost verificată de legalitate Hotărârea nr. 22 

adoptată de Consiliul Local al Sectorului 1 București în ședința din data de 24.02.2023; 

D25. Adresa Instituției Prefectului Municipiului București nr. A.G.G/8430/P/30.05.2023, înregistrată 

la Sectorul 1 al Municipiului București sub nr. 365/06.06.2023 respectiv sub nr. K /1644/08.06.2023 

prin care se transmite faptul că a fost verificată de legalitate Hotărârea nr. 47 adoptată de Consiliul 

Local al Sectorului 1 București în ședința din data de 02.05.2023; 

D26. Adresa Direcției Juridice, Legislație, Contencios Administrativ nr. 

M.2008/22807/3075/341/08.06.2023 de comunicare a Hotărârii nr. 653/02.11.2022, pronunțată de 

Consiliul Național pentru Combaterea Discriminării în dosarul nr. 4857/12.07.2022. 

 

La ședință au participat: consilierii locali ai Sectorului 1, doamna Mirona Giorgiana Mureșan 

- Secretarul General al Sectorului 1, domnul Radu Curcan - Director CET Grivița, domnul Gheorghe 

Saftencu-reprezentantul salariaților la CET Grivița și Președinții Asociațiilor de Proprietari de pe 

raza Sectorului 1. 

La ședință și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al Sectorului 1, 

26 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție. Au participat online doamna Alina-

Cristina Grigorescu, doamna Halaț Iulia Luminița, doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu, doamna 

Ruxandra-Eugenia Regalia, domnul Ned Vicol. Absent : domnul Gheorghe Dinu Nicolae 

 

Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local al Sectorului 1 

s-a realizat în scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul 

Tehnică Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 15.06.2023, invitaţia la 

şedinţă precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin 

intermediul serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali 

documentația proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi, dovada fiind anexată prezentului 

document. Convocatorul, înregistrat sub nr.2611/15.06.2023, precum și proiectele de hotărâre puse în 

dezbatere în ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin afişare la sediul instituţiei şi pe site-ul 

instituţiei.   

În data de 21.06.2023 în timpul ședinței conform prevederilor legale aplicabile, a fost supusă 

și aprobată de către consilierii locali, Suplimentarea ordinii de zi cu următorul proiect:  

Suplimentare ordine de zi   

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de Avizare a Lucrărilor de Intervenții și a 

indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții Proiectare și execuție „Modernizare 

si repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 al Municipiului București – Lot 3– Strada 

Liliacului”, Sectorul 1, București (K2-122/15.05.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

     Comisii:  

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale,buget, impozite și taxe locale  (C1); 

- Comisia de administrare a domeniului public, de organizare și dezvoltare urbanistică, 

realizarea lucrărilor publice, protecția mediului înconjurător (C2); 
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- Comisia pentru administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor  şi patrimoniu (C4) 

 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Bună ziua, bine ați venit la ședința 

ordinară convocată de primarul Sectorului 1 al municipiului București, prin dispoziția numărul 2611 

din 15/06/2023 cu respectare a tuturor procedurilor legale și comunicarea către consilierii locali a 

materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă electronică, cât și prin publicare pe site-

ul instituției. În conformitate cu prevederile articolului 243, alin 1 , litera j din OUG 57/2019 privind 

codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, am să efectuez apelul nominal al 

consilierilor locali, în ordine alfabetică, după cum urmează dl. Bârgău Marian-Aurelian  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Caraian Alberto-Iosif.  

Domnul Alberto-Iosif Caraian : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Cășvean Cătălina, dna. 

Cășvean Cătălina, dl. Chirvasă Viorel-Daniel.  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : Prezent dna. secretar.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Ciungu Daniel Constantin.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Drăgușin Laurențiu.  

Domnul Laurențiu Drăgușin : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Gheorghe Dinu Nicolae dl. 

Gheorghe Dinu Nicolae.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Îl semnezi?  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Grigorescu Alina-Cristina  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Te auzi, închide ....  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim  

Doamna Alina-Cristina Grigorescu (online): Mulțumesc și eu  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dna. Halaț Iulia Luminița  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Prezent. M-ați auzit?  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da mulțumim  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Mulțumesc și eu  
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Haliț Raluca Nicoleta  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț: Prezentă  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dna. Iacob Oana  

Doamna Oana Iacob : Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dl. Iordan Florea, Dl. Jurubiță 

Geanin Georgian.  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Prezent mulțumesc.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Dna. Miloș Olteanu 

Iuliana Dorina, dna. Miloș Olteanu Iuliana Dorina  

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu (online): Prezent, se aude?  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim. Se aude. Dl. Nicolaescu 

Andrei Cristian.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim dl. Oianu Adrian Viorel  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dl. Ozata Alev Burhan.  

Domnul Alev-Burhan Ozata : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Păiuși Oliver Leon  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Podaru Dan Niculae.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Popa Daniela  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezentă  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Porumb Ramona  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezentă  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dna. Regalia Ruxandra Eugenia.  

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): Prezentă.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim am notat. Dna. Sorete 

Arbore Otilia .  
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Doamna Otilia Sorete-Arbore : Prezentă .  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Mulțumim. Dl. Șerban Remus 

Cătălin.  

Domnul Remus-Cătălin Șerban  : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Tudose Cristian Adrian  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Țîră Daniel  

Domnul Daniel Țîră : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Ned Vicol.  

Domnul Ned Vicol (online): Prezent, auziți !? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da, mulțumim vă auzim. Dl. 

Iordan Florea dacă răspundeți, present!?  

Domnul Florea Iordan : Prezent .  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Având în vedere prezența unui 

număr de 25 de consilieri local din numărul total de 27 de consilieri locali ..............   

Domnul Alberto-Iosif Caraian : Dna. secretar și Cășvean este prezent, dacă mă auziți? Muțumesc.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Având în vedere prezența unui 

număr de 26 de consilieri din număr total de 27 de consilieri în funcție, constat în deplinite 

prevederile art. 137 din OUG 57/2019 din codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, cu privire la cuvolumul necesar pentru desfășurarea legală a ședinței ordinare, în 

conformitate cu prevederile art. 138, alin 15 din OUG 57/2019 din codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare s upun spre aprobare și Descărcare procesul-verbal al ședinței 

ordinare a Consiliului Local din data de 09/05/2023 ora 14:00 comunicat către dvs. de la secretariat, 

prin poștă electronică. Dacă aveți obiecțiuni, să observați. E cu privire la acest proces-verbal, am să 

vă rog să vi-l exprimați. Dacă nu aveți obiecțiuni, să observați. Am să vă rog să votați pentru 

descărcarea procesului-verbal al ședinței din 09/05/2023 ora 14:00 așteptăm și votul electronic. 

Mulțumim.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă supun aprobării Descărcare a procesului-verbal 

numărul 20 din 09/05/2023.Vă rog să votați. Dna. Miloș vă rog să votați descărcarea procesului-

verbal.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dna. Secretar aș dori, dacă se poate, să se consemneze absența 

primarului și la ședința de astăzi. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: 23 de voturi pentru trei abțineri. Procesul verbal a 

fost descărcat.  
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PROCESUL-VERBAL NR. 20 PRIVIND LUCRĂRILE ŞEDINŢEI ORDINARE A 

CONSILIULUI LOCAL AL SECTORULUI 1 CONVOCATE PENTRU DATA DE 9 MAI 2023 

 A FOST APROBAT CU 23 VOTURI PENTRU ȘI 3 ABȚINERI 

26 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție. 

 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : În continuare. Vă supun spre 

aprobare Procesul-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local al Sectorului 1 din data de 

24/05/2023 ora 12:00 comunicat către dvs. de la secretariat prin poștă electronică. Dacă aveți 

obiecțiuni să observați pe marginea acestui proces-verbal, vă rugăm să vi-l exprimați. În caz contrar 

am să vă rog să votați pentru Descărcarea procesului-verbal al ședinței din data de 24/05/2023 orele 

12:00 mulțumesc așteptăm și votul electronic.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să votați. Descărcare a procesului-verbal 

numărul 21 din data de 24/05/2023 dl. Podaru dna. Porumb vă rog să vă exprimați votul .23 voturi 

pentru 3 abțineri Procesul verbal a fost descărcat.  

PROCESUL-VERBAL NR. 21 PRIVIND LUCRĂRILE ŞEDINŢEI ORDINARE A 

CONSILIULUI LOCAL AL SECTORULUI 1 CONVOCATE PENTRU DATA DE 24 MAI 2023 

 A FOST APROBAT CU 23 VOTURI PENTRU ȘI 3 ABȚINERI 

26 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție. 

 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Continuăm cu Procesul-verbal al 

ședinței extraordinare de îndată a Consiliului Local al Sectorului 1 din data de 26/05/2023 ora 10:30 

comunicat către dvs. de la secretariat, prin poștă electronică. Dacă aveți obiecțiuni să observați pe 

marginea acestui proces-verbal, o să vă rog să vi-le exprimați. În caz contrar, am să vă rog să votați 

pentru descărcarea Procesului-verbal al ședinței din data de 26/05/2023 ora 10:30 așteptăm și votul 

electronic. Mulțumim.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să vă exprimați votul . Dna. Regalia vă rog 

să vă exprimați votul. 23 de voturi pentru 3 abțineri. Procesul verbal a fost descărcat.  

 

PROCESUL-VERBAL NR. 22 PRIVIND LUCRĂRILE ŞEDINŢEI EXTRAORDINARE A 

CONSILIULUI LOCAL AL SECTORULUI 1 CONVOCATE DE ÎNDATĂ PENTRU DATA DE 

26 MAI 2023 

 A FOST APROBAT CU 23 VOTURI PENTRU ȘI 3 ABȚINERI 

26 consilieri prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție. 

 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Având în vedere dispoziția 

articolului 243 litera n coroborat cu articolul 228, aliniatul 2  din OUG  57/ 2019 privind Codul 

administrativ cu modificările și completările ulterioare, vă aducem la cunoștință că la deliberarea și 

adoptarea unei hotărâri a Consiliului Local al Sectorului 1 nu trebuie să ia parte consilierii care se 

încadrează în dispoziții articolului 228, alineatul 2 referitor la regimul general aplicabil conflictului 

de interese pentru aleșii locali. Dna. Președinte vă predau lucrările ședinței. Mulțumesc   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc.Vă supun aprobării și aprobarea 

ordinii de zi de astăzi. Vă rog să votați păi și să ne conectăm la să văd și din online  25 de voturi 

pentru 1 abținere. Ordinea de zi a fost aprobată.  

ORDINEA DE ZI 

 A FOST APROBATĂ CU 25 DE VOTURI PENTRU ȘI 1 ABȚINERE  

26 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

 

O să invit la microfon pe dl. Saftencu Gheorghe. Vă rog colegii de la tehnic să-l ajutați cu 

microfonul. Da după acum vă mulțumesc, vă ascultăm.  

Domnul Gheorghe Saftencu: Sărut mâinile bună ziua mă numesc Saftencu Gheorghe, sunt 

reprezentantul salariților la CET Grivița și am și eu o rugăminte la dvs.. Angajații îmi pun tot felul de 

întrebări, tot felul de întrebări despre situația actuală care este în cadrul societății care a început să 

scârție de la 1 zi la alta, dacă va mai funcționa, care va fi viața ei, ce se va întâmpla cu ea în viitor. Eu 

am fost la dl. director general al societății, am discutat cu dânsul iar dânsul n-a putut să-mi dea un 

răspuns deoarece mi-a zis că la ora actuală nu are un buget. Deci dacă nu există un buget și nu se va 

face în continuare, aș vrea să știu și eu va mai funcționa această centrală? Care este situația ei, ca să 

știu ce le spun oamenilor!? Pentru că de această legătură e ste legată și salarizarea care se este la 

pământ și bonurile de masă care sunt la pământ, care nu au mai crescut de la 20 lei, au rămas tot la 

nivelul acela și de aceea fiind majoritatea acționarilor din partea dvs. aș vrea să primesc și eu un 

răspuns, dacă se poate.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da. Mulțumim Consilierii locali, după cum știți, au 

tot depus proiecte de hotărâri atât pentru aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pentru SC CET 

Grivița, precum și cel pentru majorarea capitalului social. Din păcate, Executivul, în speță dna. 

primar, care nici nu e prezentă astăzi așa cum ar trebui, nu le introduce pe ordinea de zi.  

Domnul Gheorghe Saftencu: Bun și atunci ce se întâmplă cu această societate?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dna. Porumb ?  
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Bună ziua această această întrebare ar fi 

trebuit într-adevăr să vă răspundă Primarul Sectorului 1 sunt aici însă colegii. Mersi Oliver! Sunt 

colegii de la USR, este și dl. viceprimar Oliver Păiuși. În ceea ce privește Consiliul Local, data 

trecută am modificat un proiect astfel încât bugetul CET Grivița să fie aprobat, să avem majorare și 

de capital pentru a vă putea desfășura activitatea în prezent. Și astăzi am venit cu un proiect de 

hotărâre pentru a aduce modificarea necesară solicitată de prefect, astfel încât acest proiect să poată fi 

demarat, pus în aplicare de către primarul Sectorului 1. Mai exact să aveți majorarea de capital 

necesară modernizării, finalizării, modernizării și respectiv și bugetul pentru anul 2023 ca să putem 

asigura funcționarea și livrarea de apă și căldură în Sectorul 1. În momentul de față situația stă în 

felul următor proiecte aprobate de Consiliul Local, modificate după sacrificii făcute și eforturi făcute 

în Consiliul Local și acum așteptăm ca primarul, după ce depunem astăzi acest proiect, să pună din 

nou pe ordinea de zi astfel încât să putem intra cu el în linia dreaptă și astfel încât CE Grivița să 

poată avea buget. Dacă acest lucru nu se întâmplă, situația este una foarte clară. Acum e bine, e vară, 

încă e cald afară, e plăcut. O dată, salariații le puteți spune, din păcate, că dacă primarul nu vine cu 

acest pe cu acest proiect pe ordinea de zi, din păcate înțeleg 90 de familii, 90 de familii, respectiv 

dvs. 90 de angajați. Rămâneți fără venit pentru că din păcate, cit Grivița va trebui să se închidă și doi 

la mână, aproximativ 15.000 de apartamente din Sectorul 1 vor rămâne încă în curând fără apă caldă 

și căldură. În momentul în care aceste apartamente vor rămâne fără apă caldă și fără căldură. O 

așteptăm   frumușel aici pe dna. primar să ne explice cu subiect și predicat C are Doamne iartă-mă, e 

motivul pentru care vrea să închidă un CET? Ținând cont de condițiile în care trăim, de prețurile de 

pe care le avem la energie, de dificultățile pe care le are Termoenergetica și așa cu rețeaua avariată. 

Care e motivul pentru care oprim încă un CET. Dacă ne dorim ca cetățenii din Sectorul 1 care 

primeau iarna căldură la o anumită temperatură, adică chiar primeau căldură și nu apă rece în 

instalație. Dacă dumneaei își dorește ca pe viitor se cetățenii din Sectorul 1 să aștepte, să vină prin 

rețea apă caldă de la nu știu ce CET de prin București să vină și să spună asta în Consiliul Local cu 

subiect și predicat, nu să vină iarna că soluții din acestea futuriste. Ne-a mai dat dumneaei și prin 

aviație și am cheltuit 100.000 euro. A cheltuit pentru aviației și ce au avut cetățenii iarna. La fel 

caloriferele reci. Deci situația e simplă din punctul de vedere al Consiliului Local s-a modificat un 

proiect, l-am făcut practic de la zero, că nu era pus pe ordinea de zi de primar. Acum prefectul ne-a 

dat o recomandare. Am venit și cu proiectul depus, astăzi îl depunem ținând cont de recomandare a 

prefectului. Așteptăm ca pe ordinea de zi să-l pună primarul pentru a-l vota. Menționez este singura 

persoană care poate transmite acest proiect pentru avizele de specialitate și fără acele avize nu poate 

fi introdus pe ordinea de zi. Deci dacă cumva rămânem frumușel fără apă caldă și căldură, ne vom 

trezi cu toții aici la ușa doamnei primar să ne explice care e motivul pentru care odată dvs. vă pierdeți 

și serviciul și cetățenii din Sectorul 1 la iarnă probabil nu știu la ce ne vom încălzi, că de la bunătatea 

doamnei primar cu siguranță nu.  

Domnul Gheorghe Saftencu: Vă mulțumesc pentru înțelegere pentru că situația este și următoarea. 

Vor pleca oameni care deja au început să dea, să pună demisia pe masă și fără acești oameni e foarte 

greu să găsești iarna să pornești o centrală și să nu ajungem în capacitatea când vrem să pornim și să 

nu avem o amine ca să facem o exploatare. Da, vă mulțumesc pentru înțelegere săru’ mâna.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Oianu, urmează dl. Tudose.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Dl. de la CET Grivița. Aș vrea să vă spun și eu câteva cuvinte că ați 

pus o întrebare ce se întâmplă cu CET Grivița și colega mea va da toate detaliile tehnice legate de 
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partea asta. Eu vă dau partea umană și partea din spatele aparențelor, că e bine să știm adevărul. O 

dată trebuie să vedem clar cum acest primar, dna. Aceasta, nu-i pasă de fapt de cetățeni deloc, pentru 

că altfel n-ar putea să riște ca 15.000 de persoane să-și piardă șansa de a avea căldură la iarnă. Deci, 

din start nu-i pasă de cetățeni, vă dați seama, e doar politică, după care mai umblu o vorbă care e 

logică și care eu vă spun pentru că toată lumea o știe. În momentul în care nu finanțăm CET-ul, ce se 

întâmplă, se duce în faliment și e cumpărat de o firmă străină, de exemplu, o companie care se ocupă 

deja de chestii în România. Știți cum e, înțelegeți că, toată lumea afară, se aduc alți oameni, se face 

treabă sau mai păstrează doi-trei oameni din ce se întâmplă. Dar în niciun caz nu este despre cetățeni, 

este doar despre business. 

Domnul Gheorghe Saftencu: V-am înțeles! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Mulțumesc. Sănătate  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Rămâneți, vă rog da. În cele spuse de colegul meu anterior, 

doresc doar să completez următorul aspect ceea ce foarte corect a prezentat ca detalii dna. viceprimar 

P orumb nu cuprinde însă și ultima etapă. Chiar dacă se va pune în aplicare hotărârea de consiliu, 

decizia de a efectua realmente efectiv plata către CET ține tot de primar. Primar care de 1,5 an este 

absent. Primar care de 1,5 an nu răspun de la niciun fel de problemă solicitată de consiliu. Deci, din 

acest punct de vedere, este admirabil felul  în care colegul a pus punctul pe ”i” cu intentiile doamnei 

Armand, aceste intenționând suspicionate pe o tehnică de lucru a administrației USR și pentru alte 

centre. S-a încercat și cu Caraimanul. S-a încercat deci externalizarea și o externalizare, hai să-i 

punem ușor direcționată. Este politica pe care actuala administrație o face din punctul nostru de 

vedere până când nu vom vedea decizia nu trecută, nu modificată titlul hotărârii sau prindere. Noi am 

încercat tot toiul de de formule. Eu personal am depus atâta timp cât am fost în consiliul de 

administrație al CET-ului nenumărate solicitări și la Prefectură, și la Curtea de Conturi și la nu se 

întâmnplă din păcate nimic. Deci în afară de această mențiune a prefectului ca să modificăm titlu, ar 

fi fost poate cazul ca Prefectura să ia notă de faptul că primarul nu pune în aplicare hotărârile 

Consiliului Local. Din partea Consiliului Local consider că ne-am făcut datoria și am votat în mod 

deschis pentru susținerea CET-ului. E bine ca cetățenii să țină cont de lucru acesta și nu acuma când 

vin 35-40°C la iarnă. Din punctul nostru de vedere, în Consiliul Local, dvs. ca angajați ai CET-ului și 

această instituție, pentru că aparține Consiliului Local și Primăriei, are tot suportul Consiliului Local. 

Din păcate avem o problemă la care din păcate alte autorități ar fi trebuit să-și facă datoria legată de 

până la urmă ! Un abuz în serviciu al primarului de a nu pune în funcțiune, de a nu pune în aplicare 

hotărârile votate de Consiliul Local. Este important de știut că și dacă în astăzi va trece această 

modificare, banii la dvs. nu ajung decât tot prin decizia primarului. Asta voiam să spun vă mulțumesc 

și să sperăm vremuri mai bune.  

Domnul Gheorghe Saftencu: Doamne ajută.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dl. Radu Ștefan Curcan dacă vă rog să 

veniți la microfon.  

Domnul Radu Curcan: Bună ziua tuturor sper că mă auziți bine. Aș vrea să mulțumesc doamnei 

Vice primul. În primul rând pentru că a radiografiat foarte bine toate comunicările pe care noi, CET 

Grivița le-am avut sau în fine, conducere GET Grivița avut-o cu autoritatea locală. O să mă exprim 

mai largă așa. O să încep cu finalul, oarecum cu comentariul domnului Oianu de unde finanțăm nu 
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vreau să creeze imaginea că operațiunile acestei societăți comerciale sunt finanțate sau costurile sunt 

acoperite de către Consiliul Local ș.a.m.d. Ele sunt finanțate prin activitatea proprie, mai mult decât 

atât, în ultimii 2 ani, de când nu se mai aplică o hotărâre mai veche de Consiliul Local prin care 

investițiile în modernizare trebuiau finanțate de către autoritatea publică, noi am finanțat Consiliul 

Local oarecum pentru că ar trebui să achităm facturi, arierate da, din operațiunea curentă, iar pentru 

această investiție de modernizare sursa era foarte clar. Specific, sursa de finanțare era foarte clar 

specificată hotărârea de consiliu din 2020 și anume majorarea de capital. Aceasta nu a venit. Noi am 

încercat evident să evităm orice litigiu cu creditorii noștri ș.a.m.d. Ei bine, acum o lună, când am 

venit în ședința de consiliu, v-am menționat că urmează o furtună. Eu acuma se materializează. 

Trebuie să înțelegeți că nu mai avem nicio soluție. Nu de ce? Pentru că am achitat sume din 

modernizare, din surse proprii, să zicem așa. Da, nu este un lucru rău neapărat, dar în condițiile în 

care noi activăm pe o piață reglementată în care nu putem noi fixa prețul, orice cheltuială care 

deviază de la bugetul nostru are un impact în lanț pe termen mediu și lung. Drept urmare, acum nu 

mai putem să găsim nicio soluție de finanțare. Ce e foarte important este că de vreo 2 săptămâni, 

după cum ați văzut, dl. Saftencu aici de față, pune întrebări. În același fel pun întrebări și creditorii 

noștri, deoarece recunosc că, spre rușinea mea, nu am un răspuns clar. Am început să direcționez 

creditorii către primărie. Din câte știu, un principalul nostru creditor actual, care este Engie România 

și care asigură gazul pentru producția de energie, s-a adresat către Primăria Sectorului 1 chiar 

săptămâna trecută, transmițând acesteia notificarea de sistare a gazelor naturale. Deci lucrurile sunt 

foarte clare. Singura mea preocupare ca director general acuma nu este să mai evit vreun conflict cu 

creditorii, pentru că nu pot s-o fac, este doar să mențin angajații, pentru că în fericitul caz în care 

situația se va rezolva, trebuie să avem cu cine să operăm această facilitate. Și dacă nu se rezolvă aici. 

Mulțumesc că mi-ați ridicat mingea la fileu. Avem o hotărâre de Consiliu Local din 2020 care 

oarecum, dacă era pusă în aplicare corect și complet, rezolva situația CET-ului. Da, avem situația în 

care Consiliul Local este acționar 99,99% al acestei societăți. Eu, ca director, da, ca executiv al 

societății, vin în fața dvs. A proprietarilor, a patronilor, dacă vreți și vă spun în felul următor este 

cazul, pentru a evita alte perturbări, să luăm o decizie dacă această societate va continua prin 

consens. Și aici mă refer la toată lumea prezentă în sală și în administrația locală în general, prin 

consens. Am zis da sau în calitate de proprietar, ca în orice business privat, că până la urmă CET e o 

societate comercială, nu e o instituție publică. Da, să luați decizia de a lichida această societate iar nu 

are de ce să adune cheltuieli, costuri, datorii, sunt tot felul de situații incerte. Da, aveți în 

prerogativele dvs. să inițiați o hotărâre de Consiliu Local pentru oprirea activității și lichidare a 

acestei societăți. Nu zic că va fi ușor, este foarte greu să vă asumați răspunderea pentru asemenea 

situație, mai ales că s-au cheltuit doar pentru modernizare peste 35 de milioane de lei în ultimii pe 

mandatul dvs. să zicem da, care nu vor produce efecte economice. Este foarte simplu drept urmare, 

știu că vă pun într-o situație ingrată, dar cred că este momentul să luați această decizie de dizolvare a 

societății. Am zis! Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, nu cred. Este singurul CET care se află în 

subordinea unui consiliu local din țară. În mandatul nostru nu cred că se va întâmpla așa ceva și noi 

vom face tot ce putem și tot ce ține de puterile și atribuțiile noastre să împiedicăm acest lucru? Ba 

dimpotrivă, ca CET-ul să funcționeze în mod normal. Dl. Dinu din online s-a înscris la cuvânt și 

imediat și dl. Oianu.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Da, bună ziua, vă rog să mă treceți și pe mine prezent. Și 

după aceea voiam să vorbesc puțin de situația cecului. dl. Curcan spunea să ia Consiliu Local o 
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decizie. Păi atât consilierii PNL cât și PSD deja a luat o decizie, au votat un proiect prin care se 

asigură continuare a finanțării. Ce? Pentru ce maie și-a asumat Consiliul Local acum câțiva ani, care 

a început investiția? Din păcate, colegii de la USR și PMP au votat împotrivă. Deci, dacă este două 

grupuri care sunt ai au decis împotrivă sunt cei de la USR și PMP, iar dna. Armand blochează cu 

bună știință acest proiect de hotărâre locală. Deci are la I. R o decizie prin care se spune clar că 

trebuie amendat, adică trebui escipat s-ul hotărârii pentru a putea intra în legalitate, iar dna. Armand 

refuză. Deci dna. Armand nu are o calitate aici Consiliul Local a decis să dorim să avem un sediu 

Sectorul 1, dorim să asigurăm pentru locuitorii sectorului termoficare, iar dna. Armand blochează cu 

bună știință susținută, eu sper că inconștient, nu conștient, de consilierii locali USR și PMP. Nu vreau 

să intru în într-o situație care să le spun și numele, dar pot doar să le spun că își asumă un risc foarte 

mare, pentru că este CET-ul, este și un companii de siguranță națională până la urmă. Deci acești 

consilieri au votat împotrivă și suțin comportamentul despotic și iresponsabil al doamnei primar 

Armand. Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, dl. Oianu, vă rog scurt.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Da, mulțumesc sigur aș vrea să-i spun domnului director la fel 

lucrurile, pe șleau că dacă observați, dna. dacă tot ați spus că noi suntem de fapt cei care consiliul 

este cel care e patronează acest că așa este în acte. Dar după cum observați, dna. primar nu este aici și 

dna. primar a arestat drepturile și responsabilitățile acestui consiliu, le-a subjugat și face ce vrea 

dânsa. În general politică politică, cu tot ce se întâmplă în acest sector. Iar în situația Grivița, pentru 

că PNL și PSD au votat  mărirea capitalului, dna. primar din politică, din principiu se opune. 

Înțelegeți!? Atât de cinic privește situația cetățeanului în Sectorul 1. Sunt lucruri care pot fi abordate 

politic, evident și facem toți asta, dar sunt lucruri pe care n-ar trebui să le mai vorbim politic. Ar 

trebui doar aplicate, așa cum noi de fiecare dată aici în consiliu, îi votăm proiecte doamnei primar, cu 

toate că politic n-ar trebui să-i votăm nimic. Înțelegeți, dar le votăm pentru că știm că ajută cetățenii, 

fac bine oamenilor, fac lucrurile să meargă mai departe. dna. primar nu face asta. Bineînțeles că USR 

și PMP doar respectă ordinele. Discuția este o conducere de spotică pe care acuma vă întreb eu pe 

dvs. dl. director, ce o să faceți despre acest lucru, pentru că noi, consilierii, avem aproape mâinile și 

picioarele le gate, în sensul că orice votăm aici, dna. primar nu implementează și nu aplică orice 

lucru. Și atunci vă întrebăm pe dvs. angajații, cetățenii care vor fi afectați ce au de gând să facă 

despre această situație abuzivă cu acest primar Armand ? Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dna. Porumb  vă rog,  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Domnule director, în calitate de ales 

local și viceprimar, recunosc că pe mine la final mă interesează în principal bunăstare a cetățenilor 

din Sectorul 1. La final, discutăm despre o companie. Cu toții de aici nu cred că ne dorim să 

închidem ceva ce a funcționat atâția ani și care a dus într-adevăr bunăstare cetățenilor din sector. 

Întrebarea mea e una simplă dacă noi care sunt efectele la final pentru cetățeanul Sectorului 1, că 

până la urmă lumea ne-a votat. Hai să ne asigurăm că în Sectorul 1 cetățenii au viață mai bună. Nu că 

vrea dna. primar să pună nu știu ce nave spațiale, când noi suntem cu praful și cu spațiile verzi 

neamenajate. Până la alte 10.000 de proiecte pe hârtie pe care-l are și la nivelul ideilor avem buba 

asta aici, problema asta. Dacă mâine se închide, CET nu se închide, mâine, se închide la sfârșitul 

lunii iunie.  
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Înțeleg că până atunci rezistați, așteptați 

să se facă roșu! Dna. președinte!?  

Domnul Radu Curcan: Maxim la sfârșitul lunii! O să vă răspund oarecum...  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: ...punctual pe î nțelesul tuturor, ce se 

întâmplă?  

Domnul Radu Curcan: Pe înțelesul tuturor o să răspund cu o glumă, deși situația tragică, și anume 

că uitându-mă ...  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: .......păi nu......că aici, ne-a mai rămas. să 

facem haz de necaz.  

Domnul Radu Curcan: Uitându-mă la ordinea de zi și văzând că unele proiecte sunt aici, cred că la 

iarnă ne vom încălzi doar în lifturi, să fie mici, ca să avem să ne înghesuim b ine, da, asta e primul 

meu comentariu și al 2-lea comentariu cu care aș vrea să închei, pentru că vom intra într-o discuție 

fără sfârșit, este că gazul nu are culoare politică. Și revin la ideea de consens.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Se aude, se aude și până în biroul 

celălalt, de acolo din spate. Doamne ferește!  

Domnul Radu Curcan: Mulțumesc.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Mulțumim și noi. D a, uitați o discuție 

de asemenea amploare, de asemenea importanță și uitați-vă unde e primarul !?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Absent ca întotdeauna.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ca de obicei! Dar îi pasă, îi pasă c um !?  

O  mai scrie un n ou mesaj pe facebook, a cum? Oare ce-o face de nu e aici? Dacă tot ard  problemele 

astea în Sectorul 1! O  să vină la iarnă și ce-o să zică? Tot ăștia de la PNL sunt de vină că n-au votat. 

Uite aici proiect depus astăzi vine cu el pe ordinea de zi, m âine? Că are timp până mâine să ia a 

vizele, că până la urmă are în spate o adresă de la prefect.  

Domnul Radu Curcan:  Cred că are timp.....  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Hai să vedem că asta înseamnă să-ți pese 

când reacționezi la problemele urgente, nu la nu știu ce proiecte care le-ai vizat azi-noapte!  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Dl. Director ........   

Domnul Radu Curcan: Îmi cer scuze! Cunoscând competența personalului din instituția aceasta, 

cred că mâine e un termen pesimist pentru această, pentru acest proiect de hotărâre, el poate fi adus, 

așa cum, așa cum în trecut și bugetul nostru a fost adus în 15min pe ordinea de zi. Cred că în 40min. 

1h. Este un termen relaxat.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Așa este pentru că le-am întocmit noi. Deci ar mai 

fi nevoie doar de niște avize? dl. Podaru vă rog.  
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Domnul Dan-Niculae Podaru : Da, Domnule director, care este situația investiției neterminate, 

referitoare la acea turbină?  

Domnul Radu Curcan: Dl. Podaru permit să vă corectez favorabil. De data asta investiția a fost 

finalizată. Da, din alte surse de finanțare decât cele votate de Consiliul Local, pentru că am 

considerat că nu putem sta pe loc chiar atat.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Care sunt acele...., Deci nu primarul ..... nu a direcționat sumele 

necesare cerute consilieri în repetate rânduri către această investiție.  

Domnul Radu Curcan: Mai mult decât atât, există o hotărâre de consiliu care alocă întreaga sumă 

încă din anul 2020, pe legislatura trecută, da, dar care nu a mai fost pusă în aplicare din de prin 2021. 

Noi am evitat insolvența sau cereri de insolvență împotriva noastră din partea furnizorilor noștri din, 

să zicem, profitul obținut din vânzarea energiei electrice și termice.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Deci în acest moment CET-ul este profitabil și cu acea turbină 

reușește să producă și  energie electrică alături de căldură d in câte am înțeles.  

Domnul Radu Curcan: Da,acesta este principiul de funcționare. CET-ul poate deveni profitabil 

dacă își îndeplinește obligațiile la zi și dacă are premizele unei dezvoltări ulterioare. Aceste premise 

în primul rând în ceea ce sunt blocate de primarul în funcție, Clotilde Armand, aceste premise trebuie 

asigurate în primul rând prin existența bugetului de venituri și cheltuieli, pentru că eu nu pot să fac 

studii pentru dezvoltarea acestei societăți, dacă nu am cadrul în care să opereze. Momentan operăm 

pe bugetul anului trecut. Din acest motiv nu putem să aducem la zi salariile muncitorilor noștri, care 

oricum au nivelul unui paznic. Adică să nu credeți că există, s unt undeva pe la o treime din media în 

ramura energiei, ca să înțelegeți, Da, deci este situația, este dezastruoasă. În lipsa unui buget, oamenii 

ăștia se vor duce oriunde în această ramură. Gândiți-vă, 30% din media pe ramură este rușinos.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Bun mulțumesc mult.  

Domnul Radu Curcan: Mulțumesc și eu .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Dl. Ciungu, vă rog scurt ca să 

încheiem cu acest subiect.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mulțumesc frumos dna. primar. Voiam să dau citirea unei 

postări a pe..... dna....  ” Primar” ...... Președinte. Poate cine știe !? Priviți cum a încercat PNL și PSD 

să deturneze 40 de milioane de lei în Sectorul 1. Asta scrie dna. Clotilde Armand pe facebook-ul 

dânsei, unde doar acolo există. De asta am și făcut confuzia. Încă mai devreme citeam ce scria 

această doamnă primar ” Primarul degeaba” cum bine a făcut-o, Bobonete! Ascultați dovada și 

dialogul halucinant dintr-un consilier local PNL și consilier din partea PSD în momentul în care au 

încercat să jefuiască comunitatea locală chiar în ședința de consiliu. Asta scrie primarul Armand. 

Care este realitatea? Realitatea, l ăsând la o parte aceste minciuni pe care nu le mai crede absolut 

nimeni, este cea pe care ați auzit-o aici. Consiliul Local este propriu-zis patronul acestui CET. Sunt 

mai multe Consilii Local în țară care au CET-uri.  Consiliul Local are obligația să-i asigure 

companiei sale și compania fiind a Consiliul Local este a cetățenilor, este a Sectorului 1, are obligația 

de a-i asigura bugetul de venituri și cheltuieli. Procedural, Primarul poate pune două frâne la această 

procedură. Unu, când venim în consiliul cu proiectul, să nu îl dea către speciali ăstea direcție de 
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specialitate din primărie și nu vin acele avize și noi nu putem spune la vot conform codului 

administrativ, nu avem voi. Ăsta e primul pas procedural pe care îl blochează primarul. Al 2-lea pas 

procedural pe care îl poate bloca după ce votează consiliu și s-a mai întâmplat în alte proiecte de 

investiții și vorbim un pic mai încolo și despre acesta. Primarul refuză pur și simplu să transmită 

banii către în cazul de față, CET Grivița. Este prerogativa primarului de a cheltui banii. Apropo de 

alte minciuni de-ale din trecut, că, vezi doamne, consiliu obligă la chestii. Nu. Singurul care este 

ordonatorul de credite, singuru care poate dispune plata în acest sector și în orice altă primărie din 

țară este primarul. Consiliu Local nu are acest drept și voiam să vă întreb că ne spune aici despre jaf, 

despre jefuirea comunității. Oameni buni, astăzi ce Grivița dă apă caldă și căldură l a peste 15.000 de 

apartamente din acest sector, aproximativ 15000 de apartamente  

Domnul Radu Curcan: Și vreo 6000 din Sectorul 6!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Exact, n-am vrut să zic din Sectorul 6, pentru că nu ține de 

noi, dar așa este, fiind la graniță în sistem, se duce și către Sectorul 6. Deci mai mai facem o 

problemă și acolo? Nu să îi facem PNL-ului probleme peste tot, dacă putem, asta este, nu știu. Miza 

primarului Armand ne vede ca competitori politici. Direct îi suntem și cred eu că la anul vom avea un 

primar liberal. Da, asta e altceva. Și cred sectorul merită așa ceva după 10 ani. Domnule director, 

aveți o investiție nouă. Sunteți eficienți energetic pe sistemul dvs. pe gaz? Întrebarea mea este 

simplă, dacă cetățenii aceștia din acele 15.000  de apartamente își plătesc apa caldă și căldura, sunteți 

sau nu profitabili?  

Domnul Radu Curcan: Am un comentariu. Ei nu plătesc căldura CET-ului. O  plătesc Primăriei 

municipiului București   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Primăriei..... știu ..... e un întreg lanț, dar întrebarea mea este 

simplă banii pe care i-ați primit pentru serviciul oferit, Sunteți o companie, oferiți un serviciu, dacă 

v-ați primi acei bani pentru cei facturați? Sunteți sau nu profitabili?  

Domnul Radu Curcan: Da,  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu :  Da, și atunci eu am o întrebare pentru primar, dacă  

compania Sectorul 1 este profitabilă pentru cetățenii săi și le mai de și apă caldă și căldura în același 

timp. Cum definiți acest lucru drept hoție? Hoție este ce faceți dvs. dna. primar! Da, încă o dată, 

Consiliul Local, după cum ați văzut în majoritatea sa, cere primarului să vină de urgență cu proiectul 

de hotărâre în Consiliul Local pentru a putea fi votat. Este o urgență clară. Este vorba de energia 

Bucureștiului, dacă vreți să o zicem și subminarea sistemului de energie națională. Putem să spunem 

și asta da. În momentul de față vorbim de București 15.000 de departamente. Nu sunt puține, oameni 

buni, nu sunt puține și vorbim de ceva ce există astăzi, pe care acest primar dorește să-l distrugă, 

pentru că alt răspuns nu există. De ce faci lucrurile astea când s-a demonstrat foarte clar că în sine 

CET-ul este profitabil și atât.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Nu mai știu ce să zicem.  

Domnul Radu Curcan: Mulțumesc și eu  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mulțumesc.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumim. Sunt mai mulți colegi consilieri 

înscriși la cuvânt, printre care și dl. Drăgușin, de la USR. Bănuiesc că pe acest subiect doriți să vă 

dau cuvântul acum? Da, deși înaintea dvs. mai sunt mai multe persoane. Vă rog scurt, ascultăm și 

opinia USR.  

Domnul Laurențiu Drăgușin : Vă salut, dl. director. Mă bucur......  

Domnul Radu Curcan: Bună ziua!  

Domnul Laurențiu Drăgușin : .... să vă revăd în acest format și vreau să spun că dvs. existați pe 

această poziție ca urmare a deciziei Consiliului Local, conform căruia CET-ul nu mai este condus de 

o singură persoană. Știți la cine mă refer, că are un consiliu de administrație, ace sta este un prim pas  

Domnul Radu Curcan: Păi da! Acestea sunt prevedrile ordonaței 109  

Domnul Laurențiu Drăgușin : Eu nu v- am întrerupt, de aceea nu mă întrerupeți,  

Domnul Radu Curcan: Eu îmi permit să vă întrerup că faceți afirmații  împoriva mea....  

Domnul Laurențiu Drăgușin : Adică măcar atâta. Dacă ați venit în ședința de consiliu,  

Domnul Radu Curcan: Păi nu, să știți că părăsesc eu ședința eu pot. Eu n-am obligație.  

Domnul Laurențiu Drăgușin : Să mă lăsați să vorbesc.  

Domnul Radu Curcan: Nu, pentru că ați făcut o afirmație falsă. Lăsați-mă să o contracarez. 

Ordonanța 109 privind guvernanța corporativă impune existența unui for decizional, respectiv unui 

for care să administrez societatea. Acela este consiliul de administrație. Nu este o formă de 

conducere despotică a societăților comerciale. Trebuie să spunem lucrurilor corect, nu părtinitor. Vă 

mulțumesc, continuați.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc Domnule director, nu mai vrea să 

continue. Vă mulțumesc și trecem la următorul următoarele persoane înscrise la cuvânt, astăzi sunt 

șapte. Dacă am numărat bine pentru luare cuvânt referitor la proiect Strada Dumitru Zosima doriți să 

luați tot cuvântul sau un reprezentant? Cum cum doriți dvs.? Vă rog cine dorește să vină la microfon 

și dl. Jurubiță . Dar haideți să-i ascultăm întâi pe cetățeni.  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Da, da, se aude. Mulțumim pentru pentru această oportunitate 

am am venit să să discutăm despre proiectul Dumitru Zosima, pentru că este un este un proiect 

important pentru noi pentru că locuim pe pe această stradă. dna. primar vine și spune frumos pe 

facebook urmează modernizare a străzii. Când auzim de modernizare, ne ne ducem cu gândul că o să, 

că stăm pe pe o stradă de țară, desfundată  de pământ, care trebuie adusă la la nivelul Capitalei. Ori 

nimic mai, nimic mai fals, doamnelor și domnilor consilieri , pe strada Dumitru Z osima este o stradă 

funcțională, care are un asfalt în regulă, care nu necesită nicio modernizare. Discutăm acum despre 

oportunitatea asfaltării. Nu nu vedem nicio aici, nu vedem nicio utilitate. dna. și dl. consilieri. Î n 

realitate, nu există o utilitate, pentru că pe de o parte, nu este nevoie de această asfaltare, de această 

renovare, pentru că strada este perfect în regulă. Pe de altă parte știm că urmează în anul următor 

schimbarea țevilor de către Apa Nova. Ori în aceste condiții, în care în anul următor se va decoperta 

pentru înlocuirea țevilor, nu, nu nu apare este  complet,......  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu se justifică investiția  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: .......este complet ridicol. Sunt bani aruncați pe pe fereastră. Iar 

trebuie să vă readuc aminte în într-un într-un final că scopul investiției este pentru, în beneficiul 

cetățenilor. Ori noi nu vedem niciun beneficiu. Strada este o stradă rezidențială, nu este o o stradă cu 

trafic comun, cu cu transport în comun. Și atunci este doar o stradă care trebuie să deservească 

cetățenii, ori deservire a cetățenilor presupune liniște, fără o stradă fără praf, fără poluare, fără fără 

fără zgomot și și fără lucrări inutile absolut inutile care oricum se vor se vor relua în anul următor. În 

aceste condiții vă rugăm să țineți cont de de opinia noastră și să să respingeți acest proiect pentru că 

nu nu prezintă pentru noi nicio utilitate, dimpotrivă, reprezintă un disconfort pe care nu ni-l nu ni-l 

dorim. Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, mai rămâneți un pic,  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Mai rămâneți un pic, vă rog! Ar fi bine de precizat că cetățenii de 

de pe strada Dumitru Zosima au venit și acum 2 săptămâni și și-au exprimat această opinie 

referitoare la reabilitare a străzii. Din acest motiv noi am luat act de această situație. Grupul consilier 

PSD au inițiat un proiect de hotărâre prin care prin care suspendăm efectele juridice ale hotărârii 

Consiliul Local numărul 20 din 16/02/2023 în vederea soluționării plângerii prealabile formulată de 

cetățeni care locuiesc pe strada Dumitru Zosima, Sectorul 1. Acum această hotărâre va trebui să 

meargă pe circuitul normal și să sperăm ca dna. primar să aducă acest proiect în ședința de consiliu.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, mulțumim imediat și la ceilalți colegi pentru că 

a mai fost un caz și strada Cretei care a susținut că nu dorește această modernizare,a cum. La fel am 

procedat și în acel caz. Noi am depus proiecte de hotărâri pentru suspendarea efectelor acestor 

hotărâri, tocmai pentru a nu vă scoate de de tot din program. La un moment dat strada va avea nevoie 

de modernizări și să se facă atunci. În schimb, acum noi am tot solicitat de la începutul mandatului 

prioritizare a străzilor. Adică în primul rând să se vină cu străzile de pământ care trebuie asfaltate 

urgent. Și acum dl. Păiuși.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Mulțumesc, chiar locuiți pe strada 

Zosi ma?  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Pot să fac......  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Eu vă spun... am mai auzit..... mai este 

un caz  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Pot să fac......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Puteți să nu ră spuneți la această...........  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Spun colegii mei, mai este un caz 

........  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Am buletinul la mine,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ăștia sunt!  
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : ......care la fel, dl. de acolo spune că 

nu dorește reabilitare a străzii. Eu sincer, sunt siderat să aud că un locuitor al unei străzi nu vrea să-i 

fie reabilitată strada, în condițiile în care eu am fost pe această stradă inclusiv vinerea trecută și cel 

puțin de la intrarea din Mihalache, pe o lungime de 100m minim, este efectiv ca după război. Nici 

lucrul ăsta nu este adevărat!? Este ca-n palmă s trada? D eci strada nu numai că necesită reabilitare, n 

oi suntem obligați, în calitate de administratori ai domeniului public, să facem aceste reabilitări. Este 

una din obligațiile pe care ni le-am asumat inclusiv în campanie. Spre deosebire de ceilalți colegi 

PSD-PNL care în două mandate nu au făcut nicio reabilitare de stradă, noi ne-am angajat că facem 

aceste străzi și dvs. în calitate de cetățean al acestui sector și care locuiți, cred, pe această stradă, 

spuneți că această stradă nu trebuie reabilitată și veniți în fața consiliului să susțineți acest lucru. Mie 

mi-ar fi rușine să fac lucrul ăsta.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ar trebui să vă fie rușine să vă adresați în acest 

mod cetățenilor Sectorului 1. Opriți-vă că vă opresc microfonul.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Ori dvs. aveți un interes să susțineți 

această ..........aici în fața consiliului. Ori aveți o altă problemă? Parcați p robabil, aveți mașini parcate 

pe strada respectivă și probabil că considerați că timp de două-trei luni de zile n-o să mai aveți unde 

parca. P arcarea se face și în incinta lotului, pentru că asta spune PUG-ul Municipiului București. 

Deci, ca dvs. să veniți aici și să veniți cu o minciună clară că această stradă nu necesită reabilitare, 

mie mi-ar fi rușine.  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Domnule consilier. Vă mulțumim pentru grijă, pentru 

considerare.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Este dl. viceprimar, uitați-l vă învață și cum să 

parcați pe stradă?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : P arcați în incinta lotului!   

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Da da da Domnule viceprimar vă mulțumim pentru grijă, 

considerare dar vă spun că locuiesc pe această stradă și nu doresc să fie renovată, reabilitată, 

modernizată. Este o stradă perfect funcțională. Vă mulțumesc pentru grijă .  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Este o minciună pe care mie nu-mi 

vine să cred că cineva poate să o pronunțe în fața unui consiliu, în condițiile în care această stradă 

este praf, efectiv  este praf.  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Sigur cred că cred că e  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Oricine are curiozitate? Da să intre pe 

google maps   

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Spuneți sigur, poftiți, vorbiți, vorbiți acolo că sunteți mai mulți 

cetățeni  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Pot să vadă de la 100m cum arat ă 

această stradă?  
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Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Da vorbiți mai mulți cetățeni că domnul Viceprimar, vă face 

mincinoși asta știe dl. primar să facă, știi el mai bine, ce-i pe strada dvs.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Bineînțeles că știu  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Pentru că a fost o dată,  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Nu, a m fost de câteva zeci de ori.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : A fost de câteva zeci de ori dl. primar vine acolo tot timpul. Sper 

că l-ați văzut!  

Invitat locuitor strada D Zosima 2: Dumneavoastră domnule viceprimar, locuiți pe Zosima? 

Circulați pe Zosima în mod curent? Veniți în vizită la prieten pe Zosima. Cum vă permiteți să vorbiți 

așa cu noi? .  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Da am un prieten pe Zosima!  

Invitat locuitor strada D Zosima 2: Cum vă permiteți să vorbiți cu niște plă titori de taxe și 

impozite în Sectorul 1?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Exact  

Invitat locuitor strada D Zosima 2: Să vă fie rușine!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Nu are cum să-mi fie rușine când asta 

este o obligație a noastră de administrator.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Știm, știm că n-are cum să vă fie rușine.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Să administrăm străzile.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Ne uităm la dumneavoastră de 3 ani cum nu vă e rușine. Mințiți 

non-stop și nu vă rușine știm asta!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Domnul Oianu nu știu cine va dat 

cuvântul  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Asta, știm. Nivelul dvs. de rușine îl știm, s tați liniștit , u itați 

cetățeni .  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Știți bancu cu bătrânica care vreți s-o forțați să treacă strada?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Exact  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Cam asta faceți cu noi. Dacă vorbim strict de strada Zosima 

este o stradă neînsemnată în Sectorul 1 ca mărime și importanța traficului. Nu face legătura dintre 

cartiere e ste pur și simplu ea deservește pe cei care suntem acolo. Deci dacă vorbim de interesul 

cetățenului din Sectorul 1, ar trebui să ne ne referim strict la noi. Noi suntem aici, avem și o listă, 

avem o comunitate. Noi ne înțelegem bine acolo, atât cu locurile de parcare. Vă rog frumos să aveți 

în vedere orice măsură luați în acest sector. Unul din cele mai importante lucruri când faceți o 

amenajare pe peisagistică este să nu diminuați locurile de parcare. Noi aici am înțeles. În afară de 
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faptul că vreți să reparați o stradă care nu trebuie reparată, iar eu sunt inginer  constructor. Vreți să o 

faceți și cu locuri de parcare mai puține, ceea ce este total în in dezinteresul persoanelor care trăiesc 

acolo. De ce vreți să ne forțați să traversăm strada dacă nu vrem asta !?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Stimate domn unde aveți locurile de 

parcare dvs.?  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: În fața caselor?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Poftim!  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: În fața caselor, acolo unde..... în fața reședinței .  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Îmi pare rău dvs. nu aveți loc de 

parcare în fața caselor?  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Ok,am înțeles.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Poate nu știați,  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Dvs. aveți loc de parcare în incinta 

lotului.  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Ne îndreptăm spre metaverse. Am înțeles, bun. Deocamdată 

dacă vreți să veniți cu picioarele pe pământ la realitate, această comunitate funcționează așa cum e. 

Lăsați-o așa. Asta e rugămintea noastră, mai ales că vreți să ne creați în plus un deranj pe perioada cu 

care urmează deși Apa Nova nici măcar ca sincronizare n-ați făcut, urmează să ne creeze alt deranj 

pe este ceva vreme  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Când?  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Când este programat, e publică. p roiectele Apei N ova există, 

nu le-am inventat eu o fi pusă în aplicare. Deci cel mai important lucru este când hotărâți ceva și 

ziceți că vă vegheați la interesul nostru e să țineți cont de interesul nostru. Nu vrem această 

amenajare nu este necesară și ne aduce prejudicii mai departe. Mulțumesc.  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Aș vrea să vă întreb și eu ceva. 1s vă rog aici aici aș vrea să 

vă întreb câte persoane au semnat de strada  dvs. această solicitare.  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Aș merge spre ideea de 70-80% pentru că i-am găsit.  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Deci 80%  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Să vă spun ceva nu cred că există cineva care să opune la ce 

vrem să facem noi. Eu n-am cunoștință,  

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Deci o majoritate nu-și doresc acest lucru?  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Spre absolut da da, da, da spre absolută.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): B ună ziua, Dinu Gheorghe, sunt  Consilier local 

PNL......  
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Invitat locuitor strada D Zosima 1: Am și eu o propunere. Banii aceștia care se vor economisi din 

investiția asta să fie dați la CET Grivița. E vorba de 2.200.000 lei, deci aproape 550.000 euro să fie 

redirecționați către CET Grivița. Vă rog.   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog dl. D inu din online  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online): Bună ziua dvs. Vă mulțumim că ați ven it în fața 

consiliului a stăzi. Avem cred că aproape 100 de sesizări de la diferiți cetățeni care ne spun că nu își 

doresc asfaltarea străzilor pentru că trezeci într-o stare foarte bună. Nu înțeleg de ce primăria le-a pus 

pe această listă. Nici noi nu înțelegem, pentru că am cerut o prioritizare a asfaltăril or. Noi am cerut 

primăriei, domnule P ăiuși, știți prea bine. Am cerut să începem întâi cu cele peste 100 de străzi de 

pământ. Asfaltați-le pe acelea înt âi și întâi. În altă ordine de idei, primăria nu face locuri de parcare. 

Am alocat aproape 100 de milioane de lei pentru a se construi locuri de parcare subterane și 

supraterane. Nu se construiesc. Nu înțelegem de ce dna. Armand b lochează dar nu le face aceste 

locuri de parcare. O altă problemă este, cum spuneau și cetățenii, că nu reușiți să puneți împreună 

lucrările de infrastructură de pe acea stradă apa, gazul, canalizarea și asfaltarea. Nu le puteți spune în 

aceeași proiect. Este o greșeală teribilă pe care nu o puteți îndrepta. Noi susținem cetățenii și pot doar 

să vă zic că sunt uimit că puteți să spuneți unor cetățeni în față că ei mint. Eu cred că este părerea lor, 

cred că trebuie să o ascultăm și să luăm în considerare, Domnule, P ăiuși dacă ajungeți să spuneți un 

cetățean care plătește taxe și care a venit în fața dumnev oastră că minte, deși este părerea dumnealui 

că ar trebui să vă gândii, bin e, dacă mai trebuie să faceți parte din Consiliu Local și din politică în 

general. Vă mulțumesc.  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Da, parcă nu se poate veni pe stradă să vedem care e situația!?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, dl. Ciungu.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mulțumesc frumos dna. președinte. Chiar asta chiar asta 

voiam să spun aici, aici sunt Daniel Ciungu. De ce nu mergem dragi colegi . Haideți să mergem pe 

stradă, trecem acolo și o vedem la fața locului. De altfel puteți să o vede și pe google maps e  dreaptă. 

În sine f aptul că vin cetățenii și ne spun aceste lucruri, mi se pare complet absurd să-i să-i facă USR-

ul și dl. viceprimar Păiuși drept mincinoși, dar cum bine a spus mai devreme tot dânsu. E un război, e 

un război al primarului Armand cu cetățenii. Asta este! Este un război al primarului Armand cu 

cetățenii. În acest caz, când cetățenii care locuiesc acolo vin și spun oameni buni, o fi nevoie pe 

viitor, nu zicem nu și e-n acord cadru, dar nu este prioritizare acum pe strada asta pentru că este în 

regulă, poate maxim, are nevoie de reparare o groapă sau două. Apropo de război, acolo aveți ADP-

ul dl. viceprimar și puteai să reparați o groapă de ou pe stradă. Nu este 80% din stradă distrusă, cât ar 

fi nevoie ca să poți să începi o modernizare reală.  Cetățenii au venit și au și-au spus punctul de 

vedere în fața consiliului. De asta consider că este bine că facem un proiect ca să suspendăm. Repet, 

da, nu abrogăm, ci să suspendăm această hotărâre pentru că pe viitor va fi nevoie. Dar cred că aici ați 

văzut, dragi cetățeni, fix modus operandi al USR-ului și în principal al primarului Armand. Dânsa nu 

este în sală aici, dar dl. Păiuși de obicei vorbește pentru dânsa, să zicem așa. Ăsta este modul de 

lucru. Când noi am venit și i-am spus dna. primar în realitate și în lege este altceva, instant am 

devenit mincinoși, mafioți, corupți. Uitați-vă la fața mea, da, noi suntem ăia da. Asta e realitatea ăsta 

e modul în care ei lucrează. O să vedeți o o postare pe facebook. Problem, mă scuzați-mă, ai încolo 

un pic în care se va victimiza pe facebook i arăși o să fim mafioți și corupți ș i a rezolvat problema 

pentru facebook.  
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Invitat locuitor strada D Zosima 1: Nu aș vrea să mai punctez un lucru. Strada de lângă noi sail o 

stradă cu celălalt sens a fost modernizată, nu știu dacă trebuia sau nu e problema lor de acolo, însă 

modernizarea a făcut că a rămas tot așa, ca ca estetic. Acuma la la proiectul făcut, aici micșorează, se 

se inventează un trotuar de câțiva metri să rezu renunță la o pe latură, la niște locuri de parcare. Deci 

se schimbă peisagistică. Nu ne dorim pe isagistica asta. Nu pun aici la îndoială că frumosul meu 

diferă de frumosul tău. Aici e vorba de util. Nici măcar dacă proiectu arăta ca cealaltă stradă, că vrem 

să o asfaltăm, să-i mai punem un rând de borduri, că alea sunt sau învechit de acum 2 ani. Ok, o să 

trebuie sasa? Da, aici schimbăm forma și forma asta nouă ne aduce un prejudiciu. Pentru ce o facem? 

Vă aduce dvs. vreun câștig? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Doamnei primar?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu :  Încă un lucru aici toate aceste proiecte ar fi trebuit să fie în 

consultare publică. Din punctul meu de vedere, dacă eram primar, veneam pe acele străzi, discutam 

cu lumea. Adică lumea vine acum în consiliu în urma faptului că  

Invitat locuitor strada D Zosima 1: Eu mai tin minte ca dl. Chiliman a venit odată să ne intrebe 

niste lururi  chiar pe strada noastră.   

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Da, deci e. E, este cumva trist? Nu vă mai spun. Într-adevăr, 

sunt aproape 100 de străzi în Sectorul 1 neasfaltate. Avem cele mai multe din Capitală. Sau care nu 

au apă și canal pe stradă. Nu mai zic de asfalt care stau. Ei nu sunt prioritizați. De ce? Pentru că acela 

lucrare ar fi cu adevărat mai dificilă, ar dura mai mult timp și n-ar fi gata la anul pentru campania 

electorală. Cum, repet, ar da bine pe facebook doamnei primar niște poze frumoase. Am modernizat 

strada dvs. Asta este, din păcate, realitatea. Ne luptăm cu cu așa ceva în mod constant. Vă mai dau un 

exemplu pe pe spații verzi este un alt acord cadru. Sunt cele două mari acorduri cadru. dna. primar n-

a făcut nimic la el, a semnat la .... într-un final, după 1 an și ceva după ce a făcut companiile 

mafioate, după aia a semnat cu ele. Ne întrebăm de de ce a făcut treaba asta? Da, oricum, pe spații 

verzi anu trecut, anul ăsta, pardon, până astăzi a cheltuit peste 50 de milioane de lei cu bursel e ste 

încă în urmă. Bursele pentru elevi, încă în urmă cu o lună și ceva. Dar pe spații verzi ce-am văzut pe 

câteva bulevarde acolo am. A plantat de două-trei ori florile alea. 50 de milioane de lei și mii de 

copaci uscați în nordul sectorului, că i-a plantat anul trecut în iunie, la 35°.  

S3 Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Deci ăsta este nivelul de administrație, adică lipsește cu 

desăvârșire, e pe facebook și atât. A dat bine o poză atunci rapid, bam gata am făcut.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Niște flori de ceapă pe Kiseleff.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Se urcă și se și închid, se usucă și al 3-lea rând acuma pe doa, 

pe aviator. dna. primar mergeți, mai dați-le și pe alea la o parte, tot perene să puneți, da-le schimbați 

la două-trei luni că-i ok, aveți bani .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. P ăiuși, vă rog.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Voiam să spun , domnului..., dl. 

Ciungu, consilier, că strada-i dreaptă, strada .... .  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : ....cea mai dreaptă!  
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : ...... este dreaptă.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Deci nu mai are probleme.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Din păcate, însă are o îmbrăcăminte 

asfaltică pe piatră de râu și rezultatul este cel pe care îl cunosc și domnii prezenți aici. Faptul că nu-și 

doresc asfaltarea este voința, dorința dânșilor. Au venit în Consiliu Local ca să-și manifeste această 

dorință și voință. Vedem mai departe dacă va fi sau nu asfaltată. Deocamdată avem o hotărâre de 

consiliu în acest sens.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Oianu.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Foarte scurt, dar vreau să vorbesc cu domnii cetățeni. Mai are 

cineva ceva de spus. Spuneți la microfon acum, că pe urmă vă...., tot așa v ă mai spun eu lucruri 

legate de ce se ascunde în spatele acestei povești. Eu vă mulțumesc.  

Domnul Cristian Vencu : Da bună ziua doamnelor și domnilor consilier. Mă numesc Cristian 

Vencu, locuiesc pe strada Dumitru Zosima, de 18 ani. Ce spune dl. Păiuși, a m înțeles că se numește, 

este nu fals, o viziune a dânsului, d ânsul vrea cu orice chip să vadă această stradă ca reabilitabilă. 

Ok, asta putem să vedem pe orice arteră a capitalei, a țării, care toate sunt lucrate foarte prost. De ce? 

Pentru că cei care trebuie să controleze calitatea nu o fac. Dacă ne ducem pe Kiseleff, de exemplu. 

......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Permiteți, vă rog frumos să vă întrerupt? Stați de 

18 ani acolo? Nu-i așa că piatra de rău s-a scos de mult?  

Domnul Cristian Vencu :  doamnă,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: atunci când s-a asfaltat, că n-are nici măcar 

informațiile la zi și e viceprimarul acestui sector .  

Domnul Cristian Vencu : Și dacă ar fi piatră de râu și dacă ar fi piatră de râu, nu văd care e 

problema, atâta timp cât de râu este un material foarte bun, foarte rezist, foarte durabil, așa cum erau 

și bordurile din granit care aveau 60 de ani și au fost înlocuite cu bordurile consumabile, Care au 

devenit un cost pe care noi îl suportăm, deși nu ar trebui să-l suportăm. Orice bordură ar trebui făcută 

din granit, pusă o dată la 100 de ani și gata.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  :  Exact  

Domnul Cristian Vencu : N umai că cine decide aceste lucruri, nu dă  socoteală de aici și atitudine a 

acestui domn de a ne face pe noi mincinoși este o  dovada  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  :  Este atitudine a lui normală.  

Domnul Cristian Vencu : ........a felului in care priveste platitorii de taxe, cetățenii intereresați de 

sectorul lor, da. Noi nu venim aici să vă spunem că nu vrem să ne modernizați strada d in principiu. 

Nu! O facem, pentru că acest lucru ne elimină locurile de parcare. Da, deci în loc de 100 și de locuri, 

dvs. spuneți nu să nu parchezi în fața, ca sei dar unde să parhez pe casă, unde să parchez. Noi vrem 

să trăim frumos în cartierul nostru, nu cum ne impuneți dvs. a berant! Este clar?   
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Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Abordarea simplă, aici ar fi fost s ă vorbească cu dvs. să aibă un 

proiect de modernizare  a străzii în acord cu locuitorii de pe strada respectivă ,  

Domnul Cristian Vencu : Da domnule consilier apreciez și ceea ce ați spus mai înainte. Dați-mi 

voie să-mi termin ideea  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: D-ați-le voie cetățenilor să vorbească.  

Domnul Cristian Vencu : Aș vrea să aveți în vedere în permanență, dacă nu până acum, că până 

acum nu știm ce s-a făcut și de acum înainte să aveți o ordine a priorităților reală. Adică să mergeți. 

dvs. vorbiți de strada Dumitru Zosima sau eu știu ce alte străzi mai vorbiți. Ați fost pe alte străzi 

unde nu există canalizare în Sectorul 1, Dl. Păiuși? A ți fost?  Pe ce loc se află acele străzi? Ultimele, 

primele cum sunt?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stați că-i dau cuvântul să și răspundă .  

Domnul Cristian Vencu : Nu, stați să termin eu !  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Să avem un dialog  

Domnul Cristian Vencu : Stați să termin eu și după aceea, răspunde dânsul. Deci întâi plecăm de la 

ce este nevoie, nu ce vrem noi să facem, proiectele de ajungere la orașele de 15min pe care noi le 

respingem total. Noi vrem să mergem cu mașini, da, nu cu trotinete electrice și cu alte prostii din 

astea. Să nu intru în detalii. Da. Deci noi muncim pentru ceea ce facem și vrem să decidem asupra 

felului în care trăim. Nu decid alții în locul nostru. Numai consultându-ne și folosim banii pe care îi 

plătim în mod judicios și cu priorități total perfect făcute. Sper că sunt destul de clar.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Sunteți destul de clar dacă îmi 

permieți să vă răspund.  

Domnul Cristian Vencu : V ă rog dar vă rog ceva logic. Pe stradă s e reabilitează în momentul în 

care există o infrastructură, rețele. La anul este prevăzut de către Apa Nova să repare rețelele. De ce 

ați mai vrea să faceți altceva?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Este prevăzut la anul asta nu înseamnă  

că se va realiza la anul  

Domnul Cristian Vencu : Asta nu inseamna aveți dreptul de a face anul ăsta ce va.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Deci dvs. sunteți cetățean,  

Domnul Cristian Vencu : Eu sunt cetățean care vă plătesc bani.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Lăsați-mă și pe mine dacă doriți? Nu, 

Da, vă rog să auziți. Facem dialog sau monolog? Păi ce doriți? Monolog sau dialog?  

Domnul Cristian Vencu : Dialog vreau  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Nu vă băgați. cu domnul Păiuși în asta  că nu aveți șanse.  

Domnul Cristian Vencu : Rămâne de văzut.  
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Mulțumesc este decizia, voința dvs. ca 

să nu aveți această stradă reabilitată?   

Domnul Cristian Vencu : Nu! N-ați înțeles punctul meu de vedere? Am înțele foarte bine ce spuneți 

V- am spus că aveți nevoie de...... Avem nevoie de priorități. Strada noastră, dacă veți, după părerea 

mea, este pe locul 10.000.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Strada dvs. dacă ar fi fost pe locul 

10.000 acolo ar fi fost?  

Domnul Cristian Vencu : Nu. dl. Păiuși  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Fericire sau din fericire, strada nu este 

pe acel loc.  

Domnul Cristian Vencu : Asta nu veți decide dvs.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : N-are sens să intrăm în această 

polemică.  

Domnul Cristian Vencu : Da, atunci spuneți-mi ce aveți de spus.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Consiliul Local a hotărât că această 

stradă să fie reabilitată dvs. nu doriți să fie reabilitată.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Nu a hotărât Consiliul Local, a hotărât  dna. primar și cu dl. Păiuși. 

P e noi, ne-au pus în fața faptei împlinite.  

Domnul Cristian Vencu : Noi nu am fost c onsultați niciodată odată. Noi nu contăm în ecuația asta?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Întotdeauna contați !  

Domnul Cristian Vencu : Nu am fost informați, am aflat întâmplător.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : O să vedem ce o să facem în cazul 

ăsta.  

Domnul Cristian Vencu : Eu vă recomand să faceți cum dorim noi.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dna. Iacob vă rog  

Doamna Oana Iacob : A ș vrea să vă reamintesc că avem 70 de proiecte pe ordinea de zi și să vă 

rog să păstrați discuția la obiect. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vi s-a părut că nu e la obiect. Deci nu sunteți la 

obiect. Stimați cetățeni, dna. Porumb, imediat ajungem și la dvs.Dna. Porumb. Aș vrea să încep, 

domnule Păiuși, să vă spun un singur lucru că ați spus la început dvs. că celelalte administrații nu au 

făcut......,  

Domnul Cristian Vencu : Iertați -mă 1s. Nu o să uităm faptul că ne-ați făcut mincinoși  niciodată.  
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Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Același lucru voiam eu să spun că 

Sectorul 1 și cetățenii din Sectorul 1, Domnule Păiuși n-o să uite niciodată ce a făcut administrația 

liberală. Să vă ajute D-zeu să faceți dvs. ce a reușit să facă administrația liberală în Sectorul 1 și de-

abia după să îndrăzniți să vorbiți despre proiecte realizate cu adevărat în Sectorul 1, într-o vreme în 

care Sectorul 1 dădea linia în țară cu privire la proiectele implementate. Când ceea ce vorbim astăzi, 

slavă celui că și acolo, tot primării liberale Oradea, Cluj se uitau la Sectorul 1, ce proiecte se 

realizează, iar astăzi am ajuns la coadă. Vorbim de Sectorul 1, de un sector blocat în timp. Deci, nu 

vorbiți de administrațiile trecute, pentru că același lucru vă spun și eu, ca și dl. cetățenii nu uită. Asta-

i așa, o paranteză, iar doi la mână dacă dvs. ați fi construit în mandatul ăsta și n-ați fi tot la coadă, că 

s-a făcut recent un studiu în care în Sectorul 1 s-au construit în acest mandat doar vreo 80 de locuri 

de parcare. Nu vreau să vă spun cât e deficitul, că sunt niște sume groaznice. Vă întreb eu pe dvs. 

foarte bine modernizăm o stradă, tăiem 50% din locurile de parcare. Cu toții avem mașini, asta e 

lumea în care trăim. Hai să nu ne prefacem că zburăm cu drone, că nu mergem cu drona nicăieri. 

Avem mașină unde vreți să ducem? O iau în pat, o bag în bucătărie, o duc unde mă duc cu ea. Dacă 

veneați cu alternativă? Foarte bine amenajăm la nivel de Europa. Nu știu ce viziune are dna. primar 

senzațional, dar vă ofer o alternativă. Iau mașina de aici și uitați, dl. cetățean din Sectorul 1 duceți 

200m mai încolo. Minunat dar unde o duc, vă întreb eu. Dacă nu ai alternativă, te apuci de modificări 

și faci proiecte? Da, oferi o alternativă, nu vii și tai stânga și dreapta și zici fraților de mâine, 

descurcați-vă cum n-are nimeni idee. Domnii, cu siguranță ar fi vrut să aibă. Poate stras a 

modernizat, asfaltat cu am părut făcute de toate locurile de parcare ca la carte, după o anumită 

viziune. Da, ce te faci când ajungi la ora 5:00 acasă și tu dai 10 ture prin sector, că n-ai u să parchezi. 

De ce? Pentru că primaru actual n-are nici măcar 100 de locuri de parcare înființate. Aveți proiecte la 

ADP pe parcări subterane supraterană? Ați avut buget și anul trecut sute de milioane. Aveți 

excedentul ăla, fi-rar mama lui de 1.000.000.000, ce-ați făcut cu el? Nimic!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : dna. Porumb din nefericire.....  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: v-am ascultat cu mare drag. Acum lăsați-

mă, că deja nu mai pot cu teoria asta în care noi vrem modernizare! M ă bine, cum vreți !? Da, ce fac 

oamenii ăștia când ajung la ora 6:00 acasă? Unde să se ducă cu mașina s-o pună unde în pom?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : dna. Porumb  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Îi învață dl. Păiuși unde să parcheze  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Deci haideți să terminăm cu ideile 

astea care pe care te lovești în realitate sunt realitate. Situația e clară. Eu am o mașină și trebuie s-o 

faceți undeva. Un două-10h, dacă vreți să vă mai repet că poate au zisi că v-au zi și oamenii ăștia de 

20 dori și văd că tot nu pricepe, vine. Haideți să clarificăm, noi am înțeles, faceți.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Că dna. Porumb maro proprii. Tu un teren.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: N-ați cumpărat un teren? Sunt terenuri 

care stau pe aici de izbeliște, trece zilnic pe că ele și n-avem niciun. Proiect pe ordinea de zi.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Porumb avem un teren astăzi unde nu 

v-ați dat avizul în comisie ca să nu ajungă în dezbaterea consiliului. Vorbim de Căpâlna  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: O clipă nu era vorba de acest proiect (inteligibil) 

opriți-vă că vă opresc micr ofonul și  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Numai asta puteți să faceți, cel mai 

bine. Să ne opriți microfoanele  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi da, atâta timp cât țipați vorbiți unul peste 

celălalt, doar sunt nevoită să opresc microfonul, pentru că nu se mai înțelege nimic.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Doar îi răspund  doamnei Porumb,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: O clipă deci avem un excedent bugetar de peste 

841 de milioane de lei. În acest moment, probabil până la finalul anului va fi dublu. Știți de ce 

stimați, cetățeni în 2022, Noi, consilierii locali, atât PSD cât și PNL, au făcut amendamente la 

bugetul local pe investiții. S ă se modernizeze, asfalteze, tot ce ține de infrastructura rutieră în  

cartierele, 16 februarie, Ch iti la Triaj, care sunt cele mai..... cum să zic, păgubite. N-a făcut așa ceva. 

În schimb, așa cum am solicitat de la început și am am făcut și amendamente, prioritizare a străzilor. 

Nu zice nimeni că la un moment dat nu veți avea nevoie de o modernizare, de cum să spun, 

intervenții punctuale pe anumite gropi sau știu eu ce alte fisuri mai apar. Asta am solicitat noi aici, în 

Consiliul Local.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Cârpeli  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ați văzut opinia USR, partidul, administrația USR 

cum gândește, am vrea, ne-am dori din tot sufletul ca executivul să-și facă treaba și să pună în 

executare, așa cum a votat Consiliul Local, organul deliberativ. Să înceapă cu străzile de pământ și să 

ajungem la aceste străzi la momentul la un moment dat .  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Și acum permiteți-mi să vă completez. 

.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: N-am nevoie de completări de la dvs.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Și e bine că aplaudați, am realizat 

ceea ce nimeni nu a reușit în 20 de ani cadastrarea domeniului public, a străzilor.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nici măcar asta nu ați reușit! Ca să poți să faci o 

reabilitare Ș i puteți să a area este începută în administrația PSD. N-ați fost în stare măcar să 

continuă?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : În primul rând, să cadastrăm, să știm 

ceea ce facem. Deci în ce băgăm banii și nu în cârpeli care să țină un sezon, două, maxim. Deci asta 

am făcut după ce faci cadastrarea, vine certificatul de urbanism. Haideți că ne învață cum e și cu că. 

Poate n-a știut timp de 20 de ani n-a știut iar dna. consilieră Porumb dna. viceprimar din nefericire 

pentru dvs. mandatul domnului Chiliman s-a terminat cu unul dintre cele mai mari dosare de la DNA 

60 și și 8 de milioane de euro prejudicii pentru șpăgi luate în mandatul Chiliman. Pentru că asta s-a 

făcut în administrația locală, s-a furat la greu din banii dvs. Iar acuma când sunt acești bani și când 

nu se fură, na, să puneți nu vreau să-mi fie reabilitată strada, că este perfectă. De asta vă fac 

mincinoși și îmi permit să fac lucrul ăsta și să susțin lucrul ăsta, pentru că ăsta este adevărul. Puteți să 



Pag 45 din 98 

 

PV nr.23 -21.06.2023 

 

mă dați și în judecată. Strada trebuie reabilitată pentru că arată ca după al 2-lea război Mondial. Să 

fie clar. Mulțumesc, domnule.  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Oianu, vă rog.  

 

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Mulțumesc, mulțumesc mulțumesc deci dl. Păiuși, vedeți și dvs. 

Nu-i e frică de nimic. Dați-l în jor absolut da, de nimic dl. Păiuși, e deasupra legilor, deasupra 

intereselor, deasupra tuturor chesti. dl. Păiuși e sfânt a coborât din cer. E sfântul Păiuși din cer. Nu e 

om normal. Și acuma hai să vorbim logic. De ce atâta interes pe strada dvs.? V-ați întrebat stați puțin, 

stați puțin Apa Nova are de făcut o lucrare la anul. Stați puțin, hai să vorbim ca niște oameni care 

înțelegem realitatea și mai mult de-atâta sofisticăria cu care reușește USR-ul în frunte cu acest primar 

să facă afaceri. De exemplu, dacă odată cu reabilitarea străzii dvs. de anul acesta nu se face și 

lucrarea pentru Apa Nova de la anu, după care se închide, Apa Nova vine la anul frumos și gata, s-a 

rezolvat, iar banii se dau în Franța. Ca să înțelegeți acești oameni care ne fac pe noi și pe voi și pe 

toată lumea hoți, mincinoși și tâlhari, că de fapt ei sunt mai mari ca noi de 10 ori și sunt un pic mai 

sofisticați și din acest motiv au acest tupeu nemărginit de a vorbi aici. Întrebarea e logică de ce atât a 

presiune pe această stradă? De ce s-a făcut un proiect pe genunchi, în care n-au fost atenți nici măcar 

să salveze locurile de parcare? Asta-i întrebarea. De ce, atâta disperare?  

Mă scuzați, în proiect scrie că nu se poate circula cu autobuzul pe această stradă, exact în 

condițiile în care n-a trecut niciodată un un autobuz pe acolo. Exact vă dați seama că există ceva sub 

acest interes. Să nu credeți că vorbim aici decât cu o șleactă, de o gașcă, o gașcă, nu-i nimic altceva. 

Puțin mai sofisticată, atâta tot. Da-i tot o gașcă care se folosește de cetățeni, de consiliu, de tot, de 

banii care i-ați dat dvs. aici și sunt în buget și fac numai ce vor ei. Iar la sfârșit apare o companie 

franțuzească. Hai să fim serioși. O să apară și la CET, o să apară și la dvs. la anul o să apară prin tot 

sectorul, că uitați-vă, sunt străzi de pământ care nu sunt reabilitate, iar aici el ei vorbesc despre 

modernizare când cetățenii nici măcar nu-și doresc asta și n-au o problemă. Modernizarea se poate 

face anul viitor, bineînțeles, lucrări, înțeles-va, dar ce să vedeți dacă vrem să facem astăzi pe banii 

din buget, modernizarea și lucrarea lui Apa Nova, de ce să n-o facem? Hello, hai să fim serioși.  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc dl. Remus Șerban Cătălin dl. 1s și 

mai sunt înscriși șase consilieri la cuvânt. Haideți, vă rog 

Domnul Remus-Cătălin Șerban: Catre stimatul domn care s-a plâns de bordurile de granit 

schimbate. În ce administrație vi s-au schimbat bordurile, domnule? Văd că nu e atent. Mă scuzați, 

aici sunt.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Știți dl. Remus Șerban la un moment dat, de fapt, 

cetățenii de aici, din sală, vă întreabă ce ați făcut dvs. Nu, ce s-a făcut în trecut? Voi ce ați făcut 

USR? Administrația USR ce ați făcut ? 

Domnul Remus-Cătălin Șerban :  Da, mă lăsați să vorbesc  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă las ce ați făcut? Dl. Podaru dacă doriți să luați 

cuvântul, sunteți înscris la microfon. Haideți să încheiem acest subiect.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Nimic altceva. Da, cu tupeu extraordinar și mincinoși profesionisti.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Podaru.  
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Domnul Dan-Niculae Podaru : S-a spus tot ce era. Mulțumesc, singurul lucru, dna. președinte că 

mi-am adus acum aminte împreună cu colega mea Ramona Porumb, de 3 ani de zile încercăm să 

propunem proiecte pentru parcări în diferite zone. Una dintre ele au.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și propus sau și aprobat. Suntem încă sunt cuprinse 

în bugetul local.  

Domnul Dan-Niculae Podaru : Sunt blocate de ani de zile. Asta este realitatea. Una dintre ele este 

ideea mea și dorința mea de a realiza, pentru că am văzut că e o zonă foarte aglomerată și locuiesc în 

zonă, pe strada Cluj, în spatele străzii Turda. Mulțumesc mult.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dl. Tudose  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: da, ținând cont că întâmplare a face că am fost și în acea 

administrație la care dl. Păiuși făcea referire administrația Chiliman 2008-2012, îi propun USR-ului 

să facă o ccomparație cu scorurile electorale pe care le-a obținut ca primar atât Chiliman cât și 

Tudorache și după aia, în 2024, să vedem ce scor obține Armand  la primul mandat și vorbim după 

aia, iar faptul că cetățenii în administrațiile anterioare aveau ușa deschisă primarului, primarul era 

prezent indiferent de culoarea lui politică, că vorbim de Gherasim, că vorbim de Chiliman, că vorbim 

de Tudorache, indiferent de culoarea politică. Niciun primar nu și-a permit să sfideze cetățenii așa 

cum o face Armand. Este o sfidare pe care vă permiteți cu sprijin, despre care nu doresc să vorbesc s-

o faceți la adresa cetățenilor României. Vă aflați în România, sunteți un partid care sfidați cetățenii 

României. Asta se va vedea în 2024 în opțiunea de vot a românilor. Vă mulțumesc,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: mulțumesc domnule Ciungu.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mulțumesc mi se pare hilar acest această declara. Mi se pare 

că are declarația cu cadastrarea. Eu stau pe stradă în Sectorul 1, bineînțeles, fără apă și fără canal. Ca 

să putem să mergem mai departe. Trebuie într-adevăr cadastrat strada de 1,5 an de când, de când 

Consiliul General a dat dreptul sectoarelor să cadastrăzii străzile deținute de Consiliul General, toate 

sunt deținute în mod real de Consiliul General și aveau nevoie de acest acord de 1,5 an. Habar n-am 

ce se întâmplă. Nimic pe cada asta a făcut doar postare, o postare pe facebook într-adevăr, acum 

câteva luni, că au cumpărat ea. Nu și ce robot care zbura și-o fi luat o dronă pentru cadastrare, dar 

trebuie să fii la fața locului să vezi situația din teren ș.a.m.d. Legat de primarul Chiliman, primaru 

Chiliman a fost achitat definitiv anul trecut de toate instanțele. S-a terminat procesul cu totul. 

Verdictul a fost simplu nu există dovezi, fapt fapta nu a existat. Da acuma că dvs. insistați constant să 

să-i denigrați. Numele unui primar care a fost foarte bun pentru sector, spune totul despre dvs. și nu 

mai nimic despre dânsul. Mă uitam pe acest document pe care cetățenii l-au adus de la ApaNova. 

Putem să vedem o listă întreagă de străzi pe care le recunoaștem și din ordinea de zi și crucereasa 

inclusiv. Deci Apa Nova are 2024 și 2025 puse pentru aceste străzi. Dar dvs. vreți acuma să le 

spargeți? Anul ăsta? Da, ar trebui lumea să se uite și în acele acorduri caduri să vadă ce companii au 

cucerit că e un cuvânt real, să zicem cucerit? N-au câștigat, au cucerit acest acord cadru? Da, de 100 

de milioane de euro, dacă nu mă înșel, sau chiar și mai mult pe 4 ani de zile. La fel și pe spații verzi 

100 de milioane de euro pe 4 ani de zile. Decizia de a avea această prioritizare aparține primarului. 

De ce a decis să pună niște străzi care la anul sau peste 2 ani trebuie să fie sparte cu totul ca să li se 

schimbe rețeaua de apă și canal. Care este motivul real aici? Apropo de bani furați și bani sparți, 

banul public spart, că asta este se pare noua. Eu știu mantră a administrației Armand, nu mai vorbim 
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de, nu mai vorbim de faptul că, ce să zic, primarul în continuare este incompatibil și a dat bani din 

bugetul propriu ca să-și mărească salariu. Consilierul dânsei personal este cercetat penal. A condus 

mașina primăriei pe care n-avea voie s-o conducă, a poliției locale. De fapt, Poliția Locală nu-i pe 

stradă să prindă infractori. Mașinile-sale-s folosite de nu au mașini. Consilierii mai pe.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Si nu au masini sa mai meargă pe stradă pentru că 

majoritatea sunt aici folosite de personalul  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : și omul a condus mașina fără permis și acuma demisia. Nu-i 

înțeleg deci pe ăștia cei de la USR. Una spun pe facebook pe gură și alta fac din păcate, la fel ca 

vechii politruci în realitate. În rest nu mai vorbim mai locuri de parcare, locuri de parcare, locuri de 

parcare. Poliția Locală în momentul de față este nu știu, cred că au plan de amenzi de la dna. Primar 

este noul tartor al sectorului. Deci în loc să să-și facă treaba, să fie în școli de exemplu, că a a luat 

paza din școli și a zis că merge poliția Locală în școli să aibă grijă de de școli? Da, în școli vedem 

știri că vin cu un topoare la la licee da, că nu mai au pază sau la Caragiale au un paznic pe patru 

intrări, cinci intrări și asta la 1000 și ceva de copii și poliția locală este prin sector la pas frumos, mai 

dă amendă oamenilor care locuiesc în sector, care nu au unde să-și parcheze mașinile. Asta e 

realitatea de astăzi. Până când om reușit noi să reparăm străzi, să facem semafoare din nou, să 

aducem tramvaie mai multe, să aducem autobuze, să facem metrou spre nord. Apropo, blocat de dl. 

Drulă tot  al dvs. 2 ani de zile blocat. Acum în sfârșit vine metrou spre Otopeni. Toți cei din Nord nu 

avem cum să ieșim în oraș decât cu mașina. Nu avem altă oportunitate. Deci, până în acel moment, 

care va dura ani de zile, să vă gândiți la orașe mai eficiente, mai integrate, hai să facem locuri de 

parcare pentru oameni. Câte locuri de parcare erau în 2020 și câte sunt astăzi? Câte ați făcut ați făcut 

dvs. Nu că ați preluat parcarea de la Basarab, pe care încă n-ați preluat-o? 

Apropo, de la Capitală, alea nu sunt locuri noi create. Cu ce bani ați administrat acea? Ați 

renovat propriu-zi spațiile de parcare acolo, că nu este a Sectorului 1? Ați folosit banii Sectorului 1 

fără să aveți bunul în proprietate, în administrare. Cum vine asta? Adică faceți așa ilegalități pe bandă 

rulantă? Da, lasă-mă, că nu nu-i interesează pe oameni ce. Dupa aia îi face micinosi si au inchis 

problema  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu cred că-i interesează și cetățenii sunt foarte 

atenți și apropo de asta și imediat vă dau cuvântul, dna. Porumb vă reamintesc, stimați cetățeni, că 

Sectorul 1 e singurul sector din București care nu beneficiază de programul rabla local, datorită 

incompetenței USR. Suntem singurul din București care nu avem așa ceva. Dna. Porumb vă rog.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Voiam, domnule Păiuși, pentru că vă 

place așa să aruncați și să vă uitați aici. De fosta administrație. Întotdeauna, așa cum am menționat, și 

colegul meu, dosarele au fost închise. A fost declarat nevinovat. Nu vă mai axați pe pe ce au făcut 

ceilalți pentru că, sincer, nu faceți decât să vă cum să ziceți și pe românește să vă ofticați. Știți că n-o 

să reușiți niciodată să ajungeți acolo. De ce? Pentru că nu v-ați creat aici echipe, nu v-ați creat echipe 

nici cu cetățenii, nici cu Consiliul Local, nici cu aparatul, cu nimic. Și de aici blocajul pe care îl 

vedeți. Management-ul defectuos se vede de cum ai trecut dintr-un alt sector în Sectorul 1. N-Aveți 

legătură cu cetățenii, Primarul nu ține audiențe. Sunteți rupți și deconectați complet de la ce 

înseamnă problemele din Sectorul 1. Trăiți așa, într-un turn de fildeș și cu propriile opinii. Aveți 

senzația că știți mai bine ce anume trebuie făcut. Dovada clară că nu asta își doresc cetățenii. Haideți, 
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poate trecem mai departe, pentru cred că e clar sumes astăzi pentru toată lumea ce înseamnă viziunea 

actualei administrații și ce înseamnă respectul pentru cetățeanul Sectorului 1.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Corect, îmi permit aici să fac o completare pentru 

că am fost și în mandatul trecut, când dna. Armand era consilier și liderul grupului consilierilor 

locali. Știți, așa credea dânsul, dar nu e în realitate. Nu e așa. Știți care era deviza lor aici, în 

Consiliul Local. Blocăm tot. Se pare că așa fac și acum când sunt în executiv. Deci e ceva incredibil, 

așa ceva nu s-a mai pomenit. Noi, domnule Remus Șerban, vă răspund punctual am depus proiecte de 

hotărâri. Uitați, vorbim cu cetățenii, depunem ce blocăm că am votat. Uitați câte proiecte am votat. 

Stați că vă dau cuvântul, vă rog, că parcă erați înscris la microfon. Haideți, dl. Șerban, ce ați făcut 

dvs.  

Domnul Remus-Cătălin Șerban  : Aș vrea să vorbesc pe proiectul privind ascensoarele? Da. De 

locuire total tuturor ascensoarelor?.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, haideți să vedem. Haideți să vedem, domnule 

Remus Șerban, că n-ați fost în stare de nimic.  

Domnul Remus-Cătălin Șerban : Aici sunt persoane care așteaptă să vadă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da sigur că da. Bineînțeles. O să le dau cuvântul 

imediat. dl. Andrei Cristian Nicolaescu și încheiem cu dl. Oianu pe această problemă. Vă rog.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Bună ziua, aș vrea să mă adresez locuitorilor de pe strada 

Dumitru Zosima da. Suntem tot de la USR. Voiam să vă spun istoricul. Poate vă întrebați cum au 

ajuns cum a ajuns strada dvs. să fie votată pentru reabilitare. dna. primar a propus 10 străzi, iar cei pe 

care îi vedeți aici, lângă dvs. care țipă aici ca să nu putem să fim noi auziți de dvs. de cetățenii 

Sectorului 1. Ei au ales PNL și PSD. Au ales două străzi Dumitru Zosima și Elena Pleșoianu. Așa au 

ajuns acele străzi să fie votate, nu de USR. de PNL și PSD. Eu personal am fost pe stradă cu dl. 

Emilio Verzotti, nu știu dacă este aici. Toată strada, așa îl cunoașteți care este din comunitate. Eu 

personal i-am dat tot proiectul care are 80 de pagini, toate planșele și cu dânsul am stat două 3h într-o 

sâmbătă, acuma de curând și eu cred că dvs. știți lucrul acesta. Este o stradă care se cheamă 

Paraschiva Gherghel care este după părerea mea arată ca după bombardamente. Da, este 

perpendiculară pe pe Zosima, este paralelă cu b-dul Ion Mihalache și această stradă Paraschiva 

Gherghel intersectează toate aceste străzi. Zosima Misail care nu știu dacă toate străzile și de la 

intersecția lui Pleșoianu… nu lui Pleșoianu, de la intersecția Paraschiva Gherghel cu Mihalache și 

strada dvs. arată foarte rău sunt acei biscuiți și nu-i așa de atât 100m aceeași deci  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Reparați-o p-aia reparați-o pe aia ce ar ată rău?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Păi bineînțeles asta asta exact acest nu, nu nu exact acest 

lucru vom face da da lăsa gata ajunge că numai vedeți PNL-ul care a votat toată strada  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Uitați-vă aici, adevărul e ăsta, adevărul este ăsta. Redimensionarea 

de rețele de apă și canalizare pe 2024, sunt toate străzile pe care vrea să le reabiliteze Armand anul 

ăsta cum vă explicați acest lucru? Cât de stupid, dacă nu e o hoție, este să te gândești să reabiliteze o 

stradă care la anul va fi stricată din nou. Și intră și Paraschiva Gherghel, și Pleșoianu, și Zosima și 
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Crucereasa. Toate străzile pe care vrea dna. primar să le reabiliteze anul acesta la anul vor fi stricate 

de Apa Nova.  

 

s04 Domnul Adrian-Viorel Oianu :  Cum vă explicați asemenea prostie, asemenea lipsă de grijă 

pentru banii publici? Cum adică? Ori e o hoție, ori o prostie? Două lucruri în rest e doar tupeu fără 

margini și, bineînțeles, o lipsă de atenție la ce își doresc cetățenii. Una peste alta, astăzi, noi vă 

spunem doar atât dacă dvs. nu vreți, nu vreți reabilitată, strada aia nu o să se reabiliteze. Punct 

perfect.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu:  Da, haideți să-i răspund eu domnului de la PNL. Este vorba 

de un plan de investiții a lui ApaNova pe anul viitor. Asta nu înseamnă că se va reabilita, că va face 

Apa Nova. Știm ce înseamnă plan de investiții. Și-au propus, dacă au bani poate nu se va face nici 

peste 10 ani.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi știți dvs. ce va face ApaNova? Adică vă 

permiteți să faceți această declarație.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu:  Oricine a lucrat într-o companie privată știe că își fac un 

plan și din el se va face poate nici 20%.  

Invitat necunoscut: Nu puteți să ignorați.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu :  Bineînțeles  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc. dl. Ciungu și închidem cu acest 

subiect. Mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Mulțumesc, dna. președinte ApaNova..... 

Invitat necunoscut: Vă rog un singur lucru vreau... 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Da! 

Invitat necunoscut: Indiferent, indiferent ce se va face ulterior. Trebuie avut în vedere că și dacă 

ApaNova de exemplu, are de executat lucrări, le-ar, planificate, bugetate, etc. nu poți să începi mai 

multe străzi deodată. Trebuie făcute una câte una ca efortul nostru nervos și material, intrarea unor 

ambulanțe, a unor mașini de pompieri etc. Să se poată face pe undeva la un moment dat. Deci nu se 

pot începe toate. Pur și simplu gata, dăi! Și așa durează enorm nouă luni, un an. O lucrare banală pe 

care dacă s-ar lucra, s-ar sta grămadă și s-ar lucra și în weekend-uri. S-ar termina în timpi mult mai 

mici. Vă rog să aveți în vedere și acest lucru, dacă ține de dvs. în vreun fel. Mulțumesc frumos. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumimm sperăm să vă audă executivul și 

investițiile ca să își facă bine treaba. Dl. Ciungu și haideți să încheiem, mulțumesc.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Voiam să spun un lucru Apa Nova este o companie de utilitate 

publică, da, deținută de Veolia în principal, care are monopol pe apa și canalul Bucureștiului pe 49 de 

ani, ea este obligată de lege și de Consiliul General să facă în toată Capitala rețea de apă și canal. 

Când își planifică aceste lucrări, gândiți-vă că ele sunt probabil aprobate și de Consiliul General și 

sunt făcute împreună cu Primăria Capitalei. Adică dacă ei spun că în 24-25 fac aceste 12-13 străzi, 

cred că au capacitatea să o facă și cred că o vor face. Așa că trebuie să discutați cu ei, să vă puneți de 

comun acord, după ce sparg ei strada din nou să refaceți străzile. Acum, revenind la ce spunea dl. 

Nicolaescu, apropo de discuțiile care se poartă aici, un om deschis la dialog deschis, la un compromis 



Pag 50 din 98 

 

PV nr.23 -21.06.2023 

 

constructiv, este fix asta: deschis. Eu personal, dacă mă uit pe stradă doar pe google maps, o să văd 

într-adevăr că părți din stradă și din trotuar sunt făcute cu cu acești bolțari, să zicem. Dar e dreaptă și 

locuitorii acum au venit, deci se schimbă cum trece timpul, se schimbă ecuația sau se schimbă 

variabile din ecuație. Au venit locuitorii și ne spun domne, nu vrem pentru că strada este dreaptă, nu 

avem nevoie. Acum vin și ne mai spun un lucru vedeți că la anul vine Apa Nova și face lucrări. Deci 

în acest dialog pe care ar fi trebuit să-l avem de la bun început și din păcate, eu personal îmi cer 

scuze că nu l-am avut cu locuitorii acestor străzi de la bun început îl am într-adevăr cu locuitorii de 

pe alte străzi, au venit către mine și de pe Clucereasă, au venit să spun același lucru, că nu au nevoie, 

sau cei de pe Liliacul i-au venit astăzi să spună că ei au nevoie. În urma acestui dialog se poate 

schimba o părere, domnule Nicolaescu. Ceva ce USR-ul nu este capabil. Când îi arăți legea, când îi 

arăți realitatea rămâne, blocat așa, se duce înainte în zid, parcă.  

Oameni buni, suntem cu toții aici capabili să înțelegem când un lucru se schimbă suntem cu 

toții,exact suntem aici capabili să ne schimbăm opinia. În momentul în care ni se aduc niște 

argumente reale, clare în fața noastră. Și da, ne schimbăm opinia și e normal să facem asta, că de asta 

suntem oameni aici. Altfel, na, luăm un IA (inteligența artificială) și-i spune IA-iului fă doar litera 

legii, lasă-i spiritul, aruncă-l undeva la gunoi și gata. De asta suntem aleși pentru oportunitate și 

pentru spiritul legii, apropo.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, foarte bine ați punctat. Mulțumim 

locuitorilor de pe strada Zosima care au venit astăzi aici din proprie inițiativă, nu la invitația 

primarului cum o să vă vă să vă spun mai târziu. Îi dau cuvântu doamnei secretar, nu știu ce vrea să 

ne transmită, să vedem ce procedură legală, mulțumim locuitorilor, toate cele bune.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Eu am vrut să vă aduc la 

cunoștință ten și încercam să fac lucrul acesta acum 30min. Acum mi s-a dat cuvântul și aș vrea să se 

puncteze clar acest aspect că codul administrativ și regulamentul de organizare și funcționare al 

Consiliului Local al Sectorului 1 interzic adresarea de insulte sau calomnii de către consilieri locali 

prezenți la ședință, precum și dialogul dintre vorbitori și persoanele aflate în sală. Sunt mențiuni 

prevăzute în articolul 139....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc mult, ați precizat acest lucru pentru că 

într-adevăr s-au pus calomnii cetățenilor. sectorului 1. Mulțumesc mult, dna. secretar ați fost de mare 

ajutor acum. S-au adus calomnii, i-au făcut, cei de la USR, i-au făcut pe cetățeni mincinoși și trebuie 

să se consemneze asta în procesul verbal. Mulțumesc. Trecem la îl aveam invitat pe dl..... nu era pe 

lista de vorbitori, dl. Novac care înțeleg că are și o problemă de sănătate. Vă rog scurt dl. Novac.  

Domnul Ștefan Novac: Bună ziua la toată lumea. Înainte să încep cu probleme de sindicat, doar o 

scurtă problemă. Că s-a vorbit de drumuri și de problemele de asfaltare și canal și apă ș.a.m.d. În  

zona care am vorbit și lunile trecut, în zona dintre linii vreau să întreb numai un singur lucru de ce se 

mai plătește impozit, fiindcă nu există nimic, nici apă, nici canal, nici nimic. Asta e o întrebare la 

care o să vreau să primim și noi răspuns, fiindcă a venit acum, a venit să pună popriri că nu se plătesc 

impozitele.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Asta trebuie să răspundă primarul USR al acestui 

sector.  

Domnul Ștefan Novac: Acum, referitor la probleme de sindicat s-a dat o ordonanță de urgență 

referitor la salarizare. Dna. secretar trebuie să știe, referitor la ordonanța 45 din 26 mai este vorba de 

aducerea salariilor la același nivel la nivelul anului 2022, scuze. Văd că nu se spune absolut nimic. 

Este cu aplicare cu data de 1 iunie. Mai avem patru unități în care nu s-a ajuns la același nivel. Văd 
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că nu se vorbește absolut nimic de acest lucru. Rog dna. secretară să-mi spună dvs. trebuie să 

înștiințați ordonatorii de credit referitor la acest proiect, fiindcă este cu punere în aplicare cu data de 

1 iunie, doamna secretar.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : În acest sens în momentul acesta și 

aș vrea să vă aduc în vedere faptul că noi trebuie să dezbatem doar subiectele care au fost înscrise pe 

ordinea de zi. Asta ne spune atât regulamentul de organizare și funcționare cât și legea. Deci dacă 

dvs. doriți să dezbateți un alt subiect care nu se află pe ordinea de zi a acestei ședințe, o puteți face 

dar într-o ședință în care acel proiect este propus așa spune regulamentul de organizare și 

funcționare. 

Domnul Ștefan Novac: Păi dacă dvs. nu propuneți, proiectele astea de salarizare sunt la dvs. la 

secretariat de mai mult timp, dna. secretar. 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Îmi cer..... îmi cer scuze, dar o să 

facem o verificare să vedem la care proiect vă referiți în momentul acesta. Dacă ordonanța a intrat în 

vigoare acum câteva zile, cum puteți să spuneți că ele sunt de ceva vreme la secretariat.  

Domnul Ștefan Novac: Aveți de la două unități la dumneavoastră, la secretariat dna.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Îmi cer scuze, dar nu sunt la noi.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Puteți să spuneți de înregistrare, dl. Novac, că nu 

recunosc niciodată, că primesc proiecte. 

Domnul Ștefan Novac: Nu le am acum la mine dar o să le trimit doamnei secretar să verifice. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Cred, îmi aduc aminte cel puțin o lună de zile. Au 

fost ce ți o lună de zile au fost depuse.  

Domnul Ștefan Novac: Au fost depuse și în mai, care erau tot cu același lucru cu aducerea salariul 

la același nivel. Aș vrea să-l întreb pe dl. Păiuși, a susținut cei 15% pentru primărie. Sporul la mediu 

care este în aceeași clădire și cu salariații de la din Primărie și cu cei de la Poliția Locală și care au 

spor de 15% s-au făcut măsurători și efectiv e totul în regulă și la ei. De ce nu sunteți de acord sau de 

ce nu faceți lobby pentru ei și pentru ei ca să primească acei 15%? Totul s-a oprit la Primărie cum ați 

făcut pentru mă refer cum ați făcut pentru aparat de specialitate. Da, tăcere!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Avem un primar incompatibil care și-a dat singură.  

Domnul Ștefan Novac: Deci vreau să vă anunț de acum dacă până în iulie acest lucru nu se va 

rezolva cu salarizarea acestor unități, sindicatul angajaților administrației publice locale va declara 

greva. Vă mulțumesc mult.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Dl. Ciungu aveați ceva de adăugat aici 

!? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Da, mulțumesc foarte scurt către dna. secretar general. Dna. 

Secretar general în Consiliu Local se discută problemele comunității. De altfel, ați luat doar un 

articol din codul administrativ. Mai uitați-vă și la celelalte, conform celorlalte. De exemplu, 

consilierii locali pot să aducă problemele comunității și pot face informări din timp în timp în 

Consiliul Local. De asta suntem aici și le facem aici și durează aceste ședințe 10h, pentru că primarul 

este inexistent. Așa că noi nu avem cum să-i facem informări, pentru că ea niciodată nu ne răspunde. 

Trimitem hârtii absolut degeaba, facem interpelări, degeaba. Eu prin dvs. și prin secretariat am 

transmis interpelă către primar de câteva luni de zile o serie de interpelări n-am primit niciun 
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răspuns, deci trebuia să-l primesc în 10 zile. Sau dacă primesc un răspuns la câteva dintre ele, vine 

doar de la dl. Stoica, de la comunicare, deși eu nu îl întreb pe dânsul, eu îl întreb sau îi întreb 

instituția primarului, care ar trebui să îmi dea de la direcția respectivă, nu de la Direcția Comunicare 

și Cultură. Ce are? Asta face cu tot felul de întrebări pe care le pun io? Probabil că o să mă opresc, că 

n-are sens. Adică pierdem timpul secretariatului degeaba.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Chiar și eu sunt foarte curioasă de ce nu ni se 

răspunde la interpelări, dna. secretar? Sunt făcute din 2020 interpelări la care nici acum nu avem 

răspuns !? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Și mai e un lucru dna. secretar dacă e să ne uităm pe codul 

administrativ, primarul are obligația de a da mai departe proiectele propuse de consilierii locali către 

aparatul de specialitate.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Primarul și secretarul, haideți să citim corect din 

codul administrativ.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Haideți să și respectăm un un simplu lucru un lucru d-asta 

mititel nu este, bineînțeles, către dvs. este către dna. primar. Hai să respectăm constituția României și 

legile țării, pentru că în această țară faptul că primarul refuză să pună pe ordinea de zi proiectele 

consilierilor locali înseamnă că refuză dreptul legal al consilierului local de a face orice. Pentru că eu 

sunt ales de cetățeni și toți colegii de aici suntem aleși. Noi reprezentăm 100% din voturile 

cetățenilor. Primarul acesta din păcate reprezintă undeva sub 40 sau trei zeci și un pic la sută. Asta cu 

ajutorul nostru că ne punem cenușă în cap de fiecare dată pe tema asta. Noi reprezentăm toate 

voturile, dar noi nu putem să depunem proiecte de hotărâre de consiliu local.  

Eu vreau o creșă pe Sisești să luăm o clădire dărăpănată, s-o facem frumoasă și nouă de 1 an 

și o lună din mai 2022 am depus proiectul și el nu vine pe ordinea de zi pentru că acest primar refuză, 

ea încalcă legea și stăm așa și ne uităm pe pereți.  

Primarul împreună cu secretarul proiecte depuse astăzi scrie în codul care stau și nu vin pe 

ordinea de zi peste 50.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dacă îmi dați voie să-i răspund 

domnului Novac la secretariatul general în acest moment nu este înregistrat niciun proiect de hotărâre 

referitor la subiectul pe care l-ați avut în discuție. Probabil există un proiect de hotărâre la momentul 

acesta la care nu aveți un referat de aprobare semnat de către primarul Sectorului 1, motiv pentru care 

nu poate fi transmis pe circuitul de avizare. Dar un alt proiect înregistrat în secretariatul general pe 

tematica dvs. nu există.  

Domnul Ștefan Novac: Dna. secretar dacă îmi permiteți, este o ordonanță de urgență a Guvernului 

României, dumneavoastră ca secretar trebuie să înștiințați fiecare ordonator secundar de credit că a 

apărut această ordonanță. Cei care au probleme cu această problemă de salarizare trebuie să facă 

această hotărâre. Nu rămâne acum la atitudinea lui X,Y,Z. Este o ordonanță de urgență care se pune 

în aplicare cu data de 1 iunie, iar dvs. ca secretar, scuzați-mă, ne știm de mult timp, știți bine ce 

îndatoriri aveți.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Ordonatorii vor trebui să propună. 

Eu nu mă pot autosesiza, da.  

Domnul Ștefan Novac: Dar dvs trebuie săi înștiințați de ordonanță. 
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Ordonanța este în vigoare pentru 

toată lumea la acest moment.  

Domnul Ștefan Novac:  Măcar biroul juridic puteți să înștiințați, fiindcă sunteți pe juridic.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Corect. Mulțumesc mult mulțumesc. Dl. Tudose, 

vă rog.  

(14:16:00) Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dna. secretar doresc se consemneze. Ținând cont că, 

la fel cum a spus și antevorbitorul, ne cunoaștem de mult timp și ați activat chiar și cu rezultate 

notabile în mandatul PSD. Ați ocupat funcția de secretară în mandatul lui Tudorache ”diamante” ca 

să ..... așa cum îi place să spună dl. Păiuși. Da și membru de partid tot PSD, ca să nu existe dubii, aș 

dori ca acea ”biblie administrativă” pe care o tot invocați, mă refer la codul administrativ, la fiecare 

situație care vi-ți aduce în față, să fie respectată și în ceea ce privește comisia de disciplină care de 

doi ani jumătate în ceea ce privește pe Stoica Ionel, nu are capacitatea și diverse alte motive pentru a 

se întruni. Deci, din acest punct de vedere, ceea ce dvs. spuneți că nu este în atribuția dvs. nu este în 

răspunderea dvs. 

Am ascultat sincer, nu voiam să iau cuvântul, dar deja întrece orice fel de limită.Dna. secretar, 

ca fost membru PSD și actualmente nu știu simpatizant USR, oricum sunteți în siajul Armand cu 

totul. Ați face foarte bine dacă ați aplica măsurile cu aceeași competență și cu aceeași rigurozitate a 

codului administrativ. Deci, atâta timp cât puteți să acoperiți o serie foarte largă de încălcări ale 

acelui ale aceluiași cod administrativ făcute de către Armand, inclusiv prin lipsa la ședințe, încasează  

22.000 lei, este , o spun să audă toți cetățenii în ziua de astăzi. 22.000 lei pe lună, fără să vină la 

ședințe. Cu sectorul în situația în care se află! 

Da, mi se pare o revoltă sincer, pentru că sunt oameni care au pensii și de...., încă și de 1.000 

lei, 1.500 lei, iar acest primar inexistent, ca să nu spun incompetent, vine și-i sfidează cetățenii 

Sectorului 1 de 3 ani de zile, cu sprijinul unor funcționari care au trecut prin toate administrațiile așa 

cum au fost, din păcate, cazurile și postului pe care îl ocupați dvs. Deci trebuie ținut cont că lucrurile 

nu pot continua în felul acesta. Am rugămintea ca aceleași măsuri pe care dvs. le aplicați față de 

consilierii PNL, față de consilierii PSD, să fie aplicabile și consilierilor USR, PMP, cât și în mod 

special primarului Armand. Dacă considerați că am omis ceva, vă rog, aveți posibilitatea la replică. 

Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, da, să să respectați codul administrativ 

întru totul, nu selectiv, dna. Secretar. Vă rog.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Respectarea codului administrativ 

se face indiferent de încercarea dvs. de a mă atrage într-un joc politic pe care îl nu-l recunosc și îl 

dezavuez. Pe cale de consecință, nu o să răspund provocării dvs.. Consider că sunt un profesionist al 

dreptului, fără niciun fel de parti-pris politic, motiv pentru care nu să vă dau curs acestor injurii, până 

la urmă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu, nu au fost injurii. Sunt documente semnate de 

dvs., nu este nici o injurie aici. Ați interpretat total greșit.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Nu e vorba de injurii. Aveți tot respectul meu în continuare. Am 

întrebat: De ce de doi ani jumătate pentru individul Stoica Ionel, nu se întrunește comisia de 

disciplină?  Iar dvs. ca secretar, ați fi avut măsurile necesare să , inclusiv să sesizați și Prefectura, 

faptul că există o problemă.  În momente....., în momente critice se dă demisia, în momente critice se 

fac mutări, în momente critice, se întâmplă ceva, da. Deci haideți să vă spun un lucru. Dna. Secretar, 
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uitați-vă bine la mine, mă știți din mandatul trecut. Știți că atunci când îmi pun o țintă sau un subiect 

îl duc la capăt. Țineți minte ce s-a întâmplat cu problema poluării în nordul Capitalei? Da, vă spun 

foarte clar în mandatul acesta, în mandatul următor vor răspunde atât Stoica, cât și Armand în fața 

acestui consiliu, indiferent dacă eu voi mai face parte din el sau nu.  

Pentru că sunt niște abuzuri în serviciu care, chiar dacă nu sunt anchetate în momentul ăsta, în 

pofida tuturor plângerilor, nu e o problemă, nu se prescriu, nemaipunând că ele continuă. Însă 

persoanele care sprijină acești indivizi în comiterea acestor fapte, din păcate, nu pot fi exonerate de 

răspundere. Încă o dată, respect profesionalismul dvs. și aș fi cerut un singur lucru ca în același mod 

să procedați și în ceea ce privește absența de un an jumătate a primarului la ședințe. Da, este o sfidare 

faptul că dvs. nu ați făcut toate demersurile, nu că n-ați făcut toate demersurile, n-ați făcut niciun 

demers ca acea comisie de disciplină pentru Stoica să meargă mai departe, și cu asta basta, ce să 

spun? Nu v-am jignit, nu caut să vă jignesc, în continuare aveți aspectul meu, însă dubla măsură este 

ceva care, cum să vă spun!? N-am tolerat-o, să știți vă spun foarte cinstit, n-am tolerat-o nici la în 

propriul meu partid. În momentul în care a fost situația, am am ridicat cuvântul și am spus deci, atâta 

timp cât pot să-mi respect, am coloană vertebrală și am cuvânt și lucrurile astea sunt știute, îmi 

permit să ridic aceste probleme. Dacă considerați că v-am jignit cu ceva, vă rog frumos, vă stau la 

dispoziție pentru orice fel de problemă.  

Încă o dată respect activitatea dvs. la fel de mult cum respect și faptul că ați fost membru PSD 

atunci ați știut să vă faceți treaba. Ați fost secretarul primăriei în mandat PSD, iar acum PSD-ul este, 

ca să spunem așa, piatra dvs. de moară. Nu știți cum să scăpați de noi! Nu știți cum să ne puneți toate 

sesizările la index. Nu știți cum să găsiți motivații cu care s-o acoperiți de Armand? Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc am primit aici numărul de înregistrare 

prin care Complexul Multifuncțional Caraiman a depus proiectul de hotărâre privind stabilirea 

salariului de bază pentru funcțiile publice și funcțiile contractuale din cadrul Complexului 

Multifuncțional Caraiman. Are numărul de înregistrare 29500 din 12/05/2023 îl așteptăm de cât mai 

repede pe ordinea de zi. dna. Porumb vă rog și-l invit la microfon pe dl. Gheorghiu Ioan Aurelian. Vă 

rog să veniți la microfon imediat. dna. secretar o să vă dau cuvântul.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Foarte scurt și asta voiam să văd și rog 

să trecem mai departe la cetățenii din sală care așteaptă să ia cuvântul legat de salarizare. Eu îmi 

amintesc că în această sală de Consiliu Local am discutat foarte clar că în momentul în care aveam pe 

ordinea de zi proiectul pentru mărirea salariilor la DGAS, ADP și Poliția Locală, am solicitat ca toate 

subordonatele, respectiv și Caraiman, și colegii de la mediu, să vină cu proiectele astfel încât să nu 

avem discuții, frustrări și inechitate în cadrul primăriei. Și a rămas la acel moment că Consiliul Local 

va vota și am avut aici cuvântul că toate subordonatele cap coadă vor veni pentru egalizarea 

salariilor. A trecut la momentul respectiv ADP, DGAS, Poliția Locală și cred că au trecut, Doamne 

iartă-mă !1 an de zile și nu înțeleg de ce s-au rămas două subordonate, Caraiman și Direcția de 

Mediu, cărora în prezent primarul nu le pune proiectele pe ordinea de zi. Nu dorim, din punctul meu 

de vedere, să creem o frustrare. Toată lumea aici ar trebui să fie într-o echipă. Dacă știam de la 

început că primarul nu are de gând să vină cu aceste proiecte, păi atunci nu mai votam pentru nimeni, 

dar dacă așa s-a agreat în momentul respectiv, care e motivul pentru care nu doriți să mergem pe o 

linie dreaptă, cap-coadă? Solicitarea noastră este în continuare să fim corecți față de toată lumea dacă 

am stabilit un lucru, păi haideți să ne ținem de ce am stabilit, altfel nu ne mai apucăm să facem 

pentru unii într-un fel și pentru alții altfel, că nu e corect. Aici ar trebui să fie o singură echipă cap-

coadă, dacă vrem ca lucrurile să funcționeze. Da, se pare că în stilul clasic ostilizăm pe toată lumea. 

Deci așteptăm proiectele pentru colegii de la Caraman și de la Direcția de Mediu.   
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, vă rog să apăsați pe microfon.Aveți 

cuvântul.  

Domnul Ioan Aurelian Gheorghiu : Bună ziua mai e a 2-a oară când ajung în consiliul dvs. și va fi 

ultima oară fiindcă eu plec din țară. Problema este următoarea este ne-ați făcut un cadou, un cadou 

nesperat. Venisem cu totul pentru alt subiect. Îmi dau seama că ce are asociația din Ștefan Stoica 22 

este, e, cum să zic, e o copilărie față de ce se discută aici. Mi-ați făcut un cadou fantastic fiindcă am 

asistat la discuția cu CET cu CET Grivița. Eu încă mai am în țară un apartament într-un bloc, deci 

este afectat de acest CET. Nu era subiectul ăsta, eu venisem doar să vă mulțumesc pentru faptul că 

ADP-ul până la urmă a reușit să ne dea drumul la apă, la irigații. În al 2-lea rând să întreb cum se 

poate face garanție la reabilitare, pentru simplul fapt că nouă ne cere Romprest-ul prin Euro Plus, să 

găsim noi echipă care să facă reparațiile, deci e desen animat. O să găsim și echipa, să găsim echipa.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Trebuie respectat contractul.  

Domnul Ioan Aurelian Gheorghiu : Da, contractul îl avem în contract scrie foarte clar cine e 

mandatat să facă toată treaba asta. Și deci subiectele astea au căzut. Eu, mă, eu închid aici să vă dau 

un nu știu. Am și pregătire, un pic un pic de pregătire juridică, fiindcă am fost manager și a trebuit să 

o fac. Știți cu toții, absolut toți consilierii de aici, că toată situația asta care de doi ani și jumătate, 

deci dacă o iei la pas prin Sectorul 1, îți dai seama că aici a fost front, deci se bat, nu știu cine se bate, 

cu cine se bate, nu contează. M-am plimbat cu câinele prin Cișmigiu acu 2 zile și am avut senzația că 

sunt într-o altă epocă. Arată ca după bombardamen Parcul Cișmigiu și toate parcurile, inclusiv parcul 

nostru de vizavi de bloc. Ce vroiam să vă zic?   

Dacă toți consilierii își dau demisia în bloc, automat se termină cu toată administrația total. 

Știți foarte bine, aveți un juridic care se ocupă treaba asta, Oamenii vin aici, suntem spectatori la un 

spectacol absolut grotesc în care un primar la care eu am încercat să intru de nouă ori și de nouă ori 

am hârtii semnate, m-a refuzat total cu 70.000 de motive. Am vrut să intru la dl. Păiuși, dna. Armand 

mi-a răspuns că nu are competențe. Deci asta este, am hârtia scrisă. Deci practic nu există Primărie. 

A mai zis-o și data trecută. Dacă toți consilierii, și e, e adevărat, aveți interesele dvs. personale. Dar 

dacă toți consilieri  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu sunt interese personale, păi și ce facem!?   

Domnul Ioan Aurelian Gheorghiu : Doamnă, interesul sectorului ar fi ca această administrație să 

funcționeze. Dacă ea în acest moment nu funcționează, rostul ei este zero. Deci dvs. practic ar trebui 

să părăsiți absolut toți această clădire și să forțați intrarea în alegeri anticipate cu schimbare de 

primari cu tot. Fiindcă ceea ce se întâmplă aici este circ. Asta nu este, asta nu e administrare. Oriunde 

mă adresez, la orice for și la orice instituție din subordinea primăriei, oamenii ori sunt blocați mental, 

ori sunt blocați fizic, ori sunt blocați juridic. Deci nu funcționează nimic. Deci, io vă pun încă o dată 

întrebarea asta și asta rămâne înregistrat. Cu ce Dumnezeu vă ocupați în acest consiliu? Că dacă 

vedeți că toate hotărârile dvs..... Eu vin dintr-un dintr-un spațiu în care lucrurile funcționează alb și 

negru, nu există gri. Aici totul e gri!  

În momentul în care nu funcționează ceva, oprește acel ceva și-l schimbi. Punct. Lălăiala asta, 

fiecare ia cuvântul și mai zice ceva de cineva, își mai plătește o notă de..... Terminați-o, se poate 

rezolva! Juridicul vă dă exact cum și ce fel și în 3-4 săptămâni s-a terminat.Și până în până în 

noiembrie 2024, circul ăsta va fi aici? Vă mulțumesc foarte mult.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Rămâneți, vă rog rămâneți la microfon dl. Oianu.  



Pag 56 din 98 

 

PV nr.23 -21.06.2023 

 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Eu eu eram în urmă un pic pentru că da, acum am primit cuvântul. 

Voiam doar să anunț că la Caraiman, la Caraiman avem un RMN care înțeleg că pe un contract de 

voluntariat a fost dat unei companii private și dacă suni la compania aia privată la Caraiman nu poți 

să folosești RMN-ul. Nu se de pentru nimeni nu se face. Dar dacă suni la compania asta privată, ei 

spun că au o soluție pentru RMN și te trimit la Caraiman. Asta așa ca un mic detaliu legat  de... 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Foarte interesant ! 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: .....Cinstea și corectitudinea administrației Armand așa putem s-o 

discutăm mai încolo. Mulțumesc  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dl. Dinu din online.  

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe (online):  Aș fi vrut să o rog pe dna. secretar general să noteze și 

votul meu pentru Ordinea de zi și după aș dori să vorbim puțin despre situația lifurilor. Și o invit pe 

dna. primar să explice cetățenilor de ce din 2020 când apăra primăria nu a dat curs licitației în 

vigoare pentru a repara lifturile. Deci de 3 ani de zile cetățenii Sectorului 1 sunt privați de această, 

lasă mai mult decât atât între timp sa schimbat legislația, iar atât suntem obligați să punem 

administrației să plătească un procent de minim 10% cofinanțare. Deci dvs. stimați cetățeni, veți veni 

cu 10% minim în plus față de banii pe care nu i-ați fi plătit acum 2 ani. Deci acum doi ani totul era 

gratuit, acum trebuie să plătiți totul.  

Va trebuii făcută o analiză pentru fiecare asociație să vedem dacă veniturile, dacă sunt 

minime sau mai mari, să vedem dacă ar fi procentul va fi de 10% sau mai mult. O invit pe dna. 

Armand să explice ce de ce timp de 2 ani și jumătate a chinuit pensionarii, a chinuit alți locatari din 

blocuri și de .......implementat ......... Mulțumesc.  

Mai mult decât atât, înțeleg că dna. Armand vrea să suspende cu totul votul Consiliul Local 

din 2019 și vrea să aducă niște lifturi noi fără a ne spune dacă costurile cu mentenanța se vor păstra 

ca cele care sunt acum sau se vor mări și cu cât se vor mări.  

Cred că și acestea este un aspect important trebuie informate asociațiile. Ar trebui ca și 

asociațiile să supună votului ca toți locatarii să știe care sunt aceste costuri. Am cerut și în ultima 

ședință aceste informații, dna. Armand nu le oferă și repet întrebarea. De ce nu a dat curs licitație de 

reparare și de schimbare a lifturilor de din 2020? De ce dna. Armand ați blocat timp de 2 ani? De ce 

supuneți cetățenii Sectorului 1 la plata unui unei sume suplimentare, o co-finanțare care acum este 

obligatorie prin lege. Vă rog să vă asumați și vă rog să veniți în consiliu să ne răspundeți, pentru că și 

noi la rândul nostru trebuie să luăm o decizie pentru cetățenii sectorului. Vă mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Mulțumesc dna. Liuba Iacobev este în sală, nu este 

dl. Daniel Ciungu aveți cuvântul, nu este. 

05 Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Ciungu și dna. secretar  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Din verificările efectuate, proiectul 

depus de către Centru Multifuncțional Caraiman cu numărul 29.500 din 12/05/2023 nu are referatul 

de aprobare semnat. Pe cale de consecință, el nu este un proiect de hotărâre care a fost transmis pe 

circuitul de avizare, deci nici înregistrat în Secretariatul general.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am înțeles. Vă rog să verificați și numărul 29.165 

din 11/05/2023 la fel transmitere proiect de hotărâre pentru stabilirea salariilor de bază și a 
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coeficienților pentru funcționarii publici și personal contractual de la Direcția de Utilități Publice, 

Salubrizare și Protecția Mediului. Mai apa să odată.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Vă pot răspunde direct, pentru că 

la fel au venit cu proiectul l a verificat și nu avea referatul de aprobare semnat, motiv pentru care 

soluția legală este de a-și semna referatul  de aprobare, adică de a avea aprobare a doamnei primar și 

ulterior de a fi transmis pe circuitul de avizare. Deci același același context.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Crencea Ionuț este în sală, vă rog. Apăsați pe 

microfon, vă rog, butonul din mijloc.  

Domnul Ionuț Crencea: Bună ziua, Acum vă rog se a ude OK ,  dl. Oianu, v ă rog, se poate 1s OK 

sigur că da.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Apăsați încă o dată.  

Domnul Ionuț Crencea: Ok e ok a cum știți cumva problemele de la urbanism. Vă întreb!? Da, nu, 

nu se știe?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu știm.  

Domnul Ionuț Crencea: Cu lipsa de personal.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu se........ nu ni se răspund interpelărilor.  

Domnul Ionuț Crencea: Deci trebuie să vă anunțe cineva că este lipsă de personal la Direcția de 

Urbanism?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Păi dacă cineva ar fi interesat de lipsa de personal? Sigur că da, s-

ar putea face angajări, dar oricum noi n-avem voie nici să mergem la urbanism, pentru că ne-a zis dl. 

Păiuși că nu putem să intrăm acolo din cauza situației cu discreția datelor personale.  

Domnul Ionuț Crencea: Da, corect, mi se pare normal.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Mergem sus, deci nu știm ce se întâmplă acolo niciodată.  

Domnul Ionuț Crencea: Adică.....!  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Puteți să-l întrebați pe dl. Păiuși și pe dl. Milea! Mai e un domn 

Milea care e acolo.  

Domnul Ionuț Crencea: Adică pentru dvs. a sta este așa, deci nu ați auzit, nu știți despre ce e vorba 

acolo !?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : În mare nu știm. Știm doar ce ne vine pe ordinea de zi, PUD-uri, 

proiecte, ceva de genul acesta.  

Domnul Ionuț Crencea: Am înțeles, ok.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Vă rog frumos, spuneți-ne despre ce este vorba !  
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Domnul Ionuț Crencea: Deci hai să zic așa, cu ce mă lovesc eu? Cu lipsa de personal  de la comisia 

de recepție, de la hai să zic așa cei care....... inspectorii care au dosarele  pentru autorizație, pentru 

diverse acte. Adică lipsă de personal.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Așa vă spun ei? Da, lipsă de pesonal !?  

Domnul Ionuț Crencea: Așa spune să zic așa. Cei care sunt acolo, da, domne, nu putem să 

rezolvăm anumite probleme pentru că au plecat în concediu, s-au dus la pensie, mă rog. Na, sunt 

bolnavi, da, spre exemplu, am auzit că la comisia de recepție mai sunt doar doi angajați. Din păcate. 

Dacă mi s-a transmis greșit chiar de către doamnă care participă la recepție sau care este angajată să 

facă chestia asta, asta vă spun și eu. De ce vreau să.... în speță, văd că dvs. sunteți mai bătăios așa, 

adică vă rupeți, na, nu știu, hainele, să zic așa, forță. Poate reușiți să faceți chestia asta, să vă puneți 

de comun acord, nu știu. Haideți să facem angajări dacă cumva oamenii nu vin aici. Am înțeles că și 

chestia asta este o problemă. Da, că oamenii nu vin aici pentru că au salariu de 5.000 lei sau 6.000 lei 

sau whatever  da. Și probabil că un arhitect bun da, câștigă mult mai mult în privat. Faceți cumva, nu 

știu, o adunare, o, ceva, domne, hai să stimulăm. M-aș fi bucurat chiar să plătesc da, extra, ca un fel 

de co-plată, cum este la sănătate. Da frate, cât trebuie să plătesc!? 1.000 RON, o hârtie !? Da! 

Angajați și cu banii ăia din privat, să zic așa, da să meargă lucrurile mult mai rapid, că dacă stăm 

după acte, nu știu, șase luni, 1 an,2 , așa e dificil, e greu.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Vă cred, vă cred, dați-mi și mie , că nu știu cum să vorbim. Poate 

cineva să-mi dea cuvântul de acolo, dna. secretar? Uitați că am aici, stați puțin. Am să vorbesc de la 

microfonul colegului meu, dl. Ciungu. Eu vreau să vă spun ceva, ca să înțelegeți puțin realitatea, da, 

ați văzut că îmi place să spun lucru așa pe nume, că putem să ținem oficial discuția, să ne ferim de 

cuvinte mai încet. dl. acolo, în spate. Mulțumesc dl. În sfârșit.  La în campania electro, stați puțin, D 

l. Tudose, dl. Tudose, vă rog frumos, ieșiți puțin să vorbesc cu omul adică, dacă vreți să vorbiți, vă 

rog frumos să nu faceți ... așa. Deci, în campania electorală a doamnei Clotilde Armand, primul lucru 

pe care l-a zis după ce a câștigat primăria, a zis eu vreau urbanismul, vreau să nu eu să fiu. Adică 

urbanismul e al nostru, e atât de al lor, al USR-ului, urbanismul, încât noi n-avem nici un cuvânt de 

spus în direcția aia. Este o zonă închisă de care se ocupă exclusiv niște indivizi în frunte cu dl. Păiuși, 

aici de față și cu încă în domn sus, acolo Milea. Ei sunt cu organizarea, ei fac acolo ce vor ei să facă, 

iar la noi ajung PUD-uri pe care nu le trec sau nu le aprobă în comisie și ni le trimit nouă să ne luăm 

noi în spate problema cetățenilor. Adică înțelegeți ce vre au să spun.  

Domnul Ionuț Crencea: Eu am înțeles ce vreți dvs. să spuneți și susțineți chestia asta cu 

suplimentare a oamenilor în direcțiile astea!?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Fără discuție! Pentru că de 3 ani de zile nu se aprobă și nu se fac, 

exact n u se dau aprobări pentru nimic, totul e amânat.  

Domnul Ionuț Crencea: Pentru ce, pentru angajări?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Din cauza  

Domnul Ionuț Crencea: Pentru angajări nu se dau aprobări ?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Nu pentru a angajări pentru cetățeni. Toată lumea care vine cu 

orice lucru de aprobat se amână. Și vă spun că asta nu din cauza angajaților, din cauza conducerii.   
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Domnul Ionuț Crencea: Nu e adevărat, nu e adevărat. Știu administrația și pe timpul lui Tudorache, 

știu administrația și de acuma da. Deci nu dl. Păiuși zice că nu vine să semneze, că dl. Păiuși mi-a 

semnat în 2 zile ce aveam eu nevoie ci dna. de la recepție îmi spune domne, nu avem personal, dna. 

Stoian a plecat în concediu. Ok, dreptul ei.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Ați înțeles asta, dar știți că angajările le face aparatul administrativ 

condus de dna. Armand?  

Domnul Ionuț Crencea: Am înțeles de la dna. care este șefa recepției  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Noi c onsilierii n-avem nicio putere în direcția asta, din păcate. 

Deci nu. Eu am înțeles multe direcții că ne-au tăiat toate pârghiile de comunicare cu cetățenii și cu 

administrația, dar în asta, efectiv aparatul doamnei primar se ocupă de organizarea unui departament, 

care e urbanismul.  

Domnul Ionuț Crencea: Deci, eu am înțeles de la dna. șefa de la recepție da, că dna. primar a zis se 

luptă... cum e?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Da, da,  

Domnul Ionuț Crencea: Se luptă să păstreze locurile care  trebuiau să fie ocupate prin concurs. Da, 

pentru că a venit nu știu ce ordonanță de urgență și a zis că se blochează tot ce înseamnă angajări la 

în administrație sau la stat, mă rog, da. Și că se luptă da, să păstreze măcar lucrurile care sunt în să 

zic așa pe rol.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Da, vă dați seama că e de 3 ani aici, putea  să facă angajări. N-a 

făcut niciun concurs, nimeni nu e angajat prin concurs în  primăria asta sunt toți numiți de dna. 

Primar temporar, ca să poată să-i controleze. Ea conduce despotic .  

Domnul Ionuț Crencea: Nu, e bine, e bine ce spune, să-i poată să-i conducă pentru că eu m-am lovit 

de data trecută de niște mizerii făcute de dl. primar Tudorache da. Și mă oarecum mă bucură chestia 

asta. Dacă se face toate chestiile se fac legal să zic așa e ok.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : După cum observați și în această administrație vă loviți de greutăți  

Domnul Ionuț Crencea: Mă lovesc de lipsa de personal, că așa mi se justifică.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Sigur că vi se justifică 

Domnul Ionuț Crencea: Adică un un calcul, de un calcul, de cum îi zice, de au pentru autorizație, 

calcul de valoare finală, da, să dureze 30 de zile și ok, bănuiesc că sunt multe alte dosare da la rând. 

Da, nu vin eu acum, domne, a 2-a zi. Vreau să fie un calcul pe care îl poți realiza în nu știu 2min sau 

5min. și încă două, trei cuvinte.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Dacă ar exista buna credință și oamenii ăștia ar vrea să deblocheze 

urbanistic aprobările și autorizațiile ar putea să o facă cu personalul pe care îl au, ca să înțelegeți clar 

despre ce este vorba. Deci, dincolo de asta, sigur că da, dar încă o dată vă spun cine vă spune că se 

luptă pentru niște drepturi ale angajaților din primărie sau a cetățenilor vă minte pentru că aici, dna. 

primar se luptă doar pentru ea. Nu se luptă pentru nimeni!  
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Domnul Ionuț Crencea: Adică dna. șefa de la urbanism m-a mințit că de fapt, doamna Clotilde nu  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Nu v a mintit, dna. șefă de la urbanism e acolo din aprobarea 

doamnei primar dna. Primar  

Domnul Ionuț Crencea: Foarte bine  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Doamna primar are o putere asupra lor și dl. Păiuși aici de față!  

Domnul Ionuț Crencea: Eu nu-i pun doamnei o vină!  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Doamne ferește, Nimeni nu zice asta? Sigur că da,  

Domnul Ionuț Crencea: Spun așa. dvs. dați dacă cu colegii de la și de la PNL, cei de la USR sau 

PMP, cine mai  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Noi nu facem angajări, consiliu nu hotărește asta.  

Domnul Ionuț Crencea: Nu nu să vă luptați dacă cumva este vreo piedică undeva? Da, spre 

exemplu, domne, nu vrem să se angajeze acolo. De ce? Uite pur și simplu să sabotăm pe Clotilde?  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Nu, nu noi, facem asta!  

Domnul Ionuț Crencea: Presupun prin absurd, chestia asta lup tați cumva să. De ce? E ste în 

interesul Cetățeanului!  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Noi aprobăm toate podurile care vin în consiliu le aprobăm  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: O clipă!..  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Da, Noi nu ne luptăm cu cetățenii, da,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: O clipă! Vă rog opriți-vă !  

Domnul Ionuț Crencea: Da da, vă rog.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da știu ce s-a discutat până acum, cu toate că am 

fost plecată. Executivul, în speță primarul, angajează și face organigrama, nu Consiliu Local.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Noi nu avem n ici o putere  

Domnul Ionuț Crencea: Am înțeles eu am luat cuvântul. E pentru prima dată care particip la o 

ședință de consiliu. Da, nu știu. Doar am pus problema asta, spre exemplu, să ajutați cumva să se 

ocupe posturile să să. Să. Nu știu să luați cele mai bune decizii .  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Domnul meu dacă noi propunem ceva. Exact lucrul ăla nu se face. 

Deci nici nu vreți să ne puneți pe noi să aducem vorba la dl. Păiuși sau la dna. Armand despre lucrul 

acesta, pentru că acolo se va face blocajul. Primul blocaj ăla va fi dacă au zis ăștia niciodată. Deci 

mai bine propuneți dvs. mai bine faceți dvs. cetățenii presiuni asupra aparatului primarului, că poate 

înțelege. Dar după cum observați, au trecut 3 ani și nu e atentă la nimic. Nu-i interesează nimic. O 

interesează doar ce vrea ea.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Ce să vă zic mai mult de atâta? Eu vă zic c are e adevărul !  

Domnul Ionuț Crencea: Am înțeles da ok,  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Ce să facem?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc dna. secretar aveați ceva de 

comunicat?  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Da, îmi pare rău că nu mai este dl. 

consilier Tudose în sală. Voiam să-i dau un răspuns pe comisia de disciplină, dar dacă va revenii.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sigur i-l dam pe parcurs  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : O să mai intervin.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, Dl. Oianu, ați mai solicitat cuvântul, 

dar invit la microfon.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Eu il solicitasem pentru discuția asta dinainte  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: OK, Mulțumesc. Invit la microfon dna. Scupin 

Veronica; Cantoneru Valerica; Manolache Dan ; Stanca Nistor sunt toți prezenți în sală? Vă rog 

doamnă  

Doamna Veronica Scupin:  Aș avea rugămintea să fie abordată problema lifturilor, a înlocui 

liftorilor pe contractele care au fost deja încheiate în mandatul trecut. Pentru asta am venit în mod 

special. Am fost și la ședința o ședință anterioară, înțeleg, am înțeles așa din, trăgând cu urechea la 

unele discuții că de fapt s-ar putea lucra pe vechile contracte, că a fost câștigată o licitație pentru a fi 

reparate aceste lifturi. Și acum, pentru că s-a schimbat titulatura proiectului, trebuie să fie revotat în 

consiliu. Nu știu dacă am înțeles bine și acest acest vot implică și o nouă licitație. Probabil acolo sunt 

interesele, poate !? N oi însă suntem într-o continuă așteptare la această problemă vreau să-mi îmi 

răspundă consilierii. Mulțumesc, dna. Porumb.  

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: La mine microfonul era pentru speța,  

anteterioară. legat de ce spune dna.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Scuze .. scuze  spuneți  

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Are într-adevăr dreptate, și anume că eu în 

mandatul trecut și spun eu pentru că fine dintre colegii mei doar eu am fost și în mandatul trecut, dar 

în fine, sunt colegi și în sală care au fost, inclusiv dl. viceprimar. m votat într-adevăr proiectul cu  

ascensoare cu implementarea proiectului, nu mai au în istorie că e un proiect liberal, ca urmare a 

celui de reabilitare a blocurilor și am votat la acel moment. Într-adevăr, dvs. ați semnat contractele de 

mandat sau majoritatea asociațiilor au semnat. Consiliul Local a votat indicatorii tehnico-economici 

și până la finalul mandatului trecut deja era în derulare licitația pentru achiziția lifturilor.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sau și făcut două lifturi ! S -au executat deja.  
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Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Ați avut atunci un proiect într-adevăr și de 

executare. În momentul în care dna. Armand a preluat mandatul, la momentul în care mai existau la 

început câteva discuții, noi am spus foarte clar că ne dorim ca acest proiect să se deruleze. Dumneaei 

ne-a zis în momentul acela că nu este treaba primăriei să se bage în asociația de proprietari și să 

schimbe lifturile pentru că fiecare asociație trebuie să se organizeze singură și asta nu e un cost pe 

care Primăria trebuie să și-l asume și dumneaei nu este de acord cu continuarea programului. Ca 

urmare și acest lucru se poate verifica l icitația respectivă a fost oprită, punct. Deci astăzi ne aflăm la 

2 ani și cât au trecut de atunci, timp în care licitația se și finaliza, se și începeau lucrările a veam și 

lifturile și așa mai de parte .Să vină  aici frumușel dna. primar și să explice de ce s-a răzgândit sau ce 

s-a întâmplat între timp de a reveni la un proiect pe care la momentul respectiv pe față de care 

susținea cu subiect și predicat nu este treaba primăriei să înlocuiască lifturile, pentru că asociația de 

proprietari este o asociație persoană juridică și fiecare asociație în parte trebuie să-și schimbe pe 

propria cheltuială. Nu e treaba primăriei. Primăria se ocupă de domeniul public. Doamnă, de ce ați 

oprit licitația? Să vină aici primarul că am fi avut o discuție interesantă. Probabil de ce a blocat 

licitația? De ce 2 ani de zile acest proiect a stat practic, na, l-a scos din circuit. De ce a blocat 

licitația? Să vină să răspundă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi  am și bugetat în 2021! A și fost amendament 

în anul 2021 pentru reabilitare, rifturi. Nu s-a întâmplat nimic. Stimată doamnă, stimată doamnă, o 

întrebare!  

Doamna Veronica Scupin: Dar între timp sa schimbat titulatura sa scimbat  titulatura deci este de 

înlocuire nu reparații ......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Știți ce voiam să vă întreb? Aveți contractul acela 

de mandat?  

Doamna Veronica Scupin: Semnat? Da!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Îl aveți la dvs.?  

Doamna Veronica Scupin: nu îl am la Mine dar sunt pe listă. Nui, nicio problemă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ce scrie în contractul de mandat? Vă aduceți 

aminte?  

Doamna Veronica Scupin: Vă dați seama că nu știu !  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: care e obiectul, care e obiectul contractului.  

Doamna Veronica Scupin: Nu pot să vă spun. Trebuie să-l am în față ca să vă dau niște termeni 

exacți.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Păi vă spun eu că am citit un contract de acesta de 

mandat.  

Doamna Veronica Scupin: Vreți să îmi spuneți că nu era valabil acel contract,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu! dar ce vreți să îmi spuneți ? Pentru că în 

preambul se vorbește de panourile solare, iar la obiect înlocuire lifturi. Cum cum să semneze așa 
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ceva? Deci nu era bun contractul, dar s-a schimbat titulatura, s-a cerut să se reia această acțiune și s-a 

cerut din nou votul c onsilierilor pe noua titulatură. Ați spus te bine că sunt anumite interese. 

Doamna vicep rimar...  

Doamna Veronica Scupin: Despre asta voiam sa se dicute  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Corect .  

Doamna Veronica Scupin: De ce nu se preia pe noua titulatură că interesul nostru este să vedem lip 

lifturile noi sau reparate, că vor fi înlocuiri sau vor fi reparate. Titulatura nu ne interesează. Ne 

interesează să se facă și aici în consiliu nu se depune deloc. Eu știu puțin interes de a se face acest 

proiect, adică se amână 4 ani  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ba da s timată doamnă  

Doamna Veronica Scupin: din interese politice.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Din 2018 avem hotărârea de consiliu pentru 

reabilitarea lifturilor. Tocmai v-a anunțat dna. Ramona Porumb care a făcut așa un scurt istoric că 

dna. Armand a  ...îmi scapă termenul  

Doamna Veronica Scupin: De ce nu spuneți nimic de noua titulatură?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: A anulat această licitație  

Doamna Veronica Scupin: cu înlocuirea lifturilor  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Care titulatură da, e în lege. Se înlocuiesc total 

acum așa da, era și-n proiectul trecut și în proiectul trecut era la fel.  

Doamna Veronica Scupin: Deci înțeleg că nu se face.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da păi să răspundă dna. primar nu, nu Noi nu 

suntem în executiv. Doamnă stimată doamnă, nu suntem în executiv. Să le facem noi? Da dl. Șerban 

vă rog.  

Domnul Remus Șerban : Păi nu sunteți în executiv, dar astăzi aveți ocazia de a vota acest proiect de 

înlocuire a aproape 900 de ascensoare. Sectorul 1.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Răspundeți dvs. În da în locul doamnei primar 

aveți atribuții? Spuneți în locul primului ăspndeți de ce a anulat licitația? 

Domnul Remus Șerban : A anulat licitația pentru că între timp s-a schimbat legislația și permite 

acum înlocuirea totală a lifturilor. Dvs. nu induceți  în eroare!  Nu,.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu, dl. Șerban eu citesc foarte bine toate 

documentele .  

Domnul Remus Șerban : Ce ați făcut la cele 11 lifturi ?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Erau piese și înlocuire totală! 
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Domnul Remus Șerban: Le-ați înlocuit? Și de ce nu le-ați înlocuit și doar le-ați cosmetizat cele 11 

și pe niște sume imense.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Pe pe ce sume?  

Domnul Remus Șerban: Ajungem și acolo! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți, sunteți și specialist în domeniu să spuneți 

și sumele acum! Alea le-am făcut noi?  

Domnul Remus Șerban: Ați avut un buget pe vechiul proiect… 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: De ce a anulat doamna Armand licitația ?  

Domnul Remus Șerban: ….în jur de 100 de milioane de lei pentru 60 de ascensoare cosmetizate  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: De ce au anulat licitația și au tărăgănat trei ani de 

zile? Când putea să reabiliteze toate lifturile din sector. 

Domnul Remus Șerban: Pentru că sa ivit ocazia….. acestă ocazie să se înlocuiască total. Înțelegeți 

ce înseamnă total? Deci se înlocuiesc cabină, toate ușile,…. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Înțeleg foarte bine ce înseamnă total. Acesta este 

un proiect amplu început cu reabilitarea termică, schimbare a lifturilor, corect a 

Domnul Remus Șerban: Avem această ocazie astăzi dacă consilierii PNL și PSD vor fi de acord să 

voteze acest proiect. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: L-am și bugetat! domnule Șerban, dar habar nu 

aveți! 

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Domnule Remus Șerban……  

Domnul Remus Șerban : Sunt niște argumente de grădiniță.  

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Ați avut 2 ani de zile și jumătate dacă era 

o prioritate acest proiect, dacă era o prioritate acest proiect și spuneți că deodată s-a trezit dna. primar 

într-adevăr și a văzut dumneaei că s-a schimbat legea să vă spun eu ceva. I-a anulat licitația înainte 

de schimbarea legii. Terminați cu vrăjeala asta ieftină. 

Domnul Remus Șerban : Doamnă asta e o retorică de clasa pregătitoare. 

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: A anulat licitația înainte de schimbarea 

legii, despre ce discutăm pentru că nu-și dorea să facă proiectul ăsta de niciun fel.  

Domnul Remus Șerban : Faptul că acest proiect se află pe ordinea de zi e cea mai bună dovadă că-

și dorește acest lucru, nu contează ce spuneți dvs.  

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Dl. Remus Șerban, când a anulat licitația a 

zis o dată acest lucru. Primăria nu trebuie să se implice în asociațiile de proprietari și s-a văzut câte 

schele sunt în sector în momentul ăsta pentru reabilitarea blocurilor. Că nu se mai face nimic și doi la 



Pag 65 din 98 

 

PV nr.23 -21.06.2023 

 

mână, a zis că e prea scump, sunt prețurile mult prea mari și acum vine cu refacerea acestor prețuri. 

Ce să vezi după cum îi convine doamnei primar, adică la niște costuri mult prea ridicate.  

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Haideți să spunem cifrele   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Dl. Remus Șerban,  spuneți cifrele de cât era în 

trecut și cât este acum? 

Domnul Remus Șerban : în jur de 100 de milioane și acesta este în jur de 200 de milioane, deci 

dublu. Dar acela prevedea să reparare 60 de lifturi și acesta prevede inlocuirea a nouă sute și dacă se 

face socoteala, vine un cost în jur de 40.000 de euro/lift înlocuit. Îi rog pe domnii să spună dacă li se 

pare un preț mare acesta? 

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Domnule Remus Șerban vă aduc 

amendamentele din ultimii 2 ani ale PNL Anul trecut când propus 69 de milioane pentru 

modernizarea lifturilor. L-ați votat împotrivă, despre ce discutăm ? De 2 ani de zile v-am spus acelați 

lucru aveți hotărâre de consiliu local, d-ați drumul la lifturi, nu mai găsiți motivații pentru că nu e în 

proiect suma pe care o vreți voi. 

Domnul Remus Șerban : Doamnă spuneți-le acestor oameni foarte clar, că nu vreți să susțineți acest 

proiect.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : De unde știți dvs.? Haideți, vă rog, nu mai vorbiți.  

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Există dovezi. Amendamentele votate de 

PNL. dvs. ați votat împotrivă, n-ați vrut 2 ani la rând sumele bugetate pentru modernizarea lifturilor. 

Ați votat împotrivă la ele și acum veniți și-mi spuneți. E un proiect în care pur și simplu măriți 

sumele față de ce era inițial. De ce?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Le dublează! 

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Răspundeți!?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Le dublează și în proiectul trecut, domnul Șerban, 

erau aceleași obiective cu trei componente. Vă rog frumos să citiți și să vă informați înainte să 

vorbiți. Pe documente vreau să vorbim. Sunt aceleași, sunt aceleași 200, aceleași sunt. Dl. Drăgușin.  

Domnul Laurențiu Drăgușin : Da, sărut mâinile. Mă bucur că dna. Porumb respiră un pic. Aș vrea 

doar să vă spun că ….. 

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Nu vă preocupați de mine dl. Drăgușin! 

Vă rog preocupați-vă de dvs. și nu aș vrea să detaliez pe unde mai sunteți prin București, prin ce 

consilii și dacă sunteți sau nu compatibil. Lăsați-mă pe mine că io-s liniștită aici. Nu vă preocupați, 

vă rog ! 

Domnul Laurențiu Drăgușin : Ați terminat? 

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Da, bineînțeles vă rog.  

Domnul Laurențiu Drăgușin : Puteți să-i luați microfonul vă rog că acum vorbesc eu și după aceea  
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Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Da, vă ascult  

Domnul Laurențiu Drăgușin : Vă rog eu frumos să-i dezafectați microfonul doamnei, că n-aș vrea 

să pățesc cum am pe pățit-o cu dl. director de la CET. Deci este vorba despre o schimbare de 

paradigmă. Doamnă primăria a ales în loc să cârpească lifturile vechi pe contracte de mentenanță 

anual, mai ales pentru faptul că multe din piesele de schimb nu se mai găsesc pe piață, majoritatea 

șensoarelor fiind de 30, 20-40 de ani vechime. A ales pentru că există posibilitatea legală să aducă 

lifturi noi, ceea ce presupune că pe termen mediu și lung cheltuielile de mentenanță vor fi reduse, 

posibilitatea existenței unor accidente sau de oprire a funcționării să fie redusă. Evident că una e să. 

De-aia am inventat programul rabla pentru autoturisme, de aia mi inventa părut programu toate 

gușeși-dea a fost. Ideea a fost ca primăria să se implice și să schimbe toate aceste lifturi. Oricum, cu 

un calcul economic se poate identifica foarte ușor că e mult mai ieftin să schimbăm lifturile. Toate să 

fie noi și pe următorii 10-15 ani să n-avem bătăi de cap decât să cheltuim sute de milioane anual ca 

să cârpim câte o piesă piesulică. Ați integra un calcul economic simplu? dl. Asta este proiectul care 

este astăzi pe ordinea de izează. Vizează practic schimbarea a 900 de ascensoare în sector. Sigur ca 

taci, care are dreptul să voteze după cum știe și vrea partidul respectiv. Numa ăsta este adevărul ca să 

știți exact cum stau lucrurile  

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Nu dl. Drăgușin, adevărul e altul, faptul că 

la început ați venit aici și ați zis avem noi proiectele noastre, cele ale vechii adminitrații erau egale cu 

zero.  

Doamna Veronica Scupin: Doamnă dumnevoastră acum vă răzbunați, pentru ce a fost înainte? 

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Dar nu ne răzbunăm! 

Doamna Veronica Scupin: Păi văd că așa se poartă discuțiile!  

Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Eu vă spun doar că doamna primar a avut 

din partea consiliului toate hotărârile necesare astfel încât să demareze proiectul.  

Îmi pare rău că cei de aici nu înțeleg că au irosit degeaba 2 ani când puteau să implementeze 

acest proiect și vin acum cu o scuză de genul acesta. 2 ani de zile au avut proiectul pe masă, doar o 

licitație blocată dintr-un ordin al primarului.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Stimată doamnă, nu plecați, nu plecați, stimată 

doamnă, nu plecați mai stați un pic aici, poate între timp faceți rost și de contractul de mandat și vă 

arăt eu ofertele. 14.000 euro e mai mic decât 40.000 euro? Vă convine așa ceva? Vă convine să 

plătiți în plus, din banii publici?  

Doamna Veronica Scupin: Doamnă discutăm după 3 ani  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În care care executivul nu a făcut nimic stimată 

doamnă! 

Doamna Veronica Scupin: Da, faceți dvs. acum ceva, nu vedeți că nu faceți nimic? 4 ani numai  vă 

războiți. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Noi suntem deliberativ…  
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Doamna Veronica Scupin: Numai vă războiți. Asta faceți! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Tocmai ce v-am spus am și bugetat acest capitol 

tocmai ca lifturile să fie rehabilitate din 2020, de când a preluat mandatul, nu a făcut nimic 

executivul. Îmi pare rău că nu ați mai rămas în sală. Vă mulțumesc am primit pe mail, am primit pe 

mail mai multe răspunsuri de la asociațiile de proprietari în care îi confirmau doamnei primar. Deci i-

a invitat astăzi aici pe acești cetățeni care vor să vorbească. Deci ați confirmat doamnei Armand. 

Puteați să solicitați o audiență și să vorbiți cu dumneaei. Deci dna. Scupin Veronica a răspuns prezent 

la invitația doamnei Armand, dl. Cantone, dna. Cantoneru Veronica la fel am adresele dl. Manolache 

Dan și dl. Ghinieș Gheorghe Dănuț mai sunt în sală? Au răspuns prezent la invitația doamnei 

Armand da, dna. Armand nu este în sală. Eu așa am primit adresa dvs. mailul dvs. Stimată doamnă 

primar, confirm prezența la ședința din 21. Ăsta este răspunsul dvs. Vă mulțumesc.  

Domnul Gheorghe Dănuț Ghinieș:  Haideți doresc să particip la ședință da.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog.  

Domnul Gheorghe Dănuț Ghinieș: Deci pentru a-ți întrebat de mandat în mandat scrie 

modernizare. Poate ne explică dl. ce înseamnă modernizare a unui parc de dl. Drăgușin, Drăgulin 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Drăgușin de la USR  

Domnul Gheorghe Dănuț Ghinieș: Ce înseamnă modernizare în concepția dumnealui?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu mai este în sală! 

Domnul Gheorghe Dănuț Ghinieș: Pentru că în mandat scrie modernizarea parcului de ascensoare, 

”modernizarea unui parc” de indiferent ”ce”, înseamnă înlocuirea parcului respectiv, nu înseamnă 

reparare, în niciun caz. Dacă dl. a avut un parc de mașini și le-a modernizat, nu cred că le-a schimbat, 

cauciucurile, decât.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc.  

Domnul Gheorghe Dănuț Ghinieș: Acum am înțeles că să de fapt să se doreste la co-participare 

pentru acest repararea sau modernizare a acestor ascesoare.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, cât ați urmărit parcursul, deci deși proiectul e 

votat din 2018, s-au executat două. Cred că știți că au fost înlocuite două lifturi în mandatul trecut, 

licitația era conformă cu prețuri mult mai mici decât astăzi. V-a spus și dna. viceprimar de la PNL că 

a anulat licitația înainte să se schimbe legea și acum sunt oferte cu 40.000 de mii de euro, bani 

publici tocați aiurea.  

Domnul Gheorghe Dănuț Ghinieș: De la firme franțuzești, bănuiesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu știm o să răspundă.  

Domnul Gheorghe Dănuț Ghinieș: Da, mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc haideți să trecem pe ordinea de zi. 

Dna. viceprimar aveați o propunere? 
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Doamna Ramona Porumb -Viceprimarul Sectorului 1: Dacă trecem la votul ordinii de zi 1s vă 

rog da, da o să vreau să propun consilierilor pentru că sunt foarte multe proiecte față de care noi ne-

am mai exprimat. Dna. primar fără să și le susțină, văd că le tot introduce pe ordinea de zi. Astfel ca 

să fim mai eficienți, vreau să propun ca proiectele numărul 2,3,5,7,11,14, proiectele de la 20 la 27, 

proiectul numărul 53 și proiectele de la numărul 56, 63 să fie în această ordine primele care trec la 

vot în cadrul ședinței de consiliu de astăzi.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. O să rog colegii de la tehnic să 

introducă această propunere și o supun imediat la vot.  

S06 Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă supun aprobării propunerea doamnei 

Ramona Porumb, vă rog să votați scuze, scuze, scuze, stați un pic am apăsat greșit, scuze. Alex, te 

rog ajută-mă am apăsat greșit și trebuie să reiau nu mai merge. Poți să dai tu din sistem. Da te rog am 

apăsat greșit. Merge ok gata. Vă rog să votați propunerea doamnei Ramona Porumb. E  ok!  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : În legătură cu situația vizelor 

Comisiei 1 de buget, îi solicităm domnului Ned Vicol pentru proiectele de la punctele 2,3,5,7,11, 14, 

nu acestea sunt. Deci pentru proiectele de la 2,3,5,7,11și14 să ne spună care este votul dânsului sau 

dacă își asumă fiind în online avizele pe această comisie, pentru că la momentul acesta avem doar 

două voturi exprimate pe comisia C1.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, dl. Drăgușin, dna. Cășvean, dl. Ned, 

dl. Șerban și să răspundă dl. Net din online sau înscris pe grupul dvs. al comisiei de buget. O să 

opresc votul. Nu sunt în sală în acest moment. dna. Cășvean din online ne auziți? Avem 15voturi 

pentru, 2abțineri, 6voturi împotrivă. Propunerea a fost aprobată. Deci la punctul doi nu sunt avizele 

comisiei ?  

Propunerea dnei Ramona Porumb ca proiectele nr. 2,3,5,7,11,14, proiectele de la 20 la 27, 

proiectul numărul 53 și proiectele de la numărul 56 la 63 să fie în această ordine primele care trec 

la vot în cadrul ședinței de consiliu de astăzi.  

a fost aprobată cu 15 Pentru, 2 Abțineri,6 Împotrivă 

23 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Punctele 2,3,5,7, 11 și 14. Avem 

doar două voturi. Deci ne trebuie opinia domnului Ned Vicol de asumare a avizelor. Îl rugăm să intre 

în online pentru a-și exprima punctul de vedere.   

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Ozata vă rog.  

Domnul Alev-Burhan Ozata : Voi participa online începând .... Eu ies și o să intru online. Asta 

voiam să vă anunț.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sigur mulțumim nu da bănuiesc că v-ați exprimat 

votul pe grup. E în scris. Zic că nu are de ce să mai intre. Ați solicitat da. Dl. Ned vă rog.  

Domnul Ned Vicol (online): Așa bună ziua deci votul meu în cadrul comisiei de urbanism a fost 

făcut de urbanism, de buget cred că a fost pentru toate proiectele de pe ordinea de zi este Favorabil 

însă nu știu exact .......  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și spuneți că ați trimis și pe mail, Da?  

Domnul Ned Vicol (online): Am trimis și pe mail da însă în cadrul comisiei și- a exprimat votul 

pentru proiectele de pe ordinea de zi numărul 2,3,5. dna. Miloș ok.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Celelalte le avem. Mulțumesc dna. secretar a 

insistat să confirmați că veți veni să semnați în acest proces-verbal.  

Domnul Ned Vicol (online): Da voi veni să-l semnez.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dl. Ned, mulțumesc.  

Vă supun aprobării proiectul numărul doi privind modificarea HCL numărul 94 din 2015 privind 

acordarea normei de hrană pentru personalul Poliției Locale Sector 1, cu modificările și completările 

ulterioare. Deși este ordonanță, noi o să fim de acord cu acest HCL. Vă rog să votați. Dl. Nicolaescu 

dna. Grigorescu dl. Drăgușin dl. Șerban.  24 de voturi pentru proiectul a fost aprobat în unanimitate.  

HOTĂRÂREA PRIVIND MODIFICAREA HOTĂRÂRII CONSILIULUI LOCAL AL 

SECOTRULUI 1 NR. 94/28.05.2015 PRIVIND ACORDAREA NORMEI DE HRANĂ PENTRU 

PERSONALUL POLIȚIEI LOCALE SECTOR 1, CU MODIFICĂRILE ȘI COMPLETĂRILE 

ULTERIOARE  

A FOST ADOPTATĂ CU  UNANIMITATE DE VOTURI  

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Vă supun aprobări proiectul numărul trei pentru aprobarea protocolului privind finanțarea și 

realizarea în parteneriat a proiectului cultural religios de interes public local denumit concert de 

muzică sacră ”TU EȘTI PREOT ÎN VECI” între Sector 1 al municipiului București și Arhiepiscopia 

Romano-Catolică. Vă rog să votați! Vot vă rog aici da o clipă 24 de voturi pentru proiectul a fost 

aprobat. Da dl. Caraian. 

HOTĂRÂREA PENTRU APROBAREA PROTOCOLULUI PRIVIND FINANȚAREA ȘI 

REALIZAREA ÎN PARTENERIAT A PROIECTULUI CULTURAL-RELIGIOS DE INTERES 

PUBLIC LOCAL DENUMIT ”CONCERT DE MUZICĂ SACRĂ – TU EȘTI PREOT ÎN VECI” , 

ÎNTRE SECTORUL 1 AL MUNICIPIULUI BUCUREȘTI ȘI  

ARHIEPISCOPIA ROMANO-CATOLICĂ BUCUREȘTI 

A FOST ADOPTATĂ CU  UNANIMITATE DE VOTURI  

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Domnul Alberto-Iosif Caraian : Mulțumesc dna. președinte voiam să reamintesc că susțin aceste 

proiecte, dar vreau să vă întreb și eu să mă tot repet din păcate și vreau să întreb primarul, 

viceprimarul ce au în vedere cu comunitatea penticosală, pentru că tot ne rugăm să rezolvăm cu 

protocolul. Am mai făcut cereri iar și iar și au fost sunați și i s-a spus că nu se poate un răspuns 

oficial. Din păcate nu a primit. Văd că deja campania a început, li se bate la poartă și li se promite iar 

nu știu ce, dar de ajutat nu au trecut 3 ani, o să mai treacă unu și probabil că tot nu o să se rezolve 

nimic. Nu știu. Totuși aș dori un răspuns pentru această comunitate. Nu este o comunitate mică să 

știți. Mulțumesc.  
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dl. Ciungu.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mulțumesc frumos dna. președinte. O întrebare similară, de 

data asta pentru comunitatea creștin-ortodoxă, majoritatea din sector. După cum bine știți, există o 

serie de documente, un protocol propriu-zis cu Biserica și cu Patriarhia prin care sectorul poate să 

ajute bisericile din sector în sine. Avem o serie de clădiri care pur și simplu stau să cadă, cum este 

Biserica Sfânta Maria Herestrău. Deci stă să cadă la propriu. Preoții din aceste parohii nu numai că 

sunt activi, bineînțeles din punct de vedere spiritual, dar ei fac lucruri pentru comunitate, ei fac 

lucruri pentru cei care au cu adevărat probleme în în comunitate și cerem de de aceea a primarului să 

aducă pe ordinea de zi toate aceste documente. Pentru că nu poate să aducă doar un protocol cu 

Biserica Catolică, înțeleg că dânsa este catolică și aduce de acolo. Ok, dar hai să să ajutăm toate 

cultele până la urmă, pentru că repet, acești oameni, indiferent de de credința lor, ei fac treabă și 

pentru cetățeni și dacă putem să ajutăm aici, de ce nu o facem, de ce primarul blochează aceste 

documente, să vină Consiliu Local numărul unu și numărul doi. Avem protocolul cu Parohia 

Mavrogheni care este în funcțiune, este activ până la anu. Parohia a construit deja clădirea, a 

construit deja centrul integrat pentru copiii cu sindrom down, este primul centru integrat din 

România pentru așa ceva și așteaptă. Acum, se pare, investiția este din nou blocată. Îi cerem 

directorului de la investiții să vină aici. Îi cerem primarului să vină să ne explice de ce blochează o 

investiție pe care i-a cerut-o. Ea a cerut ca această clădire să aibă o pompă de căldură care face sens 

într-o clădire nouă, care este izolată foarte bine cu vată minerală ș.a.m.d. Aici face sens într-adevăr o 

pompă de căldură, dar acum blochează investiția. Deci au au confirmat tot ce vreți dvs. Ministerul de 

Finanțe, Curtea de Conturi, Secretariatul pentru Culte, Guvernu României, Primăria Capitalei a dat 

autorizație pentru așa ceva. Toți au confirmat că proiectul pompei de căldură este parte integrantă din 

proiectul clădirii. Doar aici, la Sectorul 1, se blochează și nu înțelegem de ce și cerem primarului să 

facă treabă să, până la urmă să facă ceea ce a cerut chiar ea în momentul în care sa  decis despre 

proiect. Deci este un proiect votat de Consiliul Local și repet, este un centru integrat pentru copiii cu 

sindrom down. Parohia de acolo face treaba. A făcut și o grădiniță pe cont propriu. Vrea să facă 

terapie reală și pentru copiii cu sindrom down, dar și pentru părinții lor. Repet, așa ceva nu există 

astăzi în România și este un centru care va fi acreditat prin Ministerul Sănătății. Deci poate să meargă 

oricine acolo, mai ales cei din Sectorul 1. Oameni buni, pentru ce? Pentru ce blocați așa ceva? Care 

este scopul? Veniți în fața consiliului cu aceste documente și dați drumul la investiție. dna. Primar mi 

se pare absurd ca dvs. să cereți acolo pompă de căldură. Toate instituțiile statului să se ocupe și să 

ajute, să dea toate autorizațiile necesare. Se întoarce la dvs. și dumnevoastră o țineți acolo în birou. 

Care este scopul? Pe cine ajută. Mulțumesc  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc presupun aprobării proiectul numărul 

cinci privind modificare a numărului burselor de performanță de merit, de studiu și ajutor social 

pentru elevii de la cursurile cu frecvență din învățământul preuniversitar de stat Sector 1 pentru anul 

școlar 2022-2023. Vă rog să votați vot vă rog vă rog să votați dl. Iordan, dl. Bârgău, dna. Otilia 

Sorete, dl. Dinu, dl. Drăgușin, dl. Bârgău, dl. Drăgușin o să opresc votul. 25 de voturi pentru 

proiectul a fost aprobat. Dna. Porumb și o să vă invit la microfon și ceilalți cetățeni care au mai 

rămas în sală.  

HOTĂRÂREA PRIVIND MODIFICAREA ȘI COMPLETAREA HOTĂRÂRII CONSILIULUI 

LOCAL AL SECTORULUI 1 NR.154/21.10.2022 PRIVIND APROBAREA NUMĂRULUI ȘI 

CUANTUMULUI BURSELOR DE PERFORMANȚĂ, BURSELOR DE MERIT, BURSELOR 
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DE STUDIU ȘI BURSELOR DE AJUTOR SOCIAL PENTRU ELEVII DE LA CURSURILE CU 

FRECVENȚĂ DIN ÎNVĂȚĂMÂNTUL PREUNIVERSITAR DE STAT SECTOR 1 PENTRU 

ANUL ȘCOLAR 2022-2023, CU MODIFICĂRI ȘI COMPLETĂRI 

A FOST ADOPTATĂ CU  UNANIMITATE DE VOTURI  

25 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Da, vă rog, pentru că am ajuns la bursă, 

respectiv unitățile de învățământ. Aș vrea să vă aduc la cunoștință, eventual, să dezbatem și să 

solicităm primarului, în primă instanță să vină în regim de urgență cu un proiect cu privire la Școala 

numărul 183. Știți prea bine, cu toții acolo avem un teren pe care proprietarul vrea să-l să-l vândă. 

Acolo a fost curtea unei școli, respectiv a școlii 183. Proiectul a trecut de Capitală acum o lună de 

zile. Deci, acum o lună de zile cei de la Capitală ne-au dat acordul și a vrea să-i mulțumesc pe 

această cale colegului meu Răzvan Mitu pentru susținerea proiectului în cadrul Consiliului General? 

într-o lună de zile, noi așteptăm în continuare ca proprietarul să vândă acest teren și ne mă uit cu 

stupoare pe ordinea de zi că nu văd nicăieri acest proiect prin care primăria să constituie noi Consiliu 

Local, să constituim o comisie care să ocupe de achiziționare a acestui teren. Ce așteptați, oameni 

buni, să acei copii au câțiva metri unde pot desfășura niște activități în aer liber? A trecut o repet, o 

lună de zile de când Consiliul General a votat. De ce nu se află astăzi pe ordinea de zi hotărârea de 

Consiliu Local prin care constituim această comisie care să ocupe de achiziția terenului Școlii 

numărul 183. Ce așteptați să se construiască acolo vreun bloc, să se vândă către nu știu cine și un 

copiii unde să ducă să facă orele de sport pe stradă. E încă o dovadă a faptului că nu știți ce se 

întâmplă cu cu unitățile de învățământ, cu sectorul în general și tergiversați proiecte cu lunile.  

Vă treziți după ani de zile că nu mai e nimic de făcut. O altă dovadă a ceea ce spun e proiectul 

care se află pe ordinea de zi suplimentară, dar aici avem nevoie de explicații. Ministerul Dezvoltării, 

Lucrărilor Publice și Administrație ne transmite o adresă în aprilie, la începutul lunii aprilie, cu 

privire de la sala de sport de la Nicolae Iorga, sală de sport care este încadrată în grad de risc seismic 

și ne spune foarte clar în termen de 5 zile de la data primirii listei, noi trebuia să transmitem acordul 

pentru a introduce această sală de sport într-un program pentru consolidarea în sala de sport, 

consolidare și reabilitare. Aprilie Noi suntem la sfârșitul lunii iunie, aveați termen 5 zile, măi, oameni 

buni, ce faceți? Discutam punea zilele trecute dna. primar Dita, mai lista pe facebook cât de 

interesată, că de preocupată e de unitățile de învățământ și mă uit că proiectul e făcut pe 20 aprilie. 

Unde a fost proiectul ăsta din 20 aprilie până azi, finalul lui iunie, în același seltar al primarului unde 

le ține și pe cele 30 și ceva ale noastre și întreb eu Dacă oamenii ăștia ne-au dat aici 5 zile, ce mai 

căutați ați cu proiectul ăsta, că deja ne spus că ne scot din lista proiectelor respective. De ce pierdeți 

timpii ăștia? Am pierdut modernizarea stațiilor STB. A nu ne-am încadrat în Rabla locală , pierdem, 

am pierdut prin AFM stațiile pentru încărcarea autovehiculelor electrice. Pierdem și partea cu sala de 

sport de la Iorga. Măi, oameni buni, ce faceți și tot timpul PNL și PSD devine păi a veți HCL-urile 

votate. Uitați-vă voi când veniți cu ele din 5 aprilie, voi veniți cu ele în iunie, faceți ceva, cel puțin să 

nu pierdem terenul de sport al școlii 183 și cu celelalte informări care vă vin. Veniți la timp, nu vă 

veniți după doar să vă vă ietați că cineva nu vă votează.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, dna. Regalia din online și se pregătește 

dl. Pânișoară. Sunteți următorul înscris și apoi dl. Anghelușiu Petru dna. Regalia.  
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Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia (online): În legătură cu școala 89 ne-au trebuit 2 ani ca 

dosarul acela să ajungă la Primărie și să ajungă pe masa consilierilor generali. Nu uitați că noi 

vorbim de acest teren din ianuarie-februarie 2021. Nu uitați că noi vorbim de terenul școlii 162. Nu 

uitați că vorbim de Școala Iorga. Nu uitați că vorbim de nevoile pe care le au școlile de extindere a 

spațiilor școlare. Vă anunț că anu acesta suntem în pericol de a funcționa între grupe la Delia de 

Rădulescu nu mai vorbim de școala 12. Să sperăm că la Pia Grădeanu vom vedea noi cum va fi cu 

școlarizare a grupelor pregătitoare. Educația, pe ultimul loc în Sectorul 1. Îmi pare foarte rău, îmi 

pare foarte rău că mu-team să avem un sector, unități școlare care să se întoarcă după școală. Având 

în consideră-re faptul că avem bani, ne-am adus aminte. Suntem la sfârșitul lunii ianuarie și Doamne, 

la sfârșitul lunii iunie și de la sfârșitul lunii ianuarie. Vă rog frumos să facem completările consiliilor 

de administrație ce funcționează în școli. Din ianuarie. Cu acestea funcționează un număr incomplet 

de consiliere, că nu prea funcționează legal. Vedeți că suntem în iunie 25. Vă rog eu frumos, până la 

sfârșitul lunii iulie să facem propunerile pentru consiliile de administrație care vor intra în funcțiune 

la 1 septembrie și luna august. Proiectul să treacă în fața noastră, a consilierilor. Haideți să respectăm 

legea, haideți să ne intereseze ze copiii ăștia care intră în școli și grădinițe. Uitați-vă ce este la 

televizor. Am trecut printr-o etapă în care copiii s-a, părinții și-au înscris copiii în grădinițele 

Sectorului 1. N-avem nicio grupă în plus față de anul 2019 nimic. Avem patru grupe de creșe ante-

pre-școlar, atât l a ZebraZu. Și acolo e omor. Haideți să facem ceva pentru copiii acestui sector. Nu 

facem străzi, nu facem  spați verzi, nu facem căldură, nu facem ce nu facem, nici reabilitare de școli. 

Nu facem nimic. Haideți, vă rog frumos și mă adresez în primul rând cabinetul lui doamnei primar, 

dna. care răspunde de școli. Vă rog să se implice. Vine 1 septembrie și iarăși vom intra cu aceleași 

clase, mutare în care părinții vor investi ca să le facă umane, cu aceleași bănci. Nu mai vorbesc de 

proiectele europene de pe MADR-s. Suntem pe ultimul loc, avem cei mai puțini solicitanți, n-am 

ajutat cu nimic școlile, îmi pare rău, mulțumesc,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc, vă rog, dl. Pânișoară, apoi dna. Iacob 

și dl. Păiuși.  

Domnul Alexandru Pânișoară: Mulțumesc, bună ziua. Foarte greu să încep să am, să fiu și coerent 

în ceea ce urmează să spun. Cert este că în weekend am fost la cartier, în cartierul Chitila-Triaj. Nu 

sunt o persoană ușor de impresionat, dar ce am găsit acolo m-a impresionat. Adică această 

administrație toată de la un capăt la altul, nu mai facem nicio diferență, că vorbim de primari, de 

consiliu, de orice nu are nicio prioritate. Deci asfaltăm niște străzi care nu trebuiesc asfaltate, pe 

unele le lăsăm deoparte. Până la străzi, acei oameni beau apă infestată cu păcură, apă industrială. Nu 

numai adulții, cât și copiii nu au eliminat public.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: V-ați înscris pe patru proiecte.  

Domnul Alexandru Pânișoară: Da  pentru 4 Proiecte și diverse. Vă spun exact despre ce este o 

patru proiecte. Nici data trecută am cerut un cuvântul și nu mi s-a dat. Pe proiectele pe care am ce 

solicitat dna. Porumb, că nu mai e în sală. Nu, evident, are practica în fiecare ședință să completeze 

ordinea de zi, dar văd că își tot pune întrebări retorice ce așteaptă dumneaei? De ce nu completează 

ordinea de zi cu aceste proiecte pe care consideră că administrația Arma nu le face? Pasivitatea este 

cu atât mai gravă la dumneaei decât este la administrația Armand, care ne-au obișnuit deja de 3 ani 

de zile terenul de sport. De ce nu se expropriază și se cumpără? Pentru că valoarea de achiziții este 

mai mare decât exproprierea aia. Să ne spună și nouă care este interesul, de ce se împinge o vânzare 

și nouă expropriere așa cum ar trebui și ar fi civilizat. Am și eu lifturi la bloc, eu nu particip la niciun 
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program de reabilitare, modernizare, liftul. Nu. Nu știu de când administrația trebuie să plătească 

niște lifturi, care sunt proprietăți private în fond. Adică despre ce priorități vorbim în această 

administrație a Sectorului 1 atunci când alocăm bani, atunci când aprobăm hotărâri, atunci când ne 

preocupă interesul cetățenilor. Avem oameni care nu au apă portabilă, care nu au canalizare, care nu 

au energie electrică. Astea-s principalele probleme pe care trebuie să le rezolvăm înainte de a ne 

pune problema dacă modernizăm iluminatul public de lângă Primăria Sectorului 1. Toate proiectele, 

într-adevăr, sunt benefice, dar trebuie făcute într-o anumită ordine, într-o anumită coerență, într-o 

anumită normalitate. Nu putem să lăsăm doar pentru că sunt 200 de familii și poate nu contează ca 

număr electoral să-i lăsăm uitați de lume, să nu poți ajunge la ei. Este dezastru ce se întâmplă acolo. 

Ministerul de Finanțe a primit o hotărâre definitivă ca până la sfârșitul lunii iulie să igienizeze toată 

zona Strada Carierei, că se pare că al lor aparține cei de la Garda de Mediu. Știți ce-mi spun atunci 

când îi sesizez să vină să dispună măsuri contravenționale fa față de cei care au terenuri pe care au 

deșeuri. Atât Primăria, Poliția Locală, cât și Oficiu de Cadastru și Publicitate Imobiliară nu pot 

comunica cine sunt proprietarii. Autoritatea publică are cel puțin o evidență din punct de vedere 

fiscală. Ar putea ajuta Garda de Mediu și nu a face corespondență cu aceasta pasând responsabilitatea 

de la unii la alții, pentru că problema mea este că e gunoi în sector, nu că are Garda sau Poliția locală 

competență, nu mă interesează. În 30 de zile acel gunoi trebuie să dispară. Cine o face? Nu e 

problema mea, ca cetățean care sesizez ce administrație, iar consiliu ați putea să introduceți, că aveți 

posibilitatea să aveți inițiative, proiecte de hotărâri. Nu trebuie să așteptați după administrația 

Clotilde Armand haideți să încetăm cu sarcasm, cu întrebările retorice gata, știm de 3 ani primarul 

lipsește. Nu facem ce putem să facem. Păi, haideți să facem ceea ce trebuie să facă ea. Consilierii pot 

propune proiecte de hotărâre. Dacă primarul n-o face, faceți-o dvs. vă rog frumos, nu mai tegiversați 

și nu, nu degeaba puneți vina pe Clotilde Armand. Este inutil, oamenii suferă în teritoriu, iar aici nu 

se face decât un schimb de replici. Este irelevant. Vă rog rezolvați problemele acestui sector, pe cele 

grave, întâi și ulterior cele care contează. Mulțumesc da mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Pentru sfaturi dl. Pânișoară se pare că doar noi 

muncim aici, dar din păcate, atribuțiile ne sunt limitate. Nu putem să intrăm și în executiv. dna. Iacob 

vă rog  

Doamna Oana Iacob: Voiam să vă spun că proiectul legat de Școală de sport de la Iorga este pe 

ordinea de zi suplimentară. Deci nu da ok-ție că de ce nu a trecut pe ordinea de zi asta o dată și doi. 

Vă rog frumos să nu mai fumați în sala de consiliu, chiar dacă este țigară electronică. Mulțumesc  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dl. Păiuși.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Da mulțumesc dna. viceprimar 

Porumb trebuie să vă reamintesc că acel HCGMB la care ați făcut dvs. referire a fost votat în data de 

29/05/2023 și a fost publicat acum 1 săptămână. Deci noi luăm act din momentul publicării a unui 

asemenea document. Asta pentru informarea dvs. Între timp a fost făcută o întreagă corespondență cu 

proprietarul și este pe plus, dispoziția de constituire este în fața mea. Cu alte cuvinte, aparatul de 

specialitate, prin Direcția de Cadastru, s-a mișcat, ca să spun așa, exemplar și cu celeritate. Deci nu 

trebuie să faceți acuzații că ce face dna. primar sau de ce nu ne mișcăm noi din punctul ăsta de 

vedere al administrației, eu vă confirm cu documente clare că ne mișcăm, să spunem așa, mai mult 

decât cu celeritate.  
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07 Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Da, iar legat de de Iorga vă spun că 

am. Deja am semnat două certificate de urbanism. Sala este evident că știm foarte bine despre ce este vorba. 

Au mai fost în ședință de Consiliu Local și nu ați votat?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : dl. Păiuși de ce nu așteptați s ă și vină dna. Porumb de la toaletă 

înapoi? Cu cine vorbiți? Vorbiți cu pereții sau cine? Vorba? Că nu înțeleg. Adică vă faceți un filmulețți aici, 

mai încolo? Vreți după aia, să vă faceți un filmuleț s au cum....!?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : M-am adresat ...D vs. nu f aceți parte din 

grupul PNL? Sau din ce faceți parte?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Era frumos să-o așteptați să revină !  După trei ore e normal să fie 

nevoie de o pauză  să....  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Eu ma adresez la.....Dar poate nu mai 

vine, poate doamna sa dus acasă, să se odihnească.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Nu este cazul! Asta face doamna primar! Unde e dna. primar , e 

acasă să se odihnească? Sau e la sediul  USR, c a pe 30 mai?  Pe 30 mai ce căuta primarul Sectorului 1 la 

USR, t oată ziua? T oată ziua un de era? Cine era aici la primărie? Primarul ăsta al Sectorului 1 pe care îl aveți 

dvs. Primarul ăsta ce căuta la sediul USR? 1 zi întreagă, pe 30 mai ne spuneți și nouă !?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Aveți dvs. o problemă pe 30 mai !?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Nicio problemă. Ne spun zeci de colegi de la USR că a fost toată 

ziua la sediul USR. Să vă certe  pe dvs.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : De unde știți dvs.?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : De la colegii dvs. !   

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Aveți informații. Sunteți pus să ne 

urmăriți?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : De la colegii dvs.! Dl. Păiuși de ce dna. primar Armand nu este în 

primărie, de ce nu-și face treaba?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : De unde știți că nu este în primărie ?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Este plecată în campanie electorală cu USR,deja?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : De u nde știți dvs. că nu este în primărie?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Păi să vină aici, unde e? Unde e?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : De ce vreți dumneavoastră  să vină aici?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Da, vreau........  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Doamna primar are atribuții.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Toți cetățenii vor să-și vadă primarul la muncă, n u în campanie 

electorală,  
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Doamna primar are atribuții.. nu să 

vorbescă cu dumneavoastră  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Campanie electorală mai are să știți, Septembrie 2024, 1 an și trei 

luni! Hai la muncă, hai la muncă nu mai stați degeaba!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Exact asta face domnule consilier 

Ciungu, față de dvs. care doar trăncăniți acolo în fața microfonului.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Așa trăncănim, trăncănim, noi trăncănim. Da, o facem pentru 

cetățeni, să știți.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : O faceți împotriva lor și asta ați făcut și 

faceți.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Uite că a venit și dna. viceprimar înapoi o să vă poată răspunde la 

întrebări. Voiam doar să să revin eu pe ideea cu  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Vi s-a dat cuvântul sau dumneavoastră 

luați cuvântul fară să cereți!? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Proiectul  PNL pe care l-ați pierdut pentru că aveați 5 zile să veniți 

în Consiliu Local. N-ați venit, ați stat două luni de zile, l-ați pierduți. Sunt bani pierduți, așa cum ați făcut și cu 

stațiile pentru autobuze, singurul sector din Capitală care n-o să aibă stații de autobuze refăcut, așa cum ați 

pierdut și pe rabla local. Sunt proiecte pierdute de administrația Armand sunt bani europeni pierduți?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Nu este niciun proiect p ierdut !  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Total pierdut  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Dumneavoastră nu vota ți niciun proiect  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Confirmat de Primăria Capitalei,  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Pe care ar trebui să le votați. Ce vorbiți 

acolo?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Con firmat d e Primăria Capitalei? Bani pierduți? Asta sunt bani 

sparți și  bani pierduți, c ele două opțiuni, cele două opțiuni la USR, la dna. primar, acolo la USR, la sediul 

dvs. Sector 1, când se duce să vă certe pe dvs. Colegii de la USR care totuși văd ce se întâmplă? Au plecat de 

la USR, au venit și la PNL sau dus și în altă parte pentru că și-au dat seama că n-au cu cine!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : La dvs. la PNL credeți că mai aveți 15% 

sau 5% eu cred că nu să mai aveți.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Puteți să vă uitați la sondajele de opinie să vedeți că PNL Sector 1 

a crescut pe când  USR se duce sub 20% în Sectorul 1 .  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Nici nu mai existați ca partid .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Ciungu  
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Sunt eți în trena PSD-ului nu faceți 

altceva decât să cântați la ușa lor  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Domnul Păiuși vă rog haideți vorbiți punctual pe 

proiecte  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Ai ci în Sectorul 1. Eu consider că administrație liberală este cea 

mai bună și a fost cea mai bună și are șanse reale să schimbe sectorul în bine consider că dumnevoastră  

spargeți bani publici.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl Păiuși mai aveți ceva de adăugat? D acă nu inchideți 

microfonul!  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Nu mai am nimic de adăugat dar omul 

acesta se l amentează aici în fața microfonului  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mai aveți ceva de adăugat? Haideți să vorbiți pe rând, 

vă rog, fără acuzații.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Ceea ce am spus am spus.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: V ă mulțumesc închideți microfonul  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Minciuni  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: dl. Ciungu vă rog n-ați apucat să spuneți vă rog.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Da n-am am apucat  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și îl invit pe dl. Anghelușiu  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Voiam doar legat și de ordinea suplimentară. Partidul Național 

Liberal a mai spus de atâtea ori acestui primar că nu vom vota ordine suplimentară venită cu câteva ore 

înainte, cu 1 zi înainte. Cum putem noi să citim z eci de proiecte cu câteva ore înainte. Sunt, bineînțeles, 

proiecte acolo, inclusiv pentru strada Liliacului. Noi suntem pentru acel proiect și când va veni pe ordinele de 

de zi standard îl vor îl vom vota. Da.  

Vreau să să să înțeleagă lumea de acasă faptul că procedural, acest primar se folosește de absolut toate 

chichițele legislative, ca să nu, repet, ca să nu ne dea drumul la proiecte, spunea mai dev mai devreme dl. 

Pânișoară observ că a venit să și dânsul să-și ia, să-și facă catout  pe youtube, să-și facă un filmuleț. A venit 

aici, ne-a spus și a plecat, a atacat-o pe dna. viceprimar Porumb că vezi doamne, de ce nu facem noi, s-a atacat 

consiliu, am văzut că a încercat să o scape pe dna. Armand. Văd că dânsul se se schimbă, așa e ca apa prin 

munți. Nu, domnule Pânișoară, domnule președinte al PP-USL Sector 1, că asta sunteți și probabil candidat al 

din partea domnului Dan Voiculescu, că de asta aveți Antena 3 după dvs. tot timpul. Noi aici tocmai vă 

spuneam mai devreme, adică ne copiați ce spunem noi. Noi spuneam mai devreme că oamenii au nevoie de 

apă și canal în sector. Ați venit și dvs. Noi spuneam că am depus peste 50 de proiecte care sunt blocate de 

primar, după aia venea să ne spuneți de ce-mi depuneți proiecte. Păi nu prea are sens. Da, înțeleg ce vreți să 

faceți și pentru dvs. Observ campanie electorală din punctul meu de vedere. Apropo de de ce ați mai făcut 

procese pe pe tema Green Field și drumul Vadu Moldovei, aici cumva sunteți în paralel cu cu Armand pe pe 

aceeași temă.  
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Altă altă întrebare pentru dna. Armand. Când dați drumul la drumul Vadu Moldovei? Dna. primar 

când mergeți să discutați cu primarul general și să deblocați situația în Green Field? Vă place să țineți acei 

oameni acolo blocați? Vă place asta? Nu!? Ce contează oamenii pentru dvs.,ce contează? Irelevant! Nu sunt 

cetățeni ai Sectorului 1 care sunt nevoiți să plece în Ilfov ca să întoarce, se întoarcă în Sectorul 1. Deschideți 

drumul Vadu Moldovei. Dna. primar găsiți soluții, le aveți! 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc dl. Anghelușiu și o să dau drumul pe votul 

și pe proiectul numărul șapte. Între timp, vă rog dl. Anghelușiu.  

Domnul Anghelușiu Petre: Bună ziua mă numesc Petru Angelușiu. Sunt vicepreședintele Asociației 

Băneasa Lac, reprezentant al cetățenilor de pe străzile Liliacului, Bujorului, Nuferilor și alte șase-șapte străzi, 

adică câteva mii de cetățeni în în această de această dată voi face notă discordantă față de intervenție le mele 

anterioare și notă discordantă și față de atmosfera de până acuma din ședință, în sensul că nu am de reproșat 

cuiva ceva, dimpotrivă. Am de mulțumit celor care sunt în această sală și nu numai unora dintre ei, ci tuturor 

din tuturor reprezentanților formațiunilor politice, pentru că de la ultima ședință lucrurile au mers foarte bine 

și astfel străzile Nuferilor și Bujorului sunt în situația de a se da ordinul de începere a lucrărilor, ceea ce pentru 

noi este un eveniment, aș putea spune, fără exagerare, aproape istoric. După atâția ani, după șapte-8 ani de 

eforturi în care am trăit în noroi și în în praf, se apare în sfârșit posibilitatea de a se rezolva acest aceste 

lucruri. Mulțumesc în acest sens în prim, în primul rând celor de la USR aș spune pentru că au făcut tot ce s-a 

putut să să să să urgenteze acel aceste aceste demersuri, dar nu pot să nu mulțumesc nici cel celor de la PSD 

sau celor de la PNL pentru că au fost alături de noi și le-au sprijinit de fiecare dată. Și nu în cazul nostru nu i-a 

existat acea divergență de opâinii, nu a existat acea situație în care pentru interese meschine politice să se 

acționeze în defavoarea cetățenilor. Vă asigur că acest sprijin comun pe care l-ați avut pentru noi nu este 

despre a câștiga sau a pierde cineva una dintre formațiuni politice. Acest plus pe care l-ați adus nu va fi uitat 

de către cetățeni și este un exemplu de bune practici care ar putea fi luat în considerare și pentru viitor. 

Rugămintea mea este să astăzi să votăm și indicatorii economici pentru Liliacului pentru a putea. Noi ca 

cetățeni, rămânem cu realizările, frustrările încercăm și inevitabil le le le le uităm. Haideți cu toții să mai 

facem în ultimul efort să aducem în rândul celorlalte două străzi ș i Liliacului să putem să asfaltăm și 

Liliacului pentru că nu este o dorință întâmplătoare fără să se asfalteze Liliacului. Va exista acolo 

disfuncționalitate majoră pentru că din motive tehnice nuferelor va fi cu sensul unic, iar intrarea se face în 

cartier pe Nuferilor ieșirea pe Liliacului degeaba asfaltăm Nuferilor și Bujorului dacă Liliacului rămâne 

neasfaltat, deci amprenta acestui dezastru ar rămâne. Vă rugăm frumos să ne ajutați să ajungem la bun sfârșit 

și vă mulțumim tuturor pentru sprijinul pe care ni l-ați acordat până acuma.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: N-aveți de ce să ne mulțumiți. E normalitate, Doamne 

ajută ! A șa să se întâmple cu toate celelalte străzi. Era înscrisă la cuvânt dna. Ramona Porumb. Apoi dl. 

Tudose, dl. Șerban.  

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Eram înscrisă. Cu privire la replica domnului 

Păiuși, i-aș spune că și ieri, dacă în primul rând, dacă era un proiect de interes, în momentul în care vă rog să 

votați consilier general la Capitală, v-ar fi spus în secunda doi că s-a votat proiectul ăla în sedință. Cei de la 

Capital aveau termen 10 zile să transmită la prefect și de la momentul transmiterii către prefect hotărârea deja 

era în vigoare. E un proiect la care aparatul de specialitate trebuia să dea copy-paste, atât vă luau câteva ore să 

îl faceți. Deci nu spuneți că de acum 1 săptămână, de acum nu vă preocupă. Punct.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Către dl. Angelușiu dl. Angelușiu.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Din online dna. Grigorescu dl. Jurubiță dl. Chirvasă dl. 

Ned vă rog să votați.  



Pag 78 din 98 

 

PV nr.23 -21.06.2023 

 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Doresc să vă precizez un amănunt ca una din persoanele care m-am 

ocupat, zic eu, constant, de problema asfaltării din zona dvs. inclusiv Liliacului. Votul consilierilor PSD îl știi 

de dăți bune că este pentru a se face această lucrare, însă nu vă lăsați păcălit. Am văzut că foarte politicos și 

foarte diplomat ați mulțumit grupului USR. Vă spun care este strategia, o ordine suplimentară care mi se bagă 

sub nas cu câteva ore înainte de ședință. Sunt proiecte față de care, indiscutabil, avem o opinie deja formulată, 

cum este cazul Liliacului la care suntem pentru la care se bagă pe lângă și proiectele de interes ale USR-ului. 

Nu o să intru aici în amănunte. Deci, cu reținerea de a vă solicita un minim de înțelegere, vom convoca din 

discuțiile purtate și cu colegii. Vom convoca de urgență o ședință pentru a dezbate și trece punctele care se 

merită de pe această ordine suplimentară, între care și strada la dvs. Reținerea față de ordine suplimentară 

votată integral într-o din care avem deja 60 și ceva de puncte, pe ordinea de zi normală și se mai bagă încă 20, 

cred că este justificată și din partea noastră, a consilierilor. Credeți-ne că nu este o problemă de rea-voință sau 

o problemă de interpretare greșită. Vrem să ne asigurăm că tot ceea ce votăm este și legal. Deci cu aceeași 

susține de care v-am asigurat și am dat dovadă și mandatul trecut și în acest mandat. Vă rog să mă bazez pe 

dvs. ca reprezentant, să explicați de ce există această abținere pentru ordinea suplimentară, în condițiile în care 

ea este tratată ca un bloc de proiecte între care sunt amestecate proiecte foarte bune pe care le susținem, cu 

proiecte mai puțin interesant a ca să fiu politicos, vă mulțumesc pentru înțelegere.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc rezultatul votului 25 de voturi pentru 

proiectul numărul șapte.  

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA ȘI FINANȚAREA PROIECTULUI CU TITLUL 

“DOTARE UNITĂȚI DE ÎNVĂȚĂMÂNT PREUNIVERSITAR DE PE RAZA SECTORULUI 1 

AL MUNICIPIULUI BUCUREȘTI” ÎN CADRUL APELULUI DE PROIECTE PNRR/2022/C15/ 

COMPONENTA C15 – EDUCAȚIE 

A FOST ADOPTATĂ CU  UNANIMITATE DE VOTURI  

25 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Domnul Anghelușiu Petre: Așa. Deci, până la urmă să îmi ce îmi îmi cer scuze pe  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dl. Nicolaescu. 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Dl. Anghelușiu vă răspund eu da, grupul PSD, cred dl. Tudose a 

spus că nu vor să voteze astăzi pentru că au primit ordinea suplimentară ieri. Dacă ați fost atent, sunt 60 și 

ceva de încă ordinea de zi, dintre care tot majoritatea de aici, PSD și PNL au decis să se voteze azi doar 20 de 

puncte. Foarte, nu foarte normal. Adică din punct de vedere al majorității. Astfel, dorința lor asta s-a 

materializat în vot. Același lucru se poate face și pentru doar un punct de pe ordinea de zi pentru asfaltarea 

Străzii Liliacului, pentru care USR-ul bineînțeles că dna. primar l-a propus. Am votat pentru și eu nu înțeleg 

de ce dl. Tudose ar putea chiar să spun la microfon PSD-PNL votează tot pentru. USR votează pentru. S-ar 

putea trece astăzi acest proiect. Nu e nevoie de celelalte 14 care sunt pe ordinea de zi suplimentară. E vorba 

doar despre Liliacului, care este în același pachet cu Bujorului, și cu Nuferilor.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Să știți că înțeleg repede. Haideți că vă spun de ce,  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu :  Haideți votați acum de ce 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Vă spun imediat de ce și să ne asculte și dl. Anghelușiu. În urmă cu 

câteva zile, pe pagina ……, ba pardon, pe munca doamnei primar Armand pe facebook, apărea deja că a 

semnat autorizația pentru Liliacului.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Nu apărea haideți să ne uităm pe facebook...  
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: Există postarea o să vo dau dar nu, nu intru în dezbatere.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Postarea e publică o putem vedea și acum.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Vă spun imediat. Nu am o problemă, nu am o problemă.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Haideți să votăm. Oamenii ăștia stau și așteaptă de 10 ani  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dl Nicolaescu încă o dată consider  și eu mi-am permis ca unul dintre 

cei care a militat activ, nu cum a făcut USR pentru această stradă care tot mandatul trecut a blocat datorită 

unui consilier USR trecerea acestei țări în din mandatul trecut în regimul de asfaltare și știți foarte bine la ce, 

dacă vreți vă dau toate toate datele. Da, un consilier, o persoană, un simpatizant de-al dvs. în mandatul trecut a 

a ales varianta să nu cedeze o mică bucată care era în fața porții.  

Trecem peste chestia asta dacă veți vă dau toate amănuntele. Problema mea legată să nu mai blocăm 

nimic și spunem de acel proiect pe care repet, m-am implicat și l-am sustinut este că doresc să parcurg. Mi se 

pare absolut normal să văd exact ceea ce ni s-a trimis de ieri pe pentru astăzi referitor la indicatorii pe care 

dvs. i-ați prins pentru această lucrare să fiu sigur că ceea ce te votează este legal. Vom convoca cu ședință de 

urgență pentru aceste străzi. Locatarii și locuitorii dacă au așteptat 4 ani de zile pe jocurile politice ale USR-

ului la cadastrarea străzii pentru că nu se putea face decât dacă aveam posibilitatea de introducere a apei și 

canalizării integrale. Cred că vom găsi această înțelegere pentru câteva zile să putem să avem proiectul corect 

dezbătut. Vă mulțumesc  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Deci grupul USR propune suplimentarea ordinii de zi cu numărul 

șapte. Asfaltarea străzii Liliacului, aprobarea indicatorilor pentru votul în ședința de astăzi.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Haideți să vedem cine este pentru este 

propunerea grupului USR. Deci grupul USR a propus suplimentare a ordinii de zi cu acest proiect. Da, indic 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru strada Liliacului, este proiectul șapte de pe ordinea 

suplimentară.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Proiectul nouă de pe ordinea suplimentară.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Proiectul nouă. Rectific proiectul nouă. 

Acuma consilierii au ocazia să voteze pentru suplimentarea ordini de zi cu acest proiect sau să refuze. Haideți 

să vedem zic haideți să vedem da cine este pe uitați noi suntem pe uitați aici dl. Aghelușiu uitați-vă la noi cine 

este pentru aprobarea modificării ordinii de zi cu proiectul nouă de pe ordinea suplimentară. Vorbim de 

indicatorii tehnico-economici Strada Liliacului da uitați aici un cine ridică mâna da uitați-vă la noi.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Haideți să-i răspund domnului Tudose. Sunt aceași indicator ca la 

Nufărului și l-aia. Nu dl. Tudose faptul că o să convocați peste 1 săptămână, haideți să votăm astăzi  Va fi și 

votul PSD nu se va uita că va fi și  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Haiideți să vedem cine are curajul  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : USR vrea să voteze astăzi.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Da deci exact ce se întâmplă de 7 ani de zile.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Haideți să nu mai blocăm! Dl. Tudose dvs. ați spus de blocaj. Haideți 

să nu mai blocăm!  
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Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Asta însemnă administrație dl.Anghelușiu 

poate astăzi o să vă dați seama și dvs.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da. Haideți să rămână până la final. dl. Anghelușiu, că 

o să o să stabilim atunci.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Deci USR, dvs. ați lipsit? A propus suplimentare a ordinii de zi cu 

punctul nouă de pe ordinea de zi suplimentară Aprobarea indicatorilor pentru strada Liliacului.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Sunteți pentru sau împotrivă?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da sigur o să supunem la vot?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Da vă rog să supuneți la vot  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: dl. Ciungu și dl. Tudose.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mulțumesc. Vedeți, creăm aici niște scandaluri din nimic, cum a 

spus și foarte bine colegul nostru dl. Tudose, specific pentru Liliacului putem să facem o nouă ședință de 

urgență. Consiliu Local are această posibilitate. Ascultați-mă un pic și și vă explic punctul meu de vedere 

putem să facem o nouă ședință de urgență ca să avem timp să citim proiectul. Este important să Sulicițas, 

Sulicițas că proiectul băgați pe dragi colegi de la USR, băgați pe gât sute de pagini cu câteva ore înainte 

demonstrează că sunteți doar niște politruci de rug de rit vechi. Nu puneți aceste proiecte în dezbatere publică, 

nu le puneți în consultare. Deci sunteți obligați de lege dacă nu faceți aceste lucruri și atuncea vreți acuma să 

luăm preferențial o stradă de pe ordine de suplimentară, să o luăm doar pe aia și să o votăm doar pe aia. 

Atuncea eu vă întreb ce tudi? Pentru că pe aceeași ordine de zi suplimentară, Domnule Păiuș, aveți pe lângă 

strada Liliacului? Mai aveți strada Intrare Alpiniștilor, mai aveți strada Intrarea Gheorghe Simionescu, mai 

aveți strada Neajlovului, mai aveți strada Intrarea Catedrei, mai aveți strada Siriului? Dânșii ce fac dânșii? Ce 

fac și pe ei i-ați pus cu 1 zi înainte, cu câteva ore înainte? Vi se pare normal să-i lăsăm deoparte, să nu-i 

verificăm și pe dânșii, faceți preferențial? Ia spune-ine cine stă pe strada Liliacului? Cine stă pe strada 

Liacului pe lângă? Bineînțeles dl. Aghelușiu, iertați-mă, nu mă refer la dvs. bineînțeles, știu dânșii foarte bine. 

De la USR, la ce, la ce mă refer strada. Repet, punctul de vedere al Partidului Național Liberal, așa cum am 

exprimat și mai devreme, este că strada Liliacului are nevoie de modernizare și vom vota strada Liliacului în 

momentul în care vine pe ordine de zi, dar nu înainte de a-i verifica documentația pentru că e normal să faci 

treaba până la capăt și nu este normal să lași alte străzi pe care la fel trebuie să le verifici în aceeași ordine. 

Suplimentar, preferențial ceva.  

Domnul Anghelușiu Petre: Nu au. De data aceasta este justificat documentația din motive tehnice la 

Liiacului s-a separat de Bujorului și Nuferilor. Au trebuit făcute niște proceduri pe care ei intern nu au putut să 

le facă mai repede. La insistențele noastre nu nici un calcul și ale dvs. nu contează au ajuns pe ordinea de zi. 

Nu lăsați nevotată această stradă!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Asta vă spunem, nu rămâne nevotată.Dacă de exemplu o votăm 

mîine nu este ok!?  

Domnul Anghelușiu Petre: Nu puteți!  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Trebuie în acest moment pentru ca așa a spus USR-ul  

Domnul Anghelușiu Petre: Rugămintea noastră este, nu a USR-ului, rugămintea noastră este să votați 

acuma pentru că nu aveți niciun motiv în afară decât un motiv politician-ist să nu o votați.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Nu este politicianist, este principiul de ai trata pe toți egali.  

Domnul Anghelușiu Petre: Faceți o mare greșală  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ne cunoaștem de an. dl. Angelușiu ne cunoaștem de ani buni. Ați fost 

împreună cu mine în mandatul trecut în etape diferite ale rezolvării acestei probleme? Confirmati,da? Deci 

știți că știu problema în amănunt.  

Domnul Anghelușiu Petre: De ace ea mă aștept de la dvs., să nu amânați acest vot !  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Lăsați-mă să termin, v- am ascultat. Dacă buna credință USR era așa 

cum spuneți dvs. e u vă înțeleg nerăbdarea, vă înțeleg nerăbdarea și înțeleg situația de  

Domnul Anghelușiu Petre: Nu am dat note USR-ului, nici PNL-ul, nici PSD. Eu  reprezint niște cetățeni 

care doresc să aibă strazile asfaltate.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Dl. Anghelușiu v-am ascultat vă rog ascultați-mă de ce acest proiect? 

Dacă nu s-a schimbat nimic la indicatori și dacă Armand anunță că i-a semnat autorizația de construire deja în 

urmă cu câteva zile. De ce nu s-a regăsit pe ordinea de zi normală, să putem să analizăm fie pentru aprobare, 

fie pentru respingere? Cum justifică colegu Nicolaescu că facem cu cele 60 de puncte și fiți convins că s-ar fi 

aflat în lista de aprobare. Ce vă pot garanta.  

Domnul Anghelușiu Petre: Mi-ați mi-ați adresat o întrebare, dacă îmi dați voie să răspund. Ș tiu ce s-a 

întâmplat Această stradă d in motive tehnice, așa cum v-am spus, a fost separată de celelalte două străzi.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ok,  

Domnul Anghelușiu Petre: Nu a avut avizele necesare, nu a avut. Toate toate demersurile parcurse le-au 

parcurs la rugămintea noastră expresă și dându-și seama că dacă L iliacul ui nu se asfaltează în același orizont 

de timp Nufeiilor și cu Bujorului, se creează o catastrofă acolo, pentru că intri pe o stradă cu un singur sens și 

nu mai ai pe unde să  ieși.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Cunosc că am fost acolo.  

Domnul Anghelușiu Petre: Dacă știu tocmai de la dvs. ca recunoașteți, am pretenția să înțelegeți că trebuie 

votată astăzi ceea ce vi s-a propus. Deci s epararea ei și votarea separat nu impun, nu, nu crează nici o 

obligație plus pentru dvs..  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Ascultați-mă puțin. În discuție așa cum a prezentat și foarte colect 

colegul meu Daniel Ciungu, nu s-a pus problema să separăm sau să votăm separat s a pus problema că aceste 

străzi să…, fie să intre în analiza consiliului, așa cum o fac toate proiectele care intră pe ordinea de zi normală, 

adică a ne uita să analizăm.  

Domnul Anghelușiu Petre: Analizați de 8 ani de zile, lăsați-mă cu analiza  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți vă rog să încheiem.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Deci, dl. Anghelușiu ce vă pot garanta este că vom convoca ședință de 

urgență pentru toate aceste străzi, nu doar pentru, nu doar pentru Liliacului.  

Domnul Anghelușiu Petre: Eu nu sunt politician. Nu mă interesează nicio altă stradă, mă interesează decât 

strada mea, nu mă interesează. …….. 
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Domnul Cristian-Adrian Tudose: In schimb pe cetățenii îi interesează și restul străzilor  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumim.  

Domnul Anghelușiu Petre: Bine o să vedem pe cine  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: da dl. Nicolaescu.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Da, grupul USR vă roagă să supuneți la vot propunerea de a se 

suplimenta cu acest punct 9 de pe ordinea de zi suplimentară. Și să-i răspund domnului Tudose, dar știe foarte 

bine, i-a spus dl. Anghelușiu foarte bine această stradă, diferit de celelalte care sunt pe ordinea de 

suplimentară, este la pachet cu Bujorului și Nuferilor. A avut doar niște probleme care țin de cadastru care s-

au remediat acum. Zi, domne, nu e, vorba…. dl. Tudose Eu nu am, domnule Tudose, eu n-am dat vin pe dvs. 

din cauza dvs.. Eu nu sunt eu în administrație, nu din cauza mea.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți, vă rog,  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Nu asta relevant, relevant este că este într-un pachet cu Bujorului 

și Nuferiler și trebuie începută construcția în aceeași perioadă, asta e diferența, plus că să-i răspund, domnului 

Ciungu, proiectul a fost deja la comisii de luna trecută, are aviz, nu a venit ieri proiectul. Comisiile au dat aviz 

de luna trecută la acest proiect pentru că erau niște probleme cadastrale.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți, nu mințiți nu e adevărat că n-au mai fost în 

comisii. Haideți, nu.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Da ok.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da, am înțeles propunerea o s-o supun aprobării. Bine  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Adică nu e nicio diferențiere de celelalte străzi. Asta v-am 

explicat, că nu e un proiect nou, indicatorii sunt aceeași. Erau niște probleme de cadastru, niște retrageri pe 

care aparatu primăriei împreună cu proprietarii le-au rezolvat. .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Opriți-vă. Ați întârziat deja 3 ani de zile. Haideți că 

știm problema. Omul ăsta a venit să ne mulțumească. Asta e normalitatea. Ați întârziat 3 ani de zile și nu dvs. 

dl. Nicolaescu, că nu sunteți dvs. de vină. Executivul!  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Nu vreți să rezolvăm astăzi toată întârzierea.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Bineînțeles suntem pentru, bineînțeles. Haideți opriți 

discuția, nu mai faceți populisme aici cu mine. Votăm tot dl. Păiuși! Nu mai fiți așa agresivi,  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Nu e domne nimeni agresiv, doamna Popa!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ba sunteți foarte agresivi.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : E, suntem!?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog și o să trecem imediat la vot. Vă rog, doamnă,  

Doamna Avocat reprezentantul dnei Simion Lidia(Proiect Capalna  nr. 5): Dacă se poate, C ăp 

âlna nr.5,  cu siguranță cunoaște situația. Am să fiu foarte, foarte scurtă. Este vorba de un proiect pentru a se 

amenaja o parcare, parcare care este deja amenajată de foarte mulți ani, astfel încât proprietara nu poate folosi 
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acel teren de la data la care a fost pusă în posesie. Înțelegem că nu ar fi un aviz, de aceea vă întrebăm s-ar 

putea vota astăzi? Există vreo șansă de a se vota astăzi? Dacă răspunsul este nu, atunci data viitoare în 

următoarea ședință, având în vedere că  la ultimele trei ședințe la fel s-a sărit peste acest proiect pe motiv că 

lipsește un aviz, că nu a fost atașat un aviz. Deci este o treabă de procedură pe care ca avocat o înțeleg. Dar 

cum facem să ieșim din această situație? P rimăria folosește parcarea, adică se încasează niște bani pe acea 

parcare este amenajată parcarea.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Dacă îmi permiteți, din cel puțin din punct de vedere al Partidului 

Național Liberal, aici. Ok, Noi suntem pentru parcări în plus și bineînțeles și pentru pentru acest proiect. Din 

punctul nostru de vedere, următoarea dată când vine la pe ordinea de zi  

Doamna Avocat reprezentantul dnei Simion Lidia(Proiect Capalna  nr. 5): Adică ce anume 

lipsește. Ca să înțeleg, c e anume lipsește, a trecut și de Primăria Capitalei, avem hotărârile, avem HCL-urile 

ce lipsește? Înțeleg că un aviz de două luni încoace, un aviz, cum facem să trecem de el?  Cum suplinim 

acest.... această? Mulțumim partidului  acesta.....  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Noi, noi, de altfel, colegii noștri a au depus în sine proiectul, dacă 

își aduc aminte cetățenii de la bun început și la Consiliul Local am susținut. La Consiliul General, adică noi 

susținem acest proiect până la capăt, pentru că e nevoie de parcări noi  

Doamna Avocat reprezentantul dnei Simion Lidia(Proiect Capalna  nr. 5): Parcarea  există d eci 

parcare este folosită, Numai că este terenul doamnei Simion Lidia de 20 de ani, adică dacă s-ar plăti o chirie, 

am  înțelege. Însă fiecare zi în care primăria folosește această parcare......  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Tocmai este normal să se intre în legalitate pe o asemenea temă!  

Doamna Avocat reprezentantul dnei Simion Lidia(Proiect Capalna  nr. 5): Bun! ce facem. Plus că 

urmează alți pași. Din momentu în care se numește comisia trebuie să negociem cu această comisie, trebuie să 

mergem în not ariat să încheiem un act, deși mai durează câteva luni, adevărat, am stat 23 de ani, mai putem 

sta poate trei luni din punct de vedere al primăriei, dar ce putem face? Deci cum ne puteți ajuta pentru niște 

semnături, Înțeleg!?Pentru niște avize care ne lipsesc de câteva luni, cui.  

Domnul Adrian-Viorel Oianu  : Doamna secretar general poate să vă spună ceva legal.  

Doamna Avocat reprezentantul dnei Simion Lidia (Proiect Capalna  nr. 5): De aceea sunt aici 

pentru că i-am scris timp de trei luni, am scris romane întregi, am dat foarte mult în dl. Păiuși. Este adevărat, 

din cauza audienței pe care am avut-o. Îmi cer mii de scuze pentru anumite lucruri pe care le-am spus și poate 

nu era vina dânsului, poate este un cumul de factori. Rugămintea mea este cum ieșim din acest impas, care 

este rezolvarea. Adică să ni se să să se sară. Deci am stat acasă și am urmărit cum se sare de două luni peste 

acest proiect. Deci se votează alte proiecte pe motiv că ar lipsi un aviz. Dacă ne-ați putea spune ce aviz 

lipsește, cine anume nu semnează la ..., cu-i ne putem adresa?  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vai, săracu, n-am știut.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Nu dna. Popa nu despre asta e vorba. dna. are foarte mare 

dreptate. Proiectul este ordinea de zi de mai mult timp.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Așa este dl. Nicolaescu tocmai am primit această adresă 

de la funcționari și pe bună dreptate, pentru că noi stăm aici să ținem audiențele doamnei Clotilde Armand 

care nu-și face treaba și nu pune în executare ce se votează în acest consiliu. Și uite, trebuie să stăm peste 

program. Ce facem cu oamenii ăștia și noi nici n-am apucat să intrăm pe ordinea de zi.  
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Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Păi toc mai haideți să votăm! și să.....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință:  Votăm păi haideți să votăm. Încheia discuții.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Suplimentăm și cu punctul 10 de ordine de zi ordinară. Asta 

dorește grupul USR  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dacă se per vot,  

Doamna Avocat reprezentantul dnei Simion Lidia(Proiect Capalna  nr. 5): Perfect mulțumim De 

aceea am rămas în  sală și mai rămânem în sală și vă acordăm tot sprijinul și toată înțelegerea. Dar trebuie să 

ieșim cumva din acest impas.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Haideți, dl. Păiuși , mai prelungiți discuția ..  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Mulțumesc să lămurim discuția în 30s 

proiectul dvs. nu are avizul comisiei speciale, comisiei juridice a consilierilor locali, care s-o te avizele? Are 

absolut tot ce se poate avea.  

Doamna Avocat reprezentantul dnei Simion Lidia(Proiect Capalna  nr. 5): Dacă sunt.  prezenți. 

Nu putem suplini cumva?  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Sunt aici colegii de la Juridic  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Durează  30s. Proiectul dvs. este perfect 

valabil, știm foarte bine ce este, dar vedeți dacă va fi aprobat, se vor crea locuri de parcare pentru că dl. 

consilier Ciungu, cum respiră așa minte? Dacă ar fi avut măcar conștiință cetățenească, n-ar fi spus prostiile 

astea pe care le de debitează acum? Da. Și ar fi spus suplimentăm ordinea de zi cu același proiect care era pe 

ordinea de zi și care a mai fost de vreo trei ori pe ordinea de zi și care nu s-a votat niciodată.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ce bine ar fi să aveți același avânt pentru proiectele 

benefice pentru cetățeni.  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Ăsta este singur motiv doamnă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu este adevărat ! Nu ne puneți cuvinte în gură  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Dacă ar dori să facă lucrul acesta ar aduce 

pe ordinea de zi  proiectul ar avea avizul comisiei am putea face comisia asta de negociere. Ș i să termine dna. 

asta, că de 20 de ani se chinuie.  

Doamna Avocat reprezentantul dnei Simion Lidia(Proiect Capalna  nr. 5): Asta încerc și eu  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Pe proprietatea dânsei se chinuie. Nu pe 

proprietatea noastră.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumesc dl. Păiuși.  Dna. secretar vă rog  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : La acest moment este punctul 10 pe 

ordinea de zi. Constituirea unei comisii mixte de negociere. Acest proiect de hotărâre are toate avizele, are 

toate rapoartele de specialitate. Prin schimbarea ordinii de zi, la momentul acesta el nu se va vota sau  
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Doamna Avocat reprezentantul dnei Simion Lidia (Proiect Capalna  nr. 5): Stați, suntem pe 

numărul 10 !  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Aparatul de specialitate a obținut 

toate avizele la momentul acesta.  

Doamna Avocat reprezentantul dnei Simion Lidia(Proiect Capalna  nr. 5): Și avem numărul 10, 

deci suntem pe pe listă cu numărul 10. Adică să să schimbăm numărul acum de la ora 12:00 am stat aici, stăm 

în continuare. Nu este nicio problemă. Suntem numărul 10 pe listă. Sunt toate avizele. Terenul doamnei 

Simion Lidia este folosit de către primărie  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamna ați  stat și apreciez că ați stat aici de la început. 

Noi am făcut astăzi practic audiențe. Practic i-am făcut treaba doamnei primar. Haideți să intrăm și la vot ca să 

ne facem.  

Doamna Avocat reprezentantul dnei Simion Lidia(Proiect Capalna  nr. 5): Mulțumesc din suflet 

mulțumesc,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă mulțumim și noi Dl. Ciungu, dacă mai aveți ceva de 

adăugat, dacă nu, să trecem la vot.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Nu știu. Aici. Bănuiesc că dna. secretar general uitat să-l informeze 

pe dl. viceprimar. Păiuși, fără injurii, fără chestii de genul ăsta. E ceva standard la USR să citești, să te  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: S-a consemnat în procesul verbal  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mi se pare comic sau tragi-comic. Este un proiect al Partidului 

Național Liberal. Da, noi vrem să facem parcări și noi depunem proiecte pentru parcări. Eu, personal, de altfel, 

am venit cu terenuri către această administrație din 2021, din ianuarie. Da, se fac 2,5 ani. Deja n-ați făcut 

absolut nimic. Terenuri ale Metrorex. Sub el este metrou, deasupra pârloagă. Poți să faci parcări, poți să faci 

locuri de joacă, poți discuți cu Metrorex-ul să le iei de la ei. Da, sunt teren care stau degeaba. N-ați făcut nimic 

2,5 ani. Ba mai mult, primarul se duce pe facebook din nou și să ia la harță cu ministrul transporturilor. La fel 

pe antifonare pentru calea ferată. Să ia la harță cu ministru în loc să discute cu el. Să antifoneze calea ferată 

pentru cetățenii din Sectorul 1. Aici suntem oameni buni, aici suntem asta e realitatea.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc. Vot proiectul numărul șapte. S-a votat 

șapte? Da scuze, scuze! 

Proiect 11.Proiect de hotărâre pentru aprobarea Protocolului privind realizarea în parteneriat a 

unor acțiuni și lucrări de interes public local, între Sectorul 1 al Municipiului București și Federația 

Română de Polo  

Vot vă rog. Dl. Bârgău, dna. Cășvean, dl. Tudose, dna. Grigorescu, dl. Ned vă rog să votați. 21 de voturi 

pentru proiectul a fost aprobat 24 de voturi pentru, n-am văzut bine? 24 de voturi pentru  

 

HOTĂRÂREA PENTRU APROBAREA PROTOCOLULUI PRIVIND REALIZAREA ÎN 

PARTENERIAT A UNOR ACȚIUNI ȘI LUCRĂRI DE INTERES PUBLIC LOCAL, ÎNTRE 

SECTORUL 1 AL MUNICIPIULUI BUCUREȘTI ȘI FEDERAȚIA ROMÂNĂ DE POLO 

A FOST ADOPTATĂ CU  UNANIMITATE DE VOTURI  

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă propun o pază 5min vă rog frumos. 5min pauză, nu 

mai mult.  

08  Da, haideți, vă rog luați loc în sală reluăm ședința luați loc în sală, vă rog reluăm ședința o să 

vă supun aprobării în ordinea proiectelor. Proiectul numărul 14 și imediat și propunerea de haideți să 

trecem repede ca să încheiem repede ședința. Proiectul numărul 14 aprobarea componenței nominale 

a comisiei de evaluare a persoanelor adulte cu handicap vă rog să votați vot vă rog să votați. Dl. 

Oianu, dl. Caraian  dl. Ned, dna. Regalia, dna. Miloș, dl. Dinu, dna. Grigorescu și dl. Jurubiță vă rog 

să votați, să vă exprimați votul. Colegii de la tehnic puteți confirma apar absenți? Nu mai merge 

online s-au au ieșit? Da se vede câți au votat! Doar să-mi confirme dacă funcționează online-ul sau 

sau deconectat. Au ieșit? Anunțați grupurile politice să anunțați dacă mai intră sau!? O să opresc 

votul în acest moment. Câți sunt conectați?  20 de voturi pentru proiectul a fost aprobat. Dna. secretar 

vă rog . 

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA COMPONENȚEI NOMINALE A COMISIEI DE 

EVALUARE A PERSOANELOR ADULTE CU HANDICAP 

A FOST ADOPTATĂ CU 20 DE VOTURI PENTRU 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Aș vrea să vă aduc la cunoștință că 

prin adresa nr. 1480 din 24/05/2023 pe care v-am comunicat-o și astăzi, funcționarii publici după ora 

16:30 nu vor mai rămâne în sala de ședință. Permanența va fi asigurată doar de către secretar și un 

singur membru al stafului. În situația în care ne mai puneți să stăm peste program cu orele, probabil 

veți ajunge în situația în care aceste ședințe se vor desfășura doar cu președintele de ședință. Noi am 

făcut un apel colegial către dvs. Ședința a început la ora 12:00  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Mulțumesc haideți să trecem la vot. 20,  

Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocoalelor de colaborare dintre Ministerul 

Muncii și Solidarității Sociale și Sectorul 1 al Municipiului București prin Direcția Generală de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1, în scopul implementării proiectului HUB de 

Servicii MMSS-SIIMMSS, cod MySMIS 130963 

Vă rog să votați. Colegii de la tehnic până terminăm. Vor fi două propuneri să le introduceți în sistem 

imediat după ce s-a aprobat până acum ordinea așa cum a fost aprobată. Vor mai fi două propuneri. 

Introduceți, vă rog în sistem USR și PNL da, Două propuneri. Ok  

21 au votat până acum. dl. Oianu, dl. Ned, dna. Sorete, dna. Regalia, dl. Dinu, dna. Grigorescu dacă 

mă auziți, vă mai aștept câteva secunde. Mulțumesc. 21 de voturi pentru proiectul a fost aprobat  

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA ÎNCHEIERII PROTOCOALELOR DE COLABORARE 

DINTRE MINISTERUL MUNCII ȘI SOLIDARITĂȚII SOCIALE ȘI SECTORUL 1 AL 

MUNICIPIULUI BUCUREȘTI PRIN DIRECȚIA GENERALĂ DE ASISTENȚĂ SOCIALĂ ȘI 

PROTECȚIA COPILULUI SECTOR 1, ÎN SCOPUL IMPLEMENTĂRII PROIECTULUI HUB 

DE SERVICII MMSS-SIIMMSS, COD MYSMIS 130963 

A FOST ADOPTATĂ CU 21 DE VOTURI PENTRU  

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 
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21 Proiect de hotărâre pentru aprobarea costului mediu lunar/beneficiar în cadrul Complexului 

Social de Servicii Odăi-Centrul de Urgență pentru Persoane fără Adăpost, servicii sociale din 

subordinea Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 1  

Vă rog să votați! Colegii din online vă rog să vă exprimați votul. 22 de voturi pentru proiectul a fost 

aprobat. 

HOTĂRÂREA PENTRU APROBAREA COSTULUI MEDIU LUNAR/BENEFICIAR ÎN 

CADRUL COMPLEXULUI SOCIAL DE SERVICII ODĂI-CENTRUL DE URGENȚĂ PENTRU 

PERSOANE FĂRĂ ADĂPOST, SERVICII SOCIALE DIN SUBORDINEA DIRECŢIEI 

GENERALE DE ASISTENŢĂ SOCIALĂ ŞI PROTECŢIA COPILULUI SECTOR 1 

A FOST ADOPTATĂ CU  21  DE VOTURI PENTRU 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la următorul, a fost 21, 22, vot vă rog. Aprobarea costului mediu lunar/beneficiar în cadrul 

centrelor de zi pentru persoane adulte cu dizabilități din structura Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Sector 1. Colegii din online vă rog să vă exprimați votul. Dl. Podaru, 

Dna. Porumb vă rog să votați. 22 de voturi pentru proiectul a fost aprobat.  

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA COSTULUI MEDIU LUNAR/BENEFICIAR ÎN 

CADRUL CENTRELOR DE ZI PENTRU PERSOANE ADULTE CU DIZABILITĂȚI DIN 

STRUCTURA DIRECŢIEI GENERALE DE ASISTENŢĂ SOCIALĂ ŞI PROTECŢIA 

COPILULUI SECTOR 1 

A FOST ADOPTATĂ CU  22 DE VOTURI PENTRU 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la următorul, vă rog să vă exprimați votul pe Proiectul de hotărâre privind aprobarea costului 

mediu lunar/beneficiar în cadrul centrelor de zi de recuperare copii cu dizabilități din subordinea Direcţiei 

Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 1. Dl. Țîră, Dna. Haliț, Dna. Porumb. Cred că 

au votat toți! 21 de voturi pentru proiectul a fost aprobat.  

HOTĂRÂREA PRIVIND PROBAREA COSTULUI MEDIU LUNAR/BENEFICIAR ÎN 

CADRUL CENTRELOR DE ZI DE RECUPERARE COPII CU DIZABILITĂȚI DIN 

SUBORDINEA DIRECŢIEI GENERALE DE ASISTENŢĂ SOCIALĂ ŞI PROTECŢIA 

COPILULUI SECTOR 1 

A FOST ADOPTATĂ CU  21 DE VOTURI PENTRU 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la următorul proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar persoana adultă cu 

dizabilități protejată în cadrul centrelor de abilitare și reabilitare pentru persoanele adulte cu 

dizabilități din subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1. Vă 

rog să votați. Dl. Ciungu? Nu este în sală! O să opresc votul  20 de voturi pentru. Proiectul a fost 

aprobat.   

 

HOTĂRÂREA PRIVIND PROBAREA COSTULUI MEDIU LUNAR/PERSOANĂ ADULTĂ CU 

DIZABILITĂȚI PROTEJATĂ ÎN CADRUL CENTRELOR DE ABILITARE ȘI REABILITARE 

PENTRU PERSOANE ADULTE CU DIZABILITĂȚI DIN SUBORDINEA DIRECŢIEI 

GENERALE DE ASISTENŢĂ SOCIALĂ ŞI PROTECŢIA COPILULUI SECTOR 1 
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A FOST ADOPTATĂ CU 20 DE VOTURI PENTRU 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la următorul proiect de pe ordinea de zi 25 vă rog să vă exprimați votul pe proiectul de 

hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar pe persoană adultă cu dizabilități protejat în cadrul 

centrelor de îngrijire și asistență pentru persoanele adulte cu dizabilități din subordinea Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 1. Vot vă rog. Dl Tudose,  dl. Chirvasă. O 

să opresc votul 20 de voturi pentru proiectul a fost aprobat.  

HOTĂRÂREA PRIVIND PROBAREA COSTULUI MEDIU LUNAR/PERSOANĂ ADULTĂ CU 

DIZABILITĂȚI PROTEJATĂ ÎN CADRUL CENTRELOR DE ÎNGRIJIRE ȘI ASISTENȚĂ 

PENTRU PERSOANE ADULTE CU DIZABILITĂȚI DIN SUBORDINEA DIRECŢIEI 

GENERALE DE ASISTENŢĂ SOCIALĂ ŞI PROTECŢIA COPILULUI SECTOR 1 

A FOST ADOPTATĂ CU  20 DE VOTURI PENTRU 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la următorul 26 vă rog să vă exprimați votul pe proiectul de hotărâre privind aprobarea 

costului mediu lunar pe copil protejat în cadrul serviciilor sociale de tip prezidențial destinate 

copiilor centrelor de zi de tip creșă și modulelor pavilioanelor de recuperare și reabilitare 

neuropsihiatrică destinate copiilor din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Sector 1. Vă rog să votați 18 voturi pentru da, le avem în față 18 voturi pentru. Proiectul a 

fost aprobat.  

HOTĂRÂREA PRIVIND PROBAREA COSTULUI MEDIU LUNAR/COPIL PROTEJAT ÎN 

CADRUL SERVICIILOR SOCIALE DE TIP REZIDENȚIAL DESTINATE COPIILOR, 

CENTRELOR DE ZI DE TIP CREȘĂ ȘI MODULELOR PAVILIONARE DE RECUPERARE ȘI 

REABILITAREA NEUROPSIHIATRIATICĂ DESTINATE COPIILOR DIN CADRUL 

DIRECŢIEI GENERALE DE ASISTENŢĂ SOCIALĂ ŞI PROTECŢIA COPILULUI SECTOR1 

A FOST ADOPTATĂ CU 18  DE VOTURI PENTRU 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la următorul proiect de pe ordinea de zi 27 privind aprobarea costului mediu lunar și a 

normelor metodologice privind modul de calcul al contribuției lunare de întreținere stabilite pentru 

beneficiarii Complexului Social de Servicii Odăi Cămin pentru persoane vârstnice și Complexul 

Social de Servicii Străulești din subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Sector 1. Vă rog să vă exprimați votul. Încă un vot, 18 voturi pentru. Proiectul a fost 

aprobat.  

HOTĂRÂREA PRIVIND PROBAREA COSTULUI MEDIU LUNAR ȘI A NORMELOR 

METODOLOGICE PRIVIND MODUL DE CALCUL AL CONTRIBUȚIEI LUNARE DE 

ÎNTREȚINERE STABILITE PENTRU BENEFICIARII COMPLEXULUI SOCIAL DE 

SERVICII ODĂI-CĂMIN PENTRU PERSOANE VÂRSTNICE ȘI COMPLEXULUI SOCIAL 

DE SERVICII STRĂULEȘTI DIN SUBORDINEA DIRECŢIEI GENERALE DE ASISTENŢĂ 

SOCIALĂ ŞI PROTECŢIA COPILULUI SECTOR 1 

A FOST ADOPTATĂ CU 18  DE VOTURI PENTRU 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 
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Trecem la proiectul numărul 53 privind aprobarea planului urbanistic de detaliu PUD strada Macului, 

numărul 10. Dacă dna. Sorete nu este, poate confirma cineva avizul comisiei? dl. Șerban da.  

Domnul Remus-Cătălin Șerban : Din păcate, Otilia Sorete nu me-a lăsat aviz pentru Macului. Nu-l 

am aici.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Da. dl. Ciungu imediat.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mulțumesc frumos o să verific imediat și numărul de voturi. 

Da Macului are aviz favorabil de la Comisia  de urbanism. 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Văd că e și dna. Sorete online o să-i dau cuvântul 

din online, dl. Șerban. dvs. mai aveți ceva de adăugat? dl. Ciungu?  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Vă spuneam că e aviz favorabil la Macului.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dna. Sorete, Imediat vin și cu umărul de voturi. 

Dacă e, de interes. Aveți aviz favorabil, Da? 

Doamna Otilia Sorete-Arbore (online) : ....Pe colegul Remus ca să citească avizele. Votul pentru 

acest proiect este aviz favorabil. Patru voturi pentru și o abținere .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: În regulă. Mulțumim vă rog să votați. Vot vă rog 

dl. Păiuși dl. Nicolaescu, dna. Sorete. Dl. Jurubiță, dna. Porumb. deci Grigorescu, Podaru, Ned, Dinu 

și Regalia, llipsesc. cinci, nu? 18 voturi pentru, 3 abțineri. Proiectul a fost aprobat.  

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (P.U.D.) 

STR. MACULUI NR. 10, SECTOR 1, BUCUREȘTI 

A FOST ADOPTATĂ CU 18  DE VOTURI PENTRU ȘI 3ABȚINERII 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la următorul 56. E vorba de PUD B-dul București. Noi, nr.48. Cine-mi confirmă avizul? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Este aviz favorabil. Trei voturi pentru o abținere, unul 

împotrivă.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da ok, imediat. Vă rog să votați. Vot vă rog! da dl. 

Tudose.  

Domnul Cristian-Adrian Tudose: La acest proiect cunoaștem situația. Este vorba de acea situație 

când a venit beneficiar în consiliu și a avut și o situație medicală însă în comisia de urbanism....  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Nu, nu. E Bucureștii-Noi, dl.Tudose! E  Bucureștii 

Noi! 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Scuze, scuze am confundat eu. Scuze.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : București Noi nr.48 vă rog vot dna. Porumb dacă 

ne auziți din online, să vă exprimați votul. 16 voturi pentru, cinci abțineri, un vot împotrivă. Proiectul 

a fost aprobat 56. 

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (P.U.D.) 

B-DUL BUCUREȘTI. NOI, NR.48  SECTOR 1, BUCUREȘTI 

A FOST ADOPTATĂ CU 16  DE VOTURI PENTRU 5ABȚINERI,1 VOT ÎMPOTRIVĂ 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 
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Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință :  Trecem la următorul 57. E vorba de PUD Drumul 

Piscu Rusului numărul 19. B. Dl. Ciungu 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Comisia a dat aviz favorabil, 3 voturi pentru o abținere, 1 

împotrivă.  Piscu Rrusului  de altfel, fiind una dintre străzile Sectorului 1 care are nevoie de apă, 

canal și asfalt. Ar fi extraordinar să fie pusă printre primele, nu ultimele, la fel ca alte 100 de străzi.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Conduceți urbanismul .Dl .Chirvasă.  Piscu Ursului 

? Da, așa este. Piscu Ursului e scris greșit 15 voturi pentru, cinci abțineri, un vot împotrivă. Proiectul 

a fost aprobat.  

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (P.U.D.) 

DRUMUL PISCU RUSULUI (PISCU URSULUI) NR.19, SECTOR 1, BUCUREȘTI 

A FOST ADOPTATĂ CU 15  DE VOTURI PENTRU 5ABȚINERI,1 VOT ÎMPOTRIVĂ 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Trecem la proiectul numărul 58. E vorba de plan 

urbanistic de detaliu Str. Jandarmeriei nr.3H. dl. Ciungu, vă rog.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : PUD-ul are aviz favorabil cu 3 voturi pentru, 2 abțineri.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Vă rog să votați dna. Sorete vă rog să vă exprimați 

votul. Dl. Drăgușin, vă rog să vă exprimați votul. Sunteți conectat, dar nu ați votat? Este Ok? Opresc 

votul? 15 voturi pentru, șase abțineri. Proiectul a fost aprobat. 

 HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (P.U.D.) 

STR. JANDARMERIEI NR.3H, SECTOR 1, BUCUREȘTI 

A FOST ADOPTATĂ CU 15  DE VOTURI PENTRU 6ABȚINERI 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la următorul proiect 59, 59 e vorba de planul urbanistic de detaliu Strada Pinului, numărul 

22. dl. Ciungu.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Proiectul are aviz favorabil cu 5 voturi pentru.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Vă rog să votați Strada Pinului 22. dna. Sorete 

dna. Porumb o să opresc votul. Avem 20 de voturi pentru. Proiectul a fost aprobat.  

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (P.U.D.) 

STR. PINULUI NR.22 SECTOR 1, BUCUREȘTI 

A FOST ADOPTATĂ CU 20  DE VOTURI PENTRU  

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Trecem la următorul 60 plan urbanistic de detaliu 

strada Gârlei numărul 118. dl. Ciungu.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Proiectul are aviz favorabil cu cinci voturi Pentru  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Vă rog să votați 20 de voturi pentru. Proiectul a 

fost aprobat.  
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HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (P.U.D.) 

STR. GÂRLEI NR.118, SECTOR 1, BUCUREȘTI  

A FOST ADOPTATĂ CU 20  DE VOTURI PENTRU  

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Avem următorul proiect 61 e vorba de planul urbanistic de detaliu Drumul Agatului numărul 76. C.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Proiectul are 5 voturi pentru aviz favorabil.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Vot vă rog 20 de voturi pentru. Proiectul a fost 

aprobat.  

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (P.U.D.) 

DRUMUL AGATULUI NR.76C, SECTOR 1, BUCUREȘTI 

A FOST ADOPTATĂ CU 20  DE VOTURI PENTRU  

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la proiectul nr.62 proiect de hotărâri privind aprobarea planului urbanistic de detaliu pentru 

Drumul Agatului nr. 76 D  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Proiectul are aviz favorabil 5 voturi pentr pentru.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Vă rog să votați 20 de voturi pentru proiectul a 

fost aprobat.  

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (P.U.D.) 

DRUMUL AGATULUI NR.76D, SECTOR 1, BUCUREȘTI 

A FOST ADOPTATĂ CU 20  DE VOTURI PENTRU  

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Trecem la următorul 63 plan urbanistic de detaliu Drumul Muntele Găina nr. 171.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Proiectul are cinci voturi pentru aviz favorabil.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Vă rog să votați 20 de voturi pentru proiectul a 

fost aprobat. Apăsați.  

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA PLANULUI URBANISTIC DE DETALIU (P.U.D.) 

DRUMUL MUNTELE GĂINA NR.171, SECTOR 1, BUCUREȘTI 

A FOST ADOPTATĂ CU 20  DE VOTURI PENTRU  

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : În acest moment pe ordinea de zi 

care a fost aprobată la începutul ședinței în stare de vot cu toate avizele. Mai sunt proiectele numărul 

10, 12, 15, 17, 18, 19, 54 și 55. Urmează ca ulterior să aprobați ordinea suplimentară care în acest 

moment nu a fost aprobată 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și nu văd nici propunerile. Ați reușit să introduceți 

propunerile USR și PNL. Colegii de la tehnic.  
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Eu îți fac propunerea mea după ce se va vota propunerea 

USR.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Grupul USR a făcut o propunere. Propunerea au 

făcut-o de mult. Trebuie să o votăm acum Dar nu este vorba de scos, dna. secretar, ce aveți? Nu e 

vorba de scos  niciun proiect de pe ordinea de zi. Nu au avize! Unde spuneți mie unde? Uite, eu am 

situația aici în față, unde sunt avizele, unde sunt avizele? Vă rog colegii de la tehnic s-a făcut o 

propunere. Vreau să o văd aici ca să o pot supune aprobării.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dați-mi cuvântul  ca să vă explic! 

Deci, la acest moment 10, 12, 15, 17, 18, 19, 54 și 55 sunt în stare de vot cu toate avizele. Dvs. ați 

schimbat doar ordinea de vot. dna. președinte, 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Am în față situația  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Toate celelalte proiecte.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Unde sunt avizele ? Și eu de ce nu le am 

completate ? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Avizele se primesc. Înaintea 

ședinței. dna. Președinte în timp real nu vă putem completa. Secretarul cunoaște situația avizelor, nu 

Președintele de ședință, dna. Președintă. Deci avizele se comunică cu secretarul. Secretarul verifică 

existența avizelor.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Doamnă dați-mi avizul de la comisia juridică pe 

acest proiect pe proiectul numărul 10 dați-mi avizul și colegii de la tehnic vă rog introduceți 

propunerea domnului Nicolaescu. Ok că o să supun aprobării .  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Toată lumea i-l aduce înainte de 

ședință? Păi da, ui, dar totuși.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Sunt din dar, nu nu a fost vorba de scos proiecte. 

S-au făcut niște propuneri!? Da OK. Ok dar cred că sunteți de acord să votăm întâi propunerea USR.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Nu există nicio propunere. 

Dacă.......  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Băi oameni buni!?  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dacă 10 e următorul .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință : Păi votăm 10 următorul. Ok, dar haideți să 

verificăm dacă sunt colegii din comisia de validare. Nu e o comisie de validare. Ia să vedem, sunt trei 

ok OK. Ok, ce e amendament?  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Este amendamentul cu schimbarea 

unui membru cu al membru din aparatul de specialitate primul care care a fost.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da vă dau cuvântul 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Amendamentul la proiectul numărul 

10 de pe ordinea de zi schimbă articolul din proiectul de bază, adică dna. Diana Moraru consilier 

superior direcție investiții cu dna. Ceaușu Irina consilier superior direcția de investiții. Restul rămân 

nemodificate. Motivația amendamentului este dispoziția primarului privind modificare dispoziției 
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privind numirea în cadrul comisiei mixte de negociere în vederea achiziționării numele și pe seama 

municipiului București a imobilului situat în București, strada Căpâna nr.5.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ce? Ce anume? Să îl caut aici o pni pe să-l găsesc 

în sistem. La 10. 10 se votează amendamentul DA. Se modifică un membru din comisie. 

09 Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: 18 voturi pentru, 1 abținere. Amendamentul a 

fost aprobat și trebuie să formulăm propuneri da dl. dna. Iacob voiați să vorbiți pe aceste propuneri. 

AMENDAMENTUL FORMULAT DE DL. PĂIUȘI OLIVER-LEON LA  

PROIECTUL DE HOTĂRÂRE NR. K2-285/29.11.2022 

A FOST ADOPTAT CU 18 PENTRU, 1 ABȚINERE 

19 consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

 Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Grupu USR o propune în comisie pe dna. Otilia Sorete 

Arbore mulțumim trebuie.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Trebuie să facem cinci propuneri.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Cinci propuneri da USR are o singură propunere dna Sorete  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Sorete  Grupul PNL?  

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă : Să-mi dai eu să-mi dați cuvântul dna. Președinte. Grupul PSD îl 

propune pe dl. Florin Iordan.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Grupul PMP din online dacă aveți propuneri  dl. 

Bârgău .  

Domnul Marian-Aurelian Bârgău (online): Grupul PMP îl propune pe dl. Ozata Alev și pe 

domnișoara Cășvean Cătălina.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Și mai trebuie o propunere da Domnule Ciungu.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Grupul PNL îl propune pe dl. Drăgușin.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da. Da! Vă rog să până se pregătesc buletinele și 

să trecem la votul pe ordinea suplimentară. Deci aprobarea ordinii de zi suplimentare, aprobarea 

propunerii domnului Nicolaescu și vot.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Da. Având în vedere că ce am spus și mai devreme, proiectul 

în sine este unul gândit de PNL, am considerat că este normal ca în comisia de negociere să nu fim 

noi acolo. Da, Consiliu Local este reprezentat, sunt suficienți consilieri și e normal pentru zic eu , 

obiectivitate și independență să nu fim în această comisie.  

Doamna Oana Iacob : O întrebare pentru dl. secretar Proiectul nr.1 de ce nu a putut intra la vot ? 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Din verificări, Proiectul numărul 

unu nu are niciun aviz la momentul acesta din partea comisiilor.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: 18 voturi pentru, o abținere. A fost aprobată 

ordinea suplimentară. Propunere grupului USR votăm acum mai spuneți odată dl. Nicolaescu.  
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ORDINEA DE ZI SUPLIMENTARĂ   

A FOST ADOPTATĂ CU 18 VOTURI PENTRU, 1 ABȚINERE 

19 consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Propunerea grupului USR este ca după proiectul 10 care 

suntem la vot acuma să urmeze la vot proiectul numărul nouă de pe ordinea de zi suplimentară și 

apoi restul să urmeze după proiectul nouă. Deci deci după acest proiect 10 de pe ordinară să se 

voteze ordinea să se schimbe și următorul proiect să fie nouă de pe ordinea suplimentară. Asta este 

propunerea grupului USR. Mulțumesc.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: 20 de voturi pentru.  

 

PROPUNEREA FORMULATĂ DE DL. NICOLAESCU ANDREI-CRISTIAN  

A FOST ADOPTATĂ CU 20 VOTURI PENTRU 

20 consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Nu știu dacă a fost completat avizul pentru strada Liliacului și de la comisia de la juridic a 

cerut acum dna. președinte El trebuie să intre și în la buget. L-ați avut în comisia de buget  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1  : Nu știu dacă lasă la dna. Porumb .  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: C4 se  dă acum  avizul! Verificați la buget.  

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț : Comisia de validare a procedat la numărătoare a voturilor și s-au 

exprimat un număr de 12 consilieri cu 12 voturi după cum urmează: 

Laurențiu Drăgușin 11 voturi pentru, 1 împotrivă; 

Iordan Florea 12 voturi în total 11 pentru, 1 împotrivă; 

Sorete Arbore Otilia 12 voturi pentru; 

Ozata Alev Burhan 12 voturi pentru; 

Cășvean Cătălina 12 voturi pentru. Mulțumesc  

 

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Da dna. Raluca mai voiați să ....  

 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț : De asemenea aș vrea să menționez doar avizul pentru proiectul 

K2-122 de pe ordinea de de zi Suplimentară avem un aviz favorabil cu patru voturi pentru și o 

abținere.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Mulțumesc C4  a viz  favorabil. O să supun acum 

aprobării proiectul numărul 10 în integralitate. Vă rog să votați proiectul numărul 10 doar cu voturile 

din sală pentru acest proiect. Mai sunt persoane din online care nu au votat? 21 de voturi pentru. 

Proiectul a fost aprobat.  

HOTĂRÂREA PRIVIND CONSTITUIREA UNEI COMISII MIXTE DE NEGOCIERE ÎN 

VEDEREA ACHIZIȚIONĂRII ÎN NUMELE ȘI PE SEAMA MUNICIPIULUI BUCUREȘTI A 

IMOBILULUI SITUAT ÎN BUCUREȘTI, STR. CĂPÂLNA NR. 5, SECTOR 1, ÎNSCRIS ÎN 

CARTEA FUNCIARĂ NR. 207014,  ÎN SCOPUL AMENAJĂRII UNEI PARCĂRI DE 

REȘEDINȚĂ 
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A FOST ADOPTAT CU 21 VOTURI PENTRU 

21 consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

La revedere! Așteptăm avizul comisiei de buget. C1.  Da dl. Ciungu.  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Mulțumesc frumos, dna. președinte putem să observăm în 

această grabă a a primarului, când pui o ordine de zi suplimentară pentru zeci de proiecte de pe 1 zi 

pe alta, dai propriu-zis la dispoziție consilierilor doar câteva ore să verifice cele proiecte, să convoace 

multiple comisii. Aici era nevoie de trei comisii. E normal ca în astfel de situații să nu ai timp pur și 

simplu să dai avize. Și ne aflăm în acest caz inclusiv în în cazul acestui acestui indicator tehnico-

economici pentru strada Liliacului. Acum așteptăm după ultima comisie să-și dea avizul. Oameni 

care sunt și ei plecați în concediu, trebuie să intre să discute, să-și dea avizul. Nu, nu e tocmai OK ce 

se întâmplă. Astea fiind spuse, dacă se se dau avizele și putem să intrăm pe pe vot în cazul acestui 

proiect, Partidul Național Liberal, așa cum am spus, susține acest proiect. Este normal ca străzile de 

pământ sau străzile care cu adevărat arată ca după al 2-lea război mondial să fie asfaltate? Ce mi se 

pare însă de-a dreptul hilar sau tragic este că acestea sunt singurele străzi neasfaltate care sunt puse în 

capul listei. Și alte 80-100 de străzi nu sunt. Și mă întreb oare dacă are vreun motiv a face această 

vehemență a colegilor de la USR faptul că pe una dintre aceste străzi locuiește un coleg consilier 

local de la USR, dl. Șerban? Mă întreb dacă de asta USR-ul are asemenea vehemență, să-și împinge 

tare doar pentru străzile astea și tare mi-aș dori să văd și eu pe Piscul Rusului, pe Drumul Stegarului, 

în Chitila Triaj, pe 16 februarie. Tare mi-aș dori să văd și străzi de acolo, acolo unde se pare că nu 

există useriști, ca să zicem așa, care să împingă pe agenda primarului prioritatea străzilor.  

Domnul Remus-Cătălin Șerban  : Domnule Ciungu, dacă aveți curiozitatea, uitați-vă un pic pe 

ordinea de zi suplimentară și ci-ți țin și mie numele străzilor de acolo, de alăturate străzii Liliacului. 

Ia să vedem, puteți să mi le citiți. Deci sunt străzi care au nevoie de asfaltare. Care e problema? Că 

sunteți insinuant și de caracterul dvs. m-am convins de mult, adică sunteți un om de nimic. Asta pot 

să o spun clar, dar nu este frumos ce faceți? Unu la mână aceste străzi nu au fost împinse de nimeni și 

nu sunt străzi care pe care locuitorii așteaptă de 20 de ani. Nu, cum ați spus dl. Aghelușiu, de 20 de 

ani sunt în halu care sunt urât. Oricum, urât ce ați făcut! 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Domnule consilier? Mi-ați demonstrat punctul. Ceea ce 

spuneam mai devreme, de altfel, acum vă pasă de celelalte străzi. Mai devreme nu vă păsa de 

celelalte străzi pe care le-am citit mai devreme. Le-am enumerat tot eu mai devreme mi-a spus să le 

citesc. Le-am citit deja. Dacă vreți, mai trecem o dată prin ele pentru ele. De ce ?  

Domnul Remus-Cătălin Șerban  : cum puteți să spuneți că nu ne pasă  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : nu v-ați luptat la fel de tare pentru ele mai devreme, când noi 

am spus că o să facem în următoarea ordine de zi standard o să ne uităm pe toate străzile, inclusiv 

Liliacului, inclusiv pe celelalte cinci sau șase străzi de acolo și o să votăm așa cum considerăm că 

este oportun și legal pentru cetățeni. Pentru străzile neasfaltate și dacă-s alea unde locuiți dvs. vă 

luptați , dacă- s restul, mai puțin. Nu-mi vorbiți mie de caracter și de lucruri de genul ăsta.  

Domnul Remus-Cătălin Șerban  : Dl Aghelușiu a venit sa sustină, de pe celelalte străzi, eu n-am 

văzut niciun locuitor care să vină aici să să vă roage să .   
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Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Au venit, au fost săracii și în ședințe cu dvs. administrația 

dvs.  

Domnul Remus-Cătălin Șerban  : Eu nu i-am văzut în ședința de astăzi  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Din păcate nu se întâmplă nimic pentru dânșii. Acuma ce să 

zic? Am și eu speranța că vreodată o să apară apă și canal pe strada mea. Nu? Hai să fim serioși dl. 

Remus Șerban.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Dna. Mureșan  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Noi, domnule consilier, avem un 

email transmis cu toți domnii consilieri pe 16 mai cu toate aceste proiecte și cu modele de avize. 

Dacă puteți să verificați email-ul din 16/05/2023 orele 12:56 am transmis prin secretariatul general 

toate aceste proiecte Liliacului, Intrarea Alpiniștilor, Intrarea Gheorghe Simionescu, Neajlovului, 

Intrarea Catedrei și Strada Siriului și modele de avize. au fost comunicate  

Domnul Daniel-Constantin Ciungu : Dna. secretar general ..... Proiectele..... Cele 30 și ceva de 

proiecte ale PNL care așteaptă în biroul primarului când le trimiteți? N u, dar când le trimiteți vă 

bateți joc și nu dvs. Administrația, primaru, vă bateți joc, dna. primar de așa ceva. Chiar vă bateți 

joc? Nu erau pe ordinea de zi. Dacă le-ați trimis din 16 mai acele proiecte, de ce nu erau p ordinea de 

zi? De ce le-a spus pe ordinea suplimentară? În momentul în care a venit ordinea de zi, proiectele 

care erau pe ordinea de zi au trecut prin comisiile respectiv e juridic, urbanism ș.a.m.d. acestea nu 

erau pe ordinea de zi. Dna. primar le-ați trimis ieri cu câteva ore, că na, le-ați trimis la 12. Ok, nicio 

problemă. Toată lumea era la muncă seara au venit acasă obosiți acum. Azi dimineață trebuia să mai 

facă niște comisii pentru încă niște proiecte. N-au avut timp nici măcar să le citească. Despre ce 

vorbim? Numai vă rog io frumos io înțeleg că primarul vă trimite mesaje, texte repede, contrații, 

nebunii. Da mai mult intrați cu încă un picior în groapă, demonstrați ceea ce spunem o demonstrați 

așa pe față. Nu știu adică chiar vă duceți da e bine alegerea dvs. Dacă vreți să să faceți lucrurile astea.  

Domnul Ned Vicol (online): Mă auziți? Bună ziua!  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ce este asta? Ce josnici sunteți!? Da, dl. Ned vă 

ascultăm.  

Domnul Ned Vicol (online): Aș vrea să anunț că pentru proiectul K2- 122 din 15/05/2023 sunt patru 

voturi pentru Avizare favorabilă. deci pentru indicatorii  tehnico-economici ai obiectivului de 

investiții proiectare și execuție modernizare și repararea infrastructurii urbane din Sectorul 1 a 

Municipiului București, Lot3  Str. Liliacului Sector 1 București K2-122 din 15/05/2023  sunt patru 

voturi pentru avizare favorabilă dna. Miloș, dl. Dinu, Eu și dl. Oliver Păiuși.  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Ok trecem la vot da deci avem avizele comisiilor. 

Haideți să trecem la vot. Proiectul numărul nouă Str. Liliacului vă rog să votați. 21 de voturi pentru 

proiectul a fost aprobat. Așa să se întâmple cu toate străzile de pământ. Numai bine la revedere.  

HOTĂRÂREA PRIVIND APROBAREA DOCUMENTAȚIEI DE AVIZARE A LUCRĂRILOR 

DE INTERVENȚII ȘI A INDICATORILOR TEHNICO-ECONOMICI AI OBIECTIVULUI DE 

INVESTIȚII PROIECTARE ȘI EXECUȚIE „MODERNIZARE SI REPARAREA 
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INFRASTRUCTURII URBANE DIN SECTORUL 1 AL MUNICIPIULUI BUCUREȘTI – LOT 

3– STRADA LILIACULUI”, SECTORUL 1, BUCUREȘTI 

A FOST ADOPTATĂ CU 21 VOTURI  PENTRU 

21 consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali 

 

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 :  În acest moment va trebui să 

refacem prezența, însă în stare de vot. Mai sunt proiectele 12, 15, 17, 18, 19, 20, 28, 54 și 55 de pe 

ordinea de zi. Vom reface prezența în măsura în care mai este cvorum, vom proceda și la vot pe 

aceste proiecte. dl. Bârgău Marian-Aurelian, dl. Caraian Alberto Iosif, dna. Cășvean Cătălina.  

 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău(online) : Prezent Bârgău.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Dl. Bârgău da v-am notat ca 

prezent  dna. Cășvean  

Doamna Cătălina Cășvean (online): Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: dl. Caraian Alberto Iosif, dl. 

Chirvasă Daniel-Viorel, dl. Ciungu Daniel-Constantin, dl. Drăgușin Laurențiu, dl. Gheorghe Dinu 

Nicolae, dna. Grigorescu Alina-Cristina, dna. Halaț Iulia Luminița, dna. Haliț Raluca-Nicoleta,  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: dna. Luminița spuneți prezent vă rog  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: dna. Halaț.  

Doamna Iulia-Luminița Halaț (online): Sunt prezentă  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Da mulțumim am notat, Dna. Haliț 

Raluca-Nicoleta, dna. Iacob Oana,  

Doamna Oana Iacob :  Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: dl. Iordan Florea, dl. Jurubiță 

Geanin Georgian, Dna Miloș Olteanu Iuliana Dorina, dl. Nicolaescu Andrei Cristian.  

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu : Prezent acum.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Am notat dl. Oianu Adrian Viorel , 

dl. Ozata Alev Burhan, dl. Păiuși Oliver Leon,  

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1 : Prezent.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : dl. Podaru Dan Niculae, dna. Popa 

Daniela  

Doamna Daniela Popa - Președinte de ședință: Prezent  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Dna. Porumb Ramona, dna. 

Regalia Ruxandra Eugenia, dna. Sorete Arbore Otilia, dl. Șerban Remus Cătălin.  

Domnul Remus-Cătălin Șerban  : Prezent.  
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Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1: Mulțumim dl. Tudose Cristian 

Adrian, dl. Țîră Daniel și dl. Ned Vicol din online.  

Domnul Ned Vicol (online): Eu sunt prezent.  

Doamna Oana Iacob : Da. Mulțumim 

Domnul Ned Vicol (online): Să consemnați și votul meu pentru suplimentarea ordinii de zi.  

Doamna Mirona Mureșan - Secretar General al Sectorului 1 : Având în vedere prezența unui 

număr de 10 consilieri din numărul total de 27 de consilieri în funcție. Constat neîndeplinite 

prevederile art.137 din OUG nr.57/2019 privind Codul administrativ cu modificările și completările 

ulterioare, cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea în continuare a ședinței ordinare.  

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, 

Daniela POPA 

SECRETARUL GENERAL  

AL SECTORULUI 1 

  

Mirona Giorgiana MUREȘAN 

Întocmit și redactat după 

înregistrarea audio-video cu 

ajutorul aplicției de transcript 

Alexandru OANCEA  

 
 


